
Občinski trg v siju praznovanja dneva državnosti

V Kopru trikrat zlati Hajdošani, odlični tudi 
Gerečjevaščani in Slovenjevaščani

Župan čestital krvodajalcu Vojku Šoharju

Hajdina pogumno odgovarja na izzive mladih

20 let Športnega društva Draženci

GLASILO OBČINE HAJDINA Poštnina plačana pri pošti 2288 HAJDINALeto XVIII, št. 3, junij 2016

Foto: TM
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Župan v prijetni družbi 
minimaturantov

V sredo, 15. junija, je bilo na osrednjem občinskem trgu na Hajdini znova zelo 
živahno ob zvokih piščalk. Trg so »zavzeli« letošnji minimaturanti iz hajdinske-
ga vrtca Najdihojca. Pred občinsko zgradbo je 24 minimaturantov in njihovih 
vzgojiteljic nagovoril župan mag. Stanislav Glažar v družbi svojih sodelavcev, 
tudi podžupana Karla Svenška.

Župan jim je čestital ob zaključku obisko-
vanja vrtca in zaželel prijetne počitnice, ob 
vstopu v šolo pa veliko uspeha. Zahvalil se 
je tudi vzgojiteljicam za njihov trud, mini-
maturanti pa so mu v zahvalo za prijazno 
povabilo zapeli znamenito pesem minima-
turantov in podarili majhno darilce. Tudi 
letošnjim hajdinskim minimaturantom so 

se kljub nekoliko slabemu vremenu v veli-
kem številu pridružili njihovi starši, dedki in 
babice ter najlepše trenutke sreče in veselja 
s ponosom delili z njimi. V spomin na dru-
ženje bo ostalo tudi veliko doživetih foto 
motivov.

Besedilo in foto: TM

Generacija minimaturantov 2015/16 z vzgojiteljicami na osrednjem ob-
činskem trgu na Hajdini v družbi župana in njegovih sodelavcev, staršev, 
dedkov in babic …

Darovalec krvi je človek,
ki mu ni vseeno za usodo nekoga,

ki mu v nujnem primeru le
transfuzija lahko reši življenje!

   Zato zdravi in polni dobre volje
    prisluhnimo temu tihemu klicu 

»NA POMOČ«!

Vabimo vas na

 DAROVANJE KRVI
v enoto za transfuzijsko dejavnost Ptuj 

– SB Ptuj
V ČETRTEK, 4. avgusta 2016, 

od 7. do 11. ure.
Pred odvzemom boste zdravniško pregledani.

Lahko zajtrkujete čaj, črno kavo, kruh, mar-
melado, med, sadje … Ne zajtrkujte ničesar 
mastnega, tudi mleka in mlečnih izdelkov ne. 

Po odvzemu vam bomo postregli z malico.
Prosimo, da vsak prinese tudi osebni 

dokument.

Več krvi. Več življenja. Danes jaz, da boš jutri ti.
Hvala vam – v imenu vseh potrebnih vaše 

pomoči.
Vabljeni vsi, ki ste pripravljeni pomagati!

Občinska organizacija Rdečega križa Hajdina
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Spoštovane občanke
in spoštovani občani!

Prva polovica leta je za nami. Po 
tem obdobju lahko tudi v Komisiji 
za infrastrukturo Občine Hajdina že 
naredimo analizo opravljenega dela 
in ugotovimo, da smo bili uspešni, saj 
smo realizirali vse načrtovane nalo-
ge. Tudi naloga komisije je uspešno 
opravljena, seznanjeni smo z deli na 
terenu in zadovoljni z opravljenim, 
pohvalno pa je tudi sodelovanje vod-
stva občine z akterji na terenu.
Kljub svoji majhnosti po površini 
predstavlja območje Občine Hajdina 
s svojo lego v slovenskem prostoru 
unikat. Ta se odraža na različnih 
področjih; na eni strani s svojo 
zgodovino, bogatimi vodnimi viri in 
naravnimi danostmi, ki predstavljajo 
paleto prednosti in posledično tudi 
omejitve za skladni razvoj občine, na 
drugi strani s področjem infrastruk-
ture, kjer izstopa. Prav infrastruktura 
neusmiljeno »biča« občino v vseh 
smereh neba. Največjo rano je občini 
naredil odvodni kanal hidroelektrarne 
Zlatoličje, proti jugu pa je speljana AC 
Slivnica–Draženci, ki povezuje sever 
Evrope z jugom. Od vzhoda poteka 
na novo rekonstruirana železniška 
proga Pragersko–Hodoš, vzporedno z 
njo pa še plinovod. Načrtovana je tudi 
izgradnja novega plinovoda. Državne 
ceste pa predstavljajo pravi prometni 
križ v smereh S–J in V–Z.
Ob bok tej gosti mreži »močnih« infra-

strukturnih koridorjev je občina ujeta 
v urejanje znosnih pogojev življenja 
svojim občanom, ki se morajo kljub 
vedno gostejšemu prometu počutiti 
varno in zadovoljno; imeti morajo 
pogoje za človeka vredno življenje. 
Da je tako, dokazujejo gradnje novih 
pločnikov, rekonstrukcije – asfaltiranje 
vozišč, javne razsvetljave in kanali-
zacija, urejanje športnih površin in 
drugih objektov. Ob izgradnji kana-
lizacijskih odcepov se hkrati ureja 
tudi druga infrastruktura, kot npr. 
nizkonapetostno omrežje, zamenjava 
zastarelih vodovodnih cevi, položitev 
telekomunikacijskega omrežja.
Če se ozremo na preteklo obdobje, se 
je večina investicij v občini realizirala 
z deležem sofinanciranja sredstev 
evropskih skladov in države, kar je še 
posebej pohvalno za našo občinsko 
upravo, ki je opravila pomembno, 
strokovno delo in »poiskala« denar. 
Žal pa v obdobju 2014–2020, v novi 
evropski perspektivi, ni predvidenih 
razpisov za takšne investicije, saj bodo 
nepovratna sredstva namenjena le 
za »mehke« in velike državne projek-
te. Glede na predvideno zmanjšanje 
investicijskih sredstev se bo zmanjšal 
tudi obseg del, na vseh področjih se 
bo tako zmanjšalo število investicij 
oziroma se bo podaljšal čas njihove 
izvedbe. V Občini Hajdina se bomo 
trudili, da bomo projekte, ki smo jih 
načrtovali skupaj z vaškimi odbori in 
jih je v t. i. strateškem načrtu potrdil 
tudi občinski svet, uspešno uresničili. 

Težko je napovedati razvoj lokalne 
skupnosti v prihodnje, kajti smernice 
in razvojni projekti so eno, potrebe in 
želje po še boljši razvitosti pa drugo. 
Na celotnem območju občine je po-
treb in želja ogromno, a smo omejeni 
s sredstvi, in to so dejstva, s katerimi 
se soočamo na vsakem koraku in se 
trudimo po najboljših močeh.
Verjamemo v svetlo prihodnost, v 
nove razvojne priložnosti in ostaja-
mo na realnih tleh, tako na lokalni 
kot tudi državi ravni. Naša država 
letos praznuje četrt stoletja in prav bi 
bilo, da se državljani in državljanke 
s ponosom ozremo v preteklost in si 
zaželimo čim lepšo prihodnost.
Prijeten poletni dopust vam želim, 
počitnikarjem pa varne in razigrane 
poletne počitnice.

Franc Krajnc, 
predsednik Komisije za infrastrukturo 

Občine Hajdina

UVODNIK

Franc Krajnc
Foto: Langerholc

HAJDINČAN je glasilo Občine Hajdina.
Člani uredništva: Tatjana Mohorko (odgovorna urednica), Maja Gojkovič, Tanja Furek, Silvestra Brodnjak, Silva Hajšek, Magdalena Intihar, Estera Korošec, Hilda Bedrač, Sandi 
Mertelj in Jože Mohorič
Lektoriranje: Petra Krajnc 
Tisk: Tiskarna Ekart, d. o. o. 
Oblikovanje in priprava na tisk: Etekta ing, d. o. o.
Fotografija na naslovnici: Tatjana Mohorko
Naslov uredništva: Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 44a, 2288 Hajdina, telefon: 02 788 30 30, telefaks 02 788 30 31, elektronski naslov: uprava@hajdina.si
Glasilo Občine Hajdina je vpisano v evidenco javnih glasil Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 1639. V skladu z določili Zakona o davku na dodano vrednost 
(Uradni list RS, št. 13/11 – uradno prečiščeno besedilo, 18/11, 78/11, 38/12, 83/12 in 86/14) je glasilo Hajdinčan uvrščeno v proizvode, od katerih se obračunava in plačuje 
9,5-odstotni davek.
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Na podlagi 16. člena Statuta Občine Hajdina (Uradni list RS, št. 63/07 in Uradno glasilo 
slovenskih občin, št. 22/10) in 11. člena Odloka o priznanjih (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 18/09, 15/12 in 30/15) Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenova-
nja Občine Hajdina objavlja

JAVNI RAZPIS O PRIZNANJIH OBČINE HAJDINA

I. 
Priznanja občine so: 
1. častni občan,
2. priznanje Občine Hajdina:

a) z zlatim grbom,
b) s srebrnim grbom,
c) z bronastim grbom.

II. 
Priznanja občine se lahko podeljujejo občanom, drugim posameznikom, podjetjem, za-
vodom, društvom in skupinam, združenjem in drugim pravnim osebam za dosežke na 
področjih gospodarstva, šolstva, kulture, znanosti, športa, ekologije, zaščite in reševanja 
ter na drugih področjih človekove ustvarjalnosti, ki prispevajo k boljšemu, kakovostnejše-
mu in popolnejšemu življenju občanov in imajo pomen za razvoj in ugled Občine Hajdina.

ČASTNI OBČAN je najvišje častno priznanje Občine Hajdina posamezniku za njegovo 
življenjsko delo. Podeljuje se za izredne zasluge in trajne dosežke na znanstvenem, eko-
nomskem, kulturnem, razvojnem, vzgojno-izobraževalnem, športnem, naravovarstve-
nem, humanitarnem ali še na katerem drugem področju dela posamezniku, ki je s svojim 
delovanjem tako prispeval k razvoju, ugledu in uveljavitvi Občine Hajdina.

PRIZNANJE OBČINE
1. Z zlatim grbom je priznanje, ki se podeljuje za izredno življenjsko delo ali za vr-

hunske uspehe in dosežke, ki so pomembni za razvoj in ugled Občine Hajdina, ter 
za izredno požrtvovalnost, hrabrost in človekoljubje. Vsako leto se podeli največ eno 
priznanje Občine Hajdina z zlatim grbom.

2. S srebrnim grbom se podeljuje za zelo pomembne enkratne dosežke v zadnjem 
obdobju. Vsako leto se podelita največ dve priznanji Občine Hajdina s srebrnim 
grbom.

3. Z bronastim grbom se podeljuje za enkratne uspehe v zadnjem obdobju in kot v 
spodbudo za nadaljnje ustvarjalno delo. Vsako leto se podelijo največ tri priznanja 
Občine Hajdina z bronastim grbom.

III. 
Pobudniki oziroma predlagatelji za podelitev priznanj Občine Hajdina so lahko občani, 
politične stranke, vaški odbori, podjetja, društva ter druge organizacije in skupnosti.
Pobuda za podelitev priznanja mora biti predložena v pisni obliki in mora vsebovati:

 – naziv in ime pobudnika,
 – ime in priimek predlaganega prejemnika priznanja ter osnovne osebne podatke,
 – vrsto predlaganega priznanja,
 – obrazložitev pobude z ustrezno dokumentacijo glede navedenih dejstev.

IV. 
Predloge pošljite na naslov: Občina Hajdina, Komisija za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja, Zg. Hajdina 44a, 2288 Hajdina, vključno do 9. septembra 2016.

Franc Krajnc, l.r.
predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja

Z junijske seje 
občinskega sveta

Občina Hajdina in TD Mitra Hajdina pozivata 
občane, da podajo svoje predloge objektov, ki 
bodo vključeni v tradicionalno ocenjevanje naj-
lepše urejenih objektov v Občini Hajdina.

Predloge za ocenitev v kategorijah: najlepše urejen stanovanjski 
objekt, najlepše urejena kmetija, najlepše urejen poslovni objekt je 
treba poslati v pisni obliki na naslov:
Občina Hajdina, Zgornja Hajdina 44a, 2288 Hajdina 
do 31. julija 2016.
 Predlogi so lahko tudi anonimni, vključevati pa morajo natan-
čen naslov ter ime in priimek lastnika predlaganega objekta. Vsi 
predlogi bodo upoštevani, razen v primeru, če se lastnik z vklju-
čitvijo v ocenitev ne bo strinjal. 
Vabljeni k sodelovanju – opozorite nas na najlepše in prispevaj-
te k priznanju najzaslužnejšim, ki prispevajo k lepemu videzu 
naše občine!

Občina Hajdina in TD Mitra Hajdina

Občinski svet Občine Hajdina se je 23. junija 2016 sestal na 
svoji 12. redni seji s pričetkom ob 17. uri v prostorih Občine 
Hajdina.
Na seji je bilo sprejeto:
1. Sklepi in zapisnik 11. redne seje.
2. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o lo-
kalnih gospodarskih javnih službah v Občini Hajdina, in 
sicer se v Odloku o lokalnih gospodarskih javnih službah v 
Občini Hajdina (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 22/10) 
v 12. členu doda novi, četrti odstavek, ki se glasi: »(4) Izbira 
koncesionarja se lahko opravi brez javnega razpisa, če se 
koncesija podeli pravni osebi zasebnega ali javnega prava 
(v nadaljnjem besedilu: pravna oseba) in so izpolnjeni vsi 
predpisani pogoji.«
3. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o usta-
novitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj, in sicer se 
Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Ptuj 
(Uradni list RS, št. 27/05 in 110/07) spremeni tako, da se v 
drugem odstavku 6. člena za alinejo »enota splošnih am-
bulant z okolico« dodata novi, druga in tretja alineja in se 
glasita:
Enota fizioterapije
Zdravstvenovzgojni center (ZVC).
Drugi odstavek 10. člena se spremeni tako, da se glasi:
Dejavnost zavoda je:
Q 86.210    Splošna zunajbolnišnična zdravstvena dejavnost
Q 86.220    Specialistična zunajbolnišnična zdravstvena dejavnost
Q 86.230    Zobozdravstvena dejavnost
Q 86.909    Druge zdravstvene dejavnosti
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Q 88.109    Drugo socialno varstvo brez nasta-
nitve za starejše in invalidne osebe
C 32.500    Proizvodnja medicinskih instru-
mentov, naprav in pripomočkov
N 82.190    Fotokopiranje, priprava dokumen-
tov in druge posamične pisarniške dejavnosti
L 68.200    Oddajanje in obratovanje lastnih 
ali najetih nepremičnin
L 68.320    Upravljanje nepremičnin za plačilo 
ali po pogodbi
N 85.600    Pomožne dejavnosti za izobraže-
vanje
4. Sklep o potrditvi Stališč do pri-
pomb in predlogov, podanih v času 
javne razgrnitve dopolnjenega 
osnutka odloka Medobčinskega 
podrobnega prostorskega načrta 
za enoti urejanja prostora P10-P5 
Zgornja Hajdina – ob avtocestnem 
priključku in P16-P9 Njiverce – ob 
avtocestnem priključku okoljskega 
poročila, s katerim Občinski svet Ob-
čine Hajdina potrjuje ta stališča.

5. Sklep o sistemizaciji delovnih 
mest OŠ Hajdina – PE Vrtec Najdihoj-
ca, in sicer:
Občinski svet Občine Hajdina daje 
soglasje k sistemizaciji delovnih mest 
OŠ Hajdina – PE Vrtec Najdihojca za 
šolsko leto 2016/17:

Naziv delovnega mesta Število 
delovnih 

mest

Pomočnik ravnatelja 1

Vzgojitelj 7

Pomočnik vzgojitelja 7

Organizator prehrane 0,12

Organizator zdravstveno 
higienskega režima

0,12

Računalničar 0,10

Hišnik 0,39

Svetovalni delavec 0,23

Računovodja 0,47

Poslovni sekretar 0,47

Delavci v kuhinji 2,5

Čistilka 1,5

Perica 0,50
 
6. Sklep o potrditvi Ocene izvaja-
nja Občinskega programa varnosti 
Občine Hajdina v letu 2015, in sicer: 
Občinski svet Občine Hajdina ocenju-
je, da so bili doseženi zastavljeni cilji 
Občinskega programa varnosti Obči-
ne Hajdina za leto 2015.

Občinska uprava 
Občine Hajdina

V občini sprejem za odličnega harmonikarja
V prostorih občine Hajdina je bil v sredo, 25. maja, sprejem za Alena Gojkoška iz Hajdoš, letošnjega državnega prvaka v 
diatonični harmoniki za naslov Cirylla Demiana. Za ta izjemni uspeh mu je čestital župan mag. Stanislav Glažar v družbi 
svojih sodelavcev in se ob tej priložnosti zahvalil tudi Alenovim staršem. Ti imajo po njegovem mnenju veliko zaslug za 
Alenov uspeh.

Sicer pa se je petnajstletni srednješolec Alen, ki je harmo-
niko začel igrati v domači skupini Štajerski frajtonarji KD 
Hajdoše, po finalnem nastopu v Podčetrtku, na katerega 
se je pripravljal kar nekaj mesecev, zasluženo okitil z na-
slovom absolutnega državnega prvaka za leto 2016 in si 

s tem odprl vrata v svet diatonične harmonike. Na spreje-
mu pri županu ni skrival veselja nad odličnim dosežkom in 
obljubil, da bo harmonika še naprej njegova velika ljube-
zen ter da bo na tej poti vztrajal, saj želi še višje.

Besedilo in foto: TM

Alen, vse čestitke za izjemen uspeh! Utrinek s sprejema, ki ga je v prostorih občine Hajdina za nagrajenca pripravil 
župan mag. Stanislav Glažar.

Vsi sprejeti dokumenti so objavljeni v Uradnem 
glasilu slovenskih občin in so dostopni na sple-
tni strani www.lex-localis in na spletni strani 
Občine Hajdina www.hajdina.si, v rubriki Lex 
localis.



6

Junij 2016

Alen je trenutno dijak prvega letnika Elektro 
in računalniške šole na Ptuju. »Harmonika je 
hobi, imeti moraš poklic, mi vedno zatrjuje 
ata,« je resno dejal, ko sva se strinjala, da je 
tehnična usmeritev za fanta odlična izbira 
študija. Ni edinec. Ima tri leta mlajšo sestro 
Karin, ki je igrala kitaro, potem pa se je pre-
usmerila na gimnastiko. Že kot kratkohlačnik 
je nadvse užival ob narodno-zabavni glasbi, 
ki so jo spremljali doma, sedaj pa je za njim 
že osem let vztrajnih vsakodnevnih vaj. Nje-
gov prvi mentor je bil Primož Kelenc, z njim 
je začel nastopati tudi kot Štajerski frajtonar. 
Vzporedno je obiskoval tudi glasbeno teorijo 
v zasebni glasbeni šoli v samostanu sv. Petra 
in Pavla. Njegov naslednji mentor je bil San-
di Zajc iz Apač in pod njegovim vodstvom 
je pridobival bogate izkušnje na številnih 
tekmovanjih in prireditvah. V najlepšem spo-
minu mu je ostal nastop na Oktoberfestu v 
Nemčiji, ki ga je organiziral Alfonz Strnad. 
Zdaj že tretje leto vadi in nadgrajuje svoje 
znanje pod vodstvom glasbenega pedagoga 
Mateja Banovška. 

Mladi harmonikar je ob svojem vztrajnem 
glasbenem treningu (včasih seveda s prija-
telji trenira tudi z žogo) svoje znanje pome-
ril na različnih glasbenih tekmovanjih. Kot 
debitant se je udeležil Zlate harmonike na 
Ljubečni, zadnja tri leta pa je sodeloval na 
Avsenikovem mednarodnem tekmovanju v 
Begunjah in domov prinesel dve zlati in eno 
srebrno priznanje. 
Največ, kar si lahko mladi harmonikarji želijo, 
pa je sodelovanje na Državnem tekmovanju 
diatoničnih harmonik. Od 13. do 15. maja je v 
Termah Olimia v Podčetrtku v organizaciji do-
bri dve leti stare Zveze diatonične harmonike 
Slovenije potekalo drugo Državno tekmo-
vanje v diatonični harmoniki za pokal Cyrilla 
Demiana. (Leta 1829 je Cyrill Demian na Du-
naju predstavil in prijavil patent predhodnice 
diatonične harmonike z nazivom Accordion, 
smo prebrali na najdi.si). To je bil pravi pra-
znik igranja na tovrstno glasbilo. Stroga šest-
članska mednarodna strokovna komisija, ki ji 
je predsedoval Toni Sotošek, v njej pa so bili 
tudi trije člani iz sosednjih držav, je tri dni 
pozorno poslušala 62 tekmovalcev, ki so se 
predstavili v šestih starostnih skupinah. Nje-
gov nastop je bil v soboto, v nedeljo pa je 
bil finale. Razglasili so ga kot zmagovalca v 
njegovi starostni skupini. V nedeljo pa se je 
pomeril z zmagovalci drugih skupin in postal 
absolutni državni prvak za leto 2016. 
»Na voljo sem imel 15 minut, da sem od-
igral skladbe po lastni izbiri. Odločil sem se 
za Francoski valček, Avsenikovo Prijateljem 
harmonike in še za skladbi Zorana Lupinca in 
Mira Klinca. Komisija je za nedeljski zaključ-
ni nastop določila, da naj zaigram Francoski 
valček,« je povedal moj mladi sogovornik. 
Očitno je bil dovolj prepričljiv, saj si je priigral 
absolutno zmago. 
Kaj sledi sedaj? »Trdo delo pod mentorjevim 
vodstvom, saj se bova pripravljala za nastop 
na Svetovnem tekmovanju v igranju na di-

atonični harmoniki, ki bo prihodnje leto v 
Nemčiji,« je povedal mladi zmagovalec Alen. 
To je tudi odgovor, zakaj se je oče Danilo od-
ločil, da bo odslej svoj prosti čas v kar največji 
meri posvetil svojemu nasledniku. 
Po vrnitvi s tekmovanja je Alen nadaljeval 
svoje šolsko delo. Sošolci in predavatelji so 
ponosni nanj, pomagajo mu, če kdaj izosta-
ne od pouka, da lahko nadomesti med tem 
usvojeno snov. On pa jim v zahvalo z vese-
ljem zaigra na šolskih prireditvah. V vme-
snem času je v snemalnem studiu Lugarič v 
Celju posnel vse štiri tekmovalne skladbe, da 
jih je imel na voljo za predvajanje v radijskih 
in TV-oddajah, kamor so ga povabili kot go-
sta. Zmagovalcu je namreč Zveza poravnala 
stroške snemanja. Radijske postaje Maribor, 
Ptuj, Koper in Rogla ter TV Celje, TV Notranj-
ska, SIP TV iz Dornave in še kdo so svojim po-
slušalcem in gledalcem predstavili mladega 
Hajdošana. Alen je nastopil tudi v oddaji Po-
lje, kdo bo tebe ljubil, čaka pa ga še nastop z 
Munda Štajerci, Alfijem Nipičem, 18. junija v 
Juršincih.
»Ob vrnitvi je bilo veselo, za fešto pa še ni bilo 
časa. To pride sedaj, ko bo konec šolskih ob-
veznosti,« je najin pogovor skromno zaključil 
kandidat za Svetovno prvenstvo v diatonični 
harmoniki v Nemčiji Alen Gojkošek.
Alenu čestitamo tudi v uredništvu Hajdinča-
na in želimo, da bi bilo, kot je izjavil član stro-
kovne komisije Toni Sotošek, njegovo igranje 
še naprej balzam za dušo. Želimo mu, da bi z 
mentorjem Banovškom utrdila vse tisto, kar 
mora imeti v sebi glasbenik, da se v njego-
vem igranju in nastopu na odru odraža tudi 
njegova srčna kultura. 
Na mladega virtuoza na harmoniki je zelo 
ponosen tudi župan občine Hajdina mag. 
Stanislav Glažar; povabil ga je na sprejem in 
mu tudi osebno čestital ob uspehu. 

Silvestra Brodnjak 

Alen postal absolutni državni 
prvak v diatonični harmoniki

Državni prvak v igranju na diatonično harmoniko Alen Gojkošek je Hajdošan iz 
občine Hajdina. Alena Gojkoška sem prvič slišala igrati na zaključku začetnega 
pletarskega tečaja leta 2014, ko je s svojo skromnostjo in prijaznostjo naredil 
name prijeten vtis. Večkrat sva se srečevala na prireditvah v OŠ Hajdina. Zdel 
se mi je že mnogo bolj sproščen, nasmejan in njegove melodije so bile stalno 
zahtevnejše. »Iz tega fanta pa še nekaj bo,« sem si rekla in nisem se zmotila.

Najprej se je Alen moral dokazati na državnem 
tekmovanju v diatonični harmoniki za pokal Cyrilla 
Demiana, nato je prišla tudi nagrada za prvo mesto. 
Foto: Mojca Marot
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Županova čestitka odličnjakom
V sredo, 15. junija, je v prostorih občine Hajdina potekal tradicionalni svečani 
sprejem za 14 odličnjakov, ki v tem šolskem letu zaključujejo šolanje na OŠ 
Hajdina. Župan mag. Stanislav Glažar je odličnjake sprejel v družbi podžupana 
Karla Svenška, direktorice občinske uprave Valerije Šamprl in ravnateljica Ve-
sne Mesarič Lorber ter obeh razredničark.

ODLIČNJAKI GENERACIJE 2015/16
Učenci, ki so prejeli priznanje za odličen 
uspeh od 4. do 9. razreda na OŠ Hajdina: 
Minea Vrabl, Luka Novak, Urška Ki-
selak, Kaja Intihar, Matic Merc, Anja 
Molnar, Gabrijel Škraba, Larisa Toš, 
Lara Tumpej in Matevž Vaupotič.

Posebno čestitko za odličen uspeh v 9. 
razredu so prejeli: 
Klara Nahberger, Nuša Vrabl, Patrik 
Kolar in Urška Špurej.

ČESTITAMO!

Vsem je namenil posebno čestitko za 
izjemen uspeh ob koncu devetletke 
pa tudi za vse uspehe, ki so jih dose-
gli na tekmovanjih, ter se jim zahvalil 
za dobro promocijo tako šole kot tudi 
občine. Zaželel jim je tudi uspeha na 
izbrani srednji šoli ter v znak pozorno-
sti podaril knjižno darilo in vstopnico 
za Terme Ptuj.
Občini in županu Glažarju se je ob 
tej priložnosti za dobro sodelovanje 

zahvalila ravnateljica Mesarič Lorber-
jeva. Zelo je pohvalila generacijo, ki 
letos zaključuje šolanje na OŠ Hajdina 
in je bila tudi po uspehu izjemno do-
bra. Poudarila je, da je vsaka genera-
cija posebna in tudi ta ni bila izjema, 
odličnjakom pa je zaželela, da znanje 
uspešno unovčijo pri nadaljevanju šo-
lanja.

Besedilo in foto: 
TM

V prostorih občine Hajdina je bil 15. junija sprejem za letošnje hajdinske odličnjake. Že jeseni jih bomo srečevali na gimnaziji, turistični, zdravstveni in strojni šoli, 
nekatere na predšolski vzgoji in na srednji šoli za oblikovanje v Ljubljani.

Županova čestitka odličnjakom OŠ Hajdina …

Skupinski posnetek v spomin na svečani sprejem v občini Hajdina
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Ob tej priložnosti je v družbi podžu-
pana Karla Svenška, predsednika od-
bora za družbene dejavnosti Ivana 
Ogrinca in direktorice občinske upra-
ve Valerije Šamprl čestital nagrajen-
cem Jožici Peršoh, Ivanu Brodnjaku, 
Silvu Pernatu in Marku Žumru. »Vesel 
in ponosen sem, da so bili naši občani 
spet v ospredju, da so prejeli nagrade 
za domače proizvode, ki so ponos po-
deželja. Za našo občino je to izjemna 
promocija,« je med drugim povedal 
župan Glažar.
Jožica Peršoh iz Dražencev je na leto-
šnji razstavi prejela zlato priznanje za 
medenjake in srebrno za čokoladno 
potico, Ivan Brodnjak iz Hajdoš je šti-
rim zlatim priznanjem za olje oljne 
ogrščice (hladno stiskano) letos dodal 
srebrno, Silvo Pernat iz Skorbe je za 
suho domačo salamo prejel bronasto 
priznanje, Marko Žumer, ki je na raz-
stavi sodeloval prvič, pa srebrno pri-
znanje za cvetlični med.
Velja še dodati, da sta na letošnji 

razstavi TD Mitra Hajdina zastopala 
pletarja Anton in Hilda Žumer, ki sta 
imela pod arkadami minoritskega sa-
mostana vse dni odprtja razstave tudi 
pletarsko delavnico in je bila znova 
zelo dobro obiskana. 
DOBROTE SLOVENSKIH KMETIJ 2016
Spodbudno je, da je za sodelovanje 
na ocenjevanjih in razstavi vse večje 
zanimanje med kmetijami, ki imajo 
dopolnilno dejavnost že registrirano 
in dobrote tudi tržijo tako na lokal-
nem trgu kot tudi širše. Kmetije so 
letos v ocenjevanje prijavile kar 1304 
izdelke v 14 kategorijah (letos je bil 
novost slovenski med, zastopan s 66 
vzorci). Letos je bilo nagrajenih 1136 
izdelkov. Sicer pa so v sedemindvajse-
tih letih razstave Dobrote slovenskih 
kmetij podelili 17.187 priznanj, od 
tega 4839 bronastih, 5610 srebrnih in 
6738 zlatih ter 908 znakov kakovosti 
za trikrat zapored osvojeno zlato pri-
znanje za enak izdelek.

TM

Županov sprejem za hajdinske 
nagrajence letošnjih Dobrot

Voditelja prireditve Tatjana Mohorko in Peter Kirič v 
družbi hajdoških pletarjev Hilde in Antona Žumra, 
ki sta imela na Dobrotah vse dni tudi pletarsko de-
lavnico. Foto: TM

V sredo, 25. maja, je župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar v prostorih 
občine pripravil krajši sprejem za dobitnike priznanj na 27. državni razstavi Do-
brote slovenskih kmetij iz občine Hajdina. Ti so na sprejem prinesli vsak svoje 
priznanje in izdelke, za katere so prejeli letošnja odličja.

Hajdinski nagrajenci letošnjih Dobrot so na županov sprejem prinesli odlične dobrote in se z njimi tudi 
ponosno predstavili. Foto: TM

Dobrote slovenskih kmetij 2016   
Foto: Boris B. Voglar
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Vojko zmore in to je s svojo srčnostjo 
ter skromnostjo že velikokrat doka-
zal, s svojim humanim dejanjem pa je 
lahko vzgled marsikomu. Župan mag. 
Stanislav Glažar se je Vojku zahvalil 
za vsa njegova dobra dela in posebej 
izpostavil, da je Vojko kri daroval že 
125-krat in da so v občini Hajdina nanj 
zelo ponosni. Županovi čestitki so se 
pridružili tudi Valerija Šamprl, direk-
torica občinske uprave, Ivan Ogrinc, 
predsednik Odbora za negospodar-
ske dejavnosti, in Simona Strmšek 
Šlamberger, predsednica OO  RK Haj-
dina. 
Še tako velike besede ne morejo nado-
mestiti velikih dejanj, je med drugim 
zapisano na spletu (www.daruj-kri.si). 
Zato je preprosta beseda hvala najlepša 
za tiste, ki darujejo. Vojko Šohar, hvala!

TM

Župan čestital krvodajalcu 
Vojku Šoharju

V prostorih občine Hajdina je bil v torek, 21. junija, sprejem za Vojka Šoharja 
z Zg. Hajdine, zaposlenega v podjetju Talum, dolgoletnega krvodajalca, ki je v 
krvodajalsko knjigo vpisan že pod številko 125. Številka, ob kateri se marsikdo 
zamisli in skorajda ne more verjeti, da nekdo vse to zmore.

Županova čestitka in zahvala tokrat krvodajalcu 
Vojku Šoharju za 125-krat darovano kri
Foto: Črtomir Goznik

Hajdinski krvodajalci na skupnem izletu
Krvodajalci in člani OO RK Hajdina smo se 4. junija odpravili na potepanje po Gorenjski, v dolino Soče in na Tolminsko. 
Na pot smo se odpravili v zgodnjih jutranjih urah. Pridružil se nam je tudi vodič Martin Leljak. Kot že prejšnja leta nas 
je izčrpno in z veliko dobre volje vodil po naši začrtani poti.

Pot nas je vodila mimo Ljubljane, Kranja in Jesenic do 
Zgornjesavske doline. Sprehodili smo se do izvira reke 
Save Dolinke na Zelencih. V Krajnski Gori smo si privoščili 
malico in pot nadaljevali mimo Rateč na italijansko stran 
čez prelaz Predel. Ogledali smo si staro trdnjavo Kluže. Pot 

smo nadaljevali v dolino Soče, mimo Bovca in Kobarida do 
Mosta na Soči, kjer smo se vkrcali na ladjo Lucija in odplu-
li na panoramsko vožnjo po jezeru. Na ladji ni zmanjkalo 
smeha in dobre volje, za kar je poskrbel kapitan – star je-
zerski volk.
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Ujeli smo nekaj zanimivih utrinkov v 
vaški skupnosti Gerečja vas, kjer so 
možje in fantje stopili skupaj, okrasili 
mlaj, ga dvignili visoko v zrak, potem 
pa je pri gasilskem domu sledilo dru-
ženje ob kulinaričnih dobrotah.
Nič manj družabno ni bilo na Zg. Haj-
dini, pri Sitarjevi kapeli, kjer so pridne 
roke Hajdinčank lepo okrasile mlaj, 
potem pa so ga najbolj močni na vasi 
dvignili pokonci. Druženje na Zg. Haj-
dini se je nadaljevalo v pozne večerne 
ure in tudi tam ni manjkalo domačih 
dobrot.
V Skorbi so letos dogajanje ob prvo-
majskih praznikih pripravili na dveh 
lokacijah; najprej so nasproti Doma 
krajanov Skorba in športnega objekta 

okrasili mlaj, nato pa so ga dvignili v 
zrak. Pri postavljanju mlaja so se kraja-
nom in predstavnikom vaških društev 
pridružili tudi člani ekipe NK Skorba.

NA DRUŽENJU NAŠIM 
KRVODAJALCEM PODELILI 
PRIZNANJA
Dan smo zaključili na turistični kme-
tiji s prijetno večerjo. Po večerji smo 
podelili tudi priznanja krvodajalcem. 

Priznanja so prejeli: za 10-krat darova-
no kri Renata Gabrovec in Franc Kla-
neček, za 25-krat darovano kri Nežika 
Leljak, za 30-krat darovano kri Andrej 
Gabrovec in Gorazd Kozoderc, za 35-
krat darovano kri Lidija Žunkovič. 

Podelili smo tudi zahvalo za požrtvo-
valno pomoč pri krvodajalstvu za že 
124-krat darovano krvi – prejel jo je 
Vojko Šohar z Zg. Hajdine. 
Harmonikarja Branko Sitar in Luka 
Šlamberger sta poskrbela, da smo se 
ob zvokih frajtonarice tudi zavrteli in 
zapeli. Dobre volje in polni lepih vti-
sov smo se v poznih večernih urah vr-
nili domov in si obljubili, da se priho-
dnje leto v še večjem številu ponovno 
podamo na potepanje z željo po dru-
ženju in da odkrijemo še kaj neodkri-
tega v naši prelepi Sloveniji. 
Da smo izlet lahko izpeljali, pa velja 
zahvala vsem poverjenikom po vaseh, 
predvsem pa Jožetu Gruli iz Skorbe, 
Mesarstvu Tomaž Potočnik, s. p., Ob-
čini Hajdina in Sebastijanu Strmšku,  
s. p.

Simona Strmšek Šlamberger,
predsednica OO RK Hajdina

Člani Občinske organizacije RK Hajdina so se v začetku junija odpravili na izlet po Sloveniji in na druženju 
nagradili najbolj zveste krvodajalce. Foto: Strmšek

Vaška druženja 
ob postavljanju mlaja

Po vseh naseljih občine Hajdina so v dneh pred praznikom dela potekale manj-
še slovesnosti in druženja, ponekod tudi ob tradicionalnih kresovih, občani pa 
so že po tradiciji postavljali mlaje. Kot bi tekmovali med seboj, so bili mlaji 
letos še višji in še lepše okrašeni.

Mlaj v Gerečji vasi so pomagali postaviti številni 
prizadevni domačini. Kasneje so se družili pri gasil-
skem domu, kjer jim je ekipa žar mojstrov pripravila 
odlično hrano.
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Na Zg. Hajdini pri Sitarjevi kapeli so mlaj najprej lepo okrasili in ga nato dvignili visoko v zrak.

Skorbljani so mlaj postavili nasproti doma krajanov.

Skorbovski orači so bili letošnji gostitelji praznič-
nega druženja ob Galunovem ribniku v Skorbi, kjer 
se je v pogostitev vključil tudi vaški odbor z vsemi 
društvi na vasi.

Praznično vzdušje se je nato prestavi-
lo k bližnjemu Galunovemu ribniku, 
kjer so skorbovski orači poskrbeli za 
peko na žaru in pogostitev, ribiči, kul-
turniki, športniki in vaški odbor pa so 
na pikniku poskrbeli za celotno pogo-

stitev in prijetno druženje. Malo pred 
polnočjo je v Skorbi zagorel tudi kres.
Ob postavljanju mlaja so se vašča-
ni družili tudi pri gasilskem domu v 
Hajdošah in v Slovenji vasi, kjer so bili 
gostoljubni tako člani vaškega odbo-
ra kot tudi gasilci in vsi drugi akterji 

društvenega življenja na vasi. V večer-
nih urah je v Slovenji vasi zagorel tudi 
kres. 

TM
Foto: TM, arhiv VO, R. Gabrovec, Z. 

Kondrič, N. Bedrač

Pri gasilskem domu v Slovenji vasi so možje postavljali mlaj, predstavnici nežnejšega spola pa sta poskrbeli 
za tekoče okrepčilo.

Hajdoška ekipa, ki je letos poskrbela za prijetno druženje in uspešno postavila mlaj.
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Gerečja vas je v občini Hajdina posebna tudi zato, 
ker ima v občinskem svetu kar štiri svetnike: Jožico 
Lešnik, Ivana Lešnika, Janka Malingerja in svetnika 
z dolgim stažem, Karla Svenška, tudi podžupana 
hajdinske občine.
Z vaškim odborom v Gerečji vasi, ki ga poleg pred-
sednika Marjana Rozmana sestavljajo še Magda 
Intihar, Franc Drevenšek in Štefan Lukas, smo 
se srečali sredi junija, ko so imeli v vasi priprave na 
tradicionalno Lojzovo žegnanje. V vaškem odboru 
so se letos spomladi morali na žalost posloviti od 
člana Martina Turka, ki je veliko pomagal pri vseh 
vaških zadevah. Rozman je v pogovoru povedal, 

da se vaški odbor sestane po potrebi ali pred ve-
čjimi vaškimi dogodki, kar pa se zgodi vsaj trikrat 
na leto, na sestanek pa so vedno vabljeni občinski 
svetniki, podžupan in predsedniki društev. Se-
stanke imajo v gasilskem domu v Gerečji vasi, v 
skupnem prostoru, ki so si ga uredili nad gasilsko 
garažo. Tam se ne srečujejo le člani vaškega odbo-
ra, ampak tudi člani društev na vasi. Prav z društvi 
v Gerečji vasi ima vaški odbor že od nekdaj zelo 
dobre odnose in skoraj ni dogodka na vasi, da ne 
bi stopili skupaj in se podpisali kot organizator-
ji. To je tudi ključ do dobrega sodelovanja, pravi 
Rozman, ki o gasilskem in športnem društvu ter 

o društvu žena in deklet pove le najboljše. Brez 
njih, pravi, bi v Gerečji vasi težko delali in še težje 
pripravljali večje dogodke, po katerih so tudi zelo 
prepoznavni. Med gerečjevaškimi dogodki imajo 
dolgo tradicijo Košnja nekoč, Lojzovo žegnanje, 
koncert domačega mešenega pevskega zbora, 
postavitev mlaja, nekdaj zelo odmevna pa je bila 
tudi Bučijada. Dogaja se tudi v gasilskih vrstah, 
saj gasilci v Gerečji vasi poleg rednih aktivnosti na 
leto pripravijo kar dve tradicionalni tekmovanji, 
ponašajo se z odlično mladinsko ekipo in uspešno 
tekmovalno enoto starejših gasilcev. 
Posebno mesto v Gerečji vasi imajo tudi športniki, 
prepoznavni po vijoličasti barvi in odličnih rezul-
tatih v zadnjih letih, trenutno pa v Superligi MNZ 
Ptuj zasedajo 2. mesto. Ko smo že pri športnikih 
in Športnem društvu Gerečja vas, velja omeniti, 
da bodo leta 2017 praznovali 50-letnico obsto-
ja in da so priprave na praznovanje jubileja že v 
teku, kakšne posodobitve pa bo do takrat deležen 
tudi športni park.
ŽELJE IN NAČRTI GEREČJEVAŠČANOV 
ZA V PRIHODNJE
Marjan Rozman med načrti omeni: »V Gerečji 
vasi imamo še kar nekaj načrtov, želja in potreb, 
čeprav moramo priznati, da smo v preteklosti že 
veliko naredili in da je imela naša občina vedno 
posluh za nas. V prihodnje je naša prioriteta iz-
gradnja kolesarske poti in prostora z igrali za naj-
mlajše od središča vasi do meje s Kungoto; dela 
naj bi začeli kmalu. Za večjo varnost naših ljudi 
si želimo postaviti še kakšen dodaten prometni 
znak, nadaljevali naj bi komasacijo, pričakujemo 
pa tudi izgradnjo namakalnega sistema. Vse pa 
je odvisno od razložljivih sredstev v naši občini in 
državi.«
Sicer pa je Rozman zelo ponosen, da imajo v vasi 
vaščani že od nekdaj dobre odnose med seboj, da 
so ponosni na napredek in z veseljem sodelujejo 
v društvenih organizacijah in nasploh na vaških 
prireditvah. »V vaškem odboru imamo zelo do-
bro vzdušje, zelo dober odnos z našimi svetniki 
in podžupanom Karlom Svenškom. Če ne bi imel 
tako dobre ekipe, verjetno ne bi bil tako dolgo 
v vaškem odboru. Ob tej priložnosti se za dobro 
sodelovanje zahvaljujem občinskemu vodstvu z 
županom Stanislavom Glažarjem, občinski upra-
vi, predsednikom in članom društev v naši vasi 
ter vsem donatorjem, s katerimi osebno dobro 
sodelujem že tretji mandat.«

TM

Vaški odbor Gerečja vas
PREDSTAVLJAMO VAŠKE ODBORE V OBČINI HAJDINA

Tokrat našo zgodbo predstavljanja vaških odborov nadaljujemo v Gerečji vasi, 
ki po zadnjih podatkih šteje 566 prebivalcev. Naselje je v zadnjih letih dožive-
lo vidnejši razvoj, dokončane so nekatere naložbe v komunalni infrastrukturi, 
urejena sta tudi vaško središče z gasilskim domom in športni park Gerečja vas, 
na kmetijskih površinah je zaključena načrtovana komasacija. A vaščani Gere-
čje vasi si želijo še večjega napredka in pomembno vlogo pri predlogih, uskla-
jevanjih in dogovorih ima tudi vaški odbor, ki ga tudi tretji mandat zapored 
vodi Marjan Rozman. 

Člani VO Gerečja vas v družbi vseh štirih občinskih svetnikov iz Gerečje vasi, podžupana Karla Svenška in 
predsednika gasilskega društva Aleša Purgaja
Foto: TM
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UREDILI IGRALNI KOTIČEK PRI DOMU 
KRAJANOV
V Skorbi pri Domu krajanov smo se le-
tos spomladi lotili urejanja igralnega 
kotička in ob njem postavili še mizo s 
klopmi za druženja. Športniki in dru-
gi moški so stopili skupaj, nekateri so 
se lotili drevesa za mlaj, ga olupili in 
pripravili za postavitev, medtem ko 
so drugi zavihteli lopate in postavili 
temelje ter uredili prostor za mizo in 
klopi. Ob tem je bilo treba prestaviti 
nekaj igral in jim na novo urediti te-
melje. Ker je v naslednjih dneh načr-
tovani delovni akciji zagodlo slabo 
vreme, nas čaka še navoz zemlje in 
potem bomo lahko do konca uredi-
li zelenico. Tako bodo vsa igrala spet 
ponovno predana svojemu namenu. 
SKORBOVSKI PUBECI IN DEKLINE NA 
GOLAŽIJADI V GEREČJI VASI
Na povabilo VO Gerečja vas se je eki-
pa Skorbe, ki so jo sestavljali skorbo-
vski pubeci in dekline, tudi letos ude-
ležila tradicionalnega kuhanja golaža. 
Pubeci so skrbeli za kuho golaža, ob 
katerem je zadišalo tudi z žara, dekli-
ne pa so bile zadolžene za moralno 
podporo, sladke dobrote in postrež-
bo s skorbovsko domačo kapljico. 
Vse skupaj smo začinili z dobro voljo, 
veselim vzdušjem in sproščenim dru-
ženjem ter si na koncu »prikuhali« še 
pokal za drugo mesto. 
ŠMARNICE V SKORBI
V maju so po vaseh potekale šmarnice 
in tudi v Skorbi je bilo tako. V organi-
zaciji predstavnic Karitasa so se vsak 
večer zbirali ob Marijinem oltarju, ki 
smo ga pripravili v domu krajanov in 
tam prebirali zgodbe, molili ter pre-
pevali pesmi. Šmarnice so z veseljem 
obiskovali tudi otroci, ki so radi so-
delovali, brali in prepevali. Ob koncih 
šmarnic pa noben dan ni manjkalo 
sladkih dobrot naših gospodinj in 
domačinov ter drugih prigrizkov za 
otroke, ki so jih pridno prinašali na 
šmarnice. Otroci so po uradnem delu 
imeli čas še za prosto druženje in igro, 

ženske pa za sproščen klepet. 
Majniški večeri so tako potekali v 
sproščenem vzdušju, celo na rojstne 
dneve se ni pozabilo. Zadnji dan 
šmarnic je bil še posebej zanimiv, saj 
so takrat otroci prejeli pohvale in čo-
kolade za redno obiskovanje šmarnic, 
še posebej so bili pohvaljeni, ker so 
ves mesec sodelovali pri prebiranju 
šmarničnih zgodb. Prav vsi pa so bili 
pogoščeni s pico in s strani VO Skorba 
še z narezkom. Ob prijetnem druženju 
in obloženi mizi smo končali letošnje 
šmarnice, ob katerih smo lahko spo-
znali, da si je treba vzeti čas zase in za 
druge. Tega ni nikoli preveč.

RG

V Skorbi se dogaja

Utrinki z delovne akcije pri Domu krajanov v Skorbi

Skorbovski pubeci in dekline so Skorbo zastopali na tradicionalni golažijadi v Gerečji vasi in za odlično pri-
pravljen golaž prejeli pokal, tokrat za drugo mesto.

Majski večeri so bili tudi v Skorbi posvečeni šmarničnim zgodbam in prijetnim druženjem.
Foto: Gabrovec
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Danilo Jeza, zborovodja Mešanega 
pevskega zbora DU Ivana Rudolfa 
Breg, je na Letni koncert povabil tudi 
Mešani cerkveni pevski zbor župnije 
sv. Martina s Hajdine in skupaj so pri-
pravili prijeten kulturni večer; pope-
strili so ga tudi Štajerski frajtonarji iz 
Hajdoš s Primožem Kelencem na čelu. 
Kot odličen pevec se je predstavil tudi 
dirigent Danilo, ki je zapel skupaj s 
Hajdinčani. 
Na dogodku so gostitelji izkazali po-
sebno pozornost hajdinskemu župni-
ku naddekanu Marijanu Feslu, pred-
sednica Silva Kajtezovič ga je svečano 

razglasila za njihovega častnega čla-
na. 
Letnemu koncertu so v do zadnje-
ga kotička napolnjeni dvorani med 
drugimi prisluhnili tudi predstavniki 
Mestne občine Ptuj, primestne četrti 
Breg, Zveze kulturnih društev Ptuj in 
Javnega sklada RS za kulturne dejav-

nosti – Območne izpostave Ptuj in 
vsak po svoje pozdravili tovrstno kul-
turno sodelovanje obeh zborov. Sku-
pnemu dirigentu Danilu Jezi pa sta se 
za njegovo delo zahvalili predsednici 
obeh zborov, Silva Kajtezovič in Irena 
Kramer.

Besedilo in foto: Silvestra Brodnjak

Na srečanje so povabili prav vse krajane z vaškim vod-
stvom na čelu in okoliške prijatelje, potrudili so se pri pe-
stri kulinarični ponudbi in ves čas skrbeli, da je bilo vzdušje 
enkratno. Za glasbeni del je poskrbel hajdoški ansambel 
Strun, organizatorji prazničnega dogodka pa so zakurili še 
kres ter s tem ohranili nekdaj zelo spoštovano simboliko in 
prvomajsko tradicijo.

Besedilo in foto: TM 

Kres zagorel tudi 
v Hajdošah

Nekaj dni pred prvomajskimi prazniki so prijetno druženje 
v športnem parku v Hajdošah pripravili hajdoški orači.

Hajdošani so varno zavetje našli pod šotorom …

Pozno zvečer je v Hajdošah zagorel tudi velik kres.

Hajdinčani na Letnem koncertu 
MePZ DU Ivana Rudolfa Breg

Redko se zgodi, da se na odru srečajo pevci, ki si vsak po svoje lastijo dirigenta, 
a ob tem ostajajo dobri prijatelji. Devetnajstega maja se je to zgodilo v Koruz-
jaku – kulturni dvorani na Bregu.

Združenim glasovom ni dirigiral niti naš niti vaš zborovodja, ampak njihov Danilo Jeza, ki ima poleg odlične-
ga posluha tudi zelo odmeven glas. Slišali smo ga, ko je eno pesem zapel skupaj s Hajdinčani.

Skupaj na odru: novoproglašeni častni član MePZ 
DU Ivana Rudolfa Breg naddekan Marijan Fesel, 
glavni izza oltarja, in zborovodja Danilo Jeza, glavni 
s kora v cerkvi sv. Martina na Hajdini
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Pridružil se jim je kitarist in pevec pater 
Janez Ferlež, zaigrali so učenci OŠ Hajdi-
na Eva Rihtarič na flavto, Blaž Drobnič, 
Lara Tekmec, Luka Šlamberger in Jure 
Glažar na harmoniko ter učitelj OŠ Haj-
dina Damjan Kobale na kljunasto flavto. 
Pevke so poleg ubranega petja poka-
zale tudi nekaj igralskih sposobnosti, 
saj so predstavile kratek skeč o tem, 
kako potekajo njihove vaje, na katere 
včasih tudi kdo zamudi. Tokrat se je 
to zgodilo celo tistemu, ki ima vedno 
zadnjo besedo, »... ki pa ni nujno tudi 
glavna«, je pisalo na majici dirigenta 
Uroša.
Pogrešali smo tistega, ki ima v Občini 
Hajdina prvo besedo, a so ga zadrža-
le druge obveznosti. Zato pa je bila z 
nami, ponosna na svoje sodelavke in 
njihovega zborovodjo Uroša, ravnate-
ljica OŠ Hajdina Vesna Mesarič Lorber. 
Z malo upravičene zamude se nam 
je pridružil tudi gostitelj, farni župnik 
naddekan Marijan Fesel. Povezovalka 

programa je bila nekdanja sopevka Re-
nata Gabrovec. Vsem, ki zboru kakor-
koli pomagajo na njegovi poti, pa se je 
zahvalila predsednica Viktorija Vrabl.
Na naše pojoče šolske ambasadorke 
sem ponosna tudi jaz, ki, kot je ome-
nila predsednica, s fotoaparatom spre-
mljam zbor že nekaj let. Ponosna sem 
na njih, kot sem ponosna na šolo, ki je 
dala osnovno znanje moji družini in 
večini prednikov, ki jih pomnim, razen 
očetu, ki prihaja s Slomškove Ponikve. 
Spominjam se njihovih začetkov, ko je 
bil repertoar takšen, kot je pri učencih 
na začetku glasbene šole. Nekaj »ko-
madov«, ki so jih pridno vadile, a iz me-
seca v mesec se je število pesmi večalo, 
glasovi so bili vedno bolj samozavestni 
in odziv občinstva vedno glasnejši. Se-
daj skoraj ni prireditve v občini, da nam 
ne bi zapele naše učiteljice in vzgojite-
ljice. Sodelujejo tudi v muzikalih in ver-
jetno so se že začele zavedati, da s svo-
jimi nastopi spodbujajo tiste, ki jim iz 

dneva v dan v glave vlivajo življenjske 
učenosti. »Nekoč bi tudi jaz rada pela 
kot bratova vzgojiteljica in moja učite-
ljica,« je rekla ena od učenk. Jaz pa še 
dodajam, da bi bila rada sproščena in 
nasmejana na odru, rada bi si oddah-
nila ob vsaki uspešno izvedeni novi pe-
smi, ki jo je občinstvo sprejelo s takimi 
občutki, kot jih imajo nastopajoče, ko 
se ob sredah dobivajo na vajah. Tako so 
zavzete za delo, da sploh ne čutijo, da 
jih nekdo pri vratih ponosno opazuje 
in jih posluša. Ta nekdo sem pogosto 
tudi jaz, ki istočasno prihajam na likov-
ne delavnice, a še vedno najdem toliko 
časa, da postojim pred vhodom v zbor-
nico, kjer Uroš neutrudno dirigira, ko-
mentira, včasih pa tudi kaj pokritizira. 
Naj nikoli ne bo drugače in naj se pev-
ske vrste z leti tudi pomlajujejo. 

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

Nekoč bi tudi jaz rada prepevala 
tako kot bratova vzgojiteljica

in moja učiteljica …

Zborovodja Uroš Sagadin se ponaša s tem, kar piše 
na njegovih prsih. Ko pa se obrne k pevkam, pa je 
resnica na njegovem hrbtu drugačna.

V petek, 13. maja, smo v cerkvi sv. Martina na Hajdini že petič prisostvova-
li letnemu koncertu Učiteljsko-vzgojiteljskega pevskega zbora Osnovne šole 
Hajdina, ki ga vsa leta vodi Uroš Sagadin. Ob spremljavi pianista Toma Hajška, 
prof. glasbe in nekoč učenca hajdinske osemletke, so predstavili zelo raznolik 
program, občinstvo pa ga je nagradilo z bučnim ploskanjem.

In na koncu še vsi sodelujoči z gostiteljem, naddekanom Marijanom Feslom, ki je pevkam rezerviral cerkev 
že za leto 2017.

Bodoči Štajerski frajtonarji Jure Glažar, Lara Tekmec 
in Luka Šlamberger
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Z njima so prepevale še Ljuba Cafu-
ta, Karolina Korošec, Marija Šalamun 
in Anka Sakelšek. Slednji dve sta po 
nekaj letih delovanja skupino zapu-
stili, njuna glasova pa sta nadomestili 
Marjana Veronek in Olga Nahberger. 
Zaradi bolezni sta prenehali peti še 
ustanovna članica Ljuba Cafuta, leta 
2015 pa tudi Karolina Korošec. Istega 
leta se je skupini pridružila nova pev-
ka Jožica Mihelak. S to zasedbo smo 
se nekaj dni pred jubilejno prireditvijo 
sprehodile po Hajdini in naredile ne-

kaj spominskih posnetkov, od katerih 
enega objavljamo. 
Na Pesmi poletju, posvečeni tudi jubi-
lejnemu letu začetka delovanja skupi-
ne, so se predstavili: Cerkveni pevski 
zbor sv. Martina Hajdina, Mešani pev-
ski zbor Društva žena in deklet Gere-
čja vas, Pevke ptujske upokojenke 
DPD Svoboda Ptuj, Ljudski godci Trio 
vetrnica KD Odpev Mala vas, Ljudski 
pevci DU Videm, Pevci ljudskih pe-
smi Prešmentani faloti KPD Stoperce, 
Pevke ljudskih pesmi KD Sela, Ljud-

ski pevci DU Turnišče, Pevke ljudskih 
pesmi KPD Stoperce, Podgorski vaški 
pevci DU Podgorci, Katoliško kultur-
no društvo Kidričevo, Ljudske pevke 
KUD Maksa Furjana Zavrč in Ljudske 
pevke Dolena. S folklornim nastopom 
pa so srečanje popestrili tudi veterani 
Folklorne skupine Vinka Koržeta iz 
PD Cirkovce, v kateri pleše »po pev-
skem stažu« najmlajša Hajdinska frajli-
ca Jožica Mihelak. 
PEVSKI ZAČETKI 
Ljudske pevke so se prvič sestale 14. 
decembra 1996 na pobudo Maksa 
Kampla in Ljube Cafuta. Prvi nastop so 
imele 29. januarja 1997 v Zavrču na re-
viji ljudskih pevcev in godcev. Sledilo 
je še devet nastopov. Ti so iz leta v leto 
naraščali; danes zapojejo tudi do tride-
setkrat letno. Sodelujejo na številnih 
prireditvah v Občini Hajdina in izven 
nje, udeležujejo se kulturnih, gasilskih, 
občinskih prireditev, zborov članov ter 
prireditev DU Hajdina, Društva žena in 
deklet občine Hajdina in Turističnega 
društva Mitra Hajdina. Njihovi najbolj 
odmevni nastopi so bili: na Dobrotah 
slovenskih kmetij na Ptuju, ob raz-
stavi rimskih jedi na Ptujskem gradu, 
na odprtju muzeja starih oblačil, ob 
dogodkih v Knjižnici Ivana Potrča na 
Ptuju, ob promocijah knjig Ivana Ci-
mermana, ob 120-letnici Turističnega 
društva Ptuj, na radijski delavnici Ra-
dia Maribor, na srečanju predsednic 
kmečkih žena, varovancem Doma 
upokojencev v Kidričevem in na Ptu-
ju ter pri spominskih ploščah padlih 
borcev na Hajdini in v Zg. Pristavi.

Zlate Maroltove značke za 
dvajsetletne Hajdinske frajlice

V dvajsetletni pevski zgodovini Ljudskih pevk KPD Stane Petrovič in DU Hajdi-
na se je zgodilo veliko nepozabnih nastopov, gostovanj in srečanj, o katerih je 
ob 5. Pesmi poletju 12. junija 2016 spregovorila predsednica KPD Barbara Zajc. 
Od prvotne zasedbe, ki sta ji ob ustanovitvi idejno »botrovala« Ljuba Cafuta 
in Maks Kampl, sta vseh dvajset let v skupini ostali njena vodja Marta Sitar in 
Rozika Cestnik.

Jubilantkam, med katerimi je (zaradi smrti v družini) manjkala vodja skupine Marta Sitar, sta cvetlična da-
rila izročila župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar in predsednica KPD Stane Petrovič Hajdina, Barbara 
Zajc. Sledila je še podelitev zlatih Maroltovih značk. Iz rok Ive Ferlinc, vodje Območne izpostave JSKD s Ptuja, 
so jih prejele: Marta Sitar, Karolina Korošec (obe upr. odsotni, op. a.), Rozika Cestnik, Olga Nahberger in 
Marjana Veronek. Jubilantkam so poleg Marije Pulko, predsednice Društva žena in deklet občine Hajdina, in 
predstavnika DU Hajdina, katerih članice so vse pevke, čestitali vodje nastopajočih skupin. Poseben aplavz 
pa si je zaslužil 96-letni »sokrivec« za rojstvo Hajdinskih frajlic, Maks Kampl, ko je voščil pevkam, ki bodo 
prihodnje leto dopolnile tudi »cerkveno polnoletnost«. Foto: Branko Veselič

Me hajdinske smo frajlice,
upokojene dobre prijateljice,

smo dvajset let vam prepevale,
dobro voljo širile.

S hajdinske fare prihajamo,
občino našo zastopamo,

s prijatelji rade se družimo,
kjerkoli se pojavimo.

Me hajdinske smo frajlice,
hvaležne publiki za vse,

da zvesto ste nas poslušali,
z aplavzi nas obdarjali.
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Najbolj so ponosne, da so se spoprijateljile s Šavrinskimi 
pupami en ragaconi iz slovenske Istre, obiskale pa so tudi 
državni zbor v Ljubljani. Ob tem obisku so zapele takratni 
prvi dami Slovenije Štefki Kučan in sekretarki državnega 
zbora Jožici Velišček.
Vsako leto sodelujejo na reviji ljudskih pevcev in godcev 
z naslovom Pozdrav sosedu, ki jo organizira JSKD OI Ptuj. 
S pesmima Dragi prijatelj in Hajdinske frajlice so se med 
drugim uvrstile tudi na regijsko srečanje ljudskih pevcev 
in godcev v Šmartnem na Pohorju. Leta 2004 so izdale 
svojo prvo kaseto in zgoščenko z naslovom Hajdinske 
frajlice. Od leta 2012 pa organizirajo sedaj že tradicional-
no prireditev Pesem poletju. Prejele so priznanje Zveze 
kulturnih društev občine Hajdina, skoraj vse članice pa so 
tudi dobitnice bronaste, srebrne in letos tudi zlate Marol-
tove značke. 
S PETJEM BOGATIJO 
LOKALNO KULTURNO DEDIŠČINO
Etnomuzikologinja Zmaga Kumer je zapisala: »Ljudska 
pesem je najstarejši del kulturne dediščine slovenskega 
naroda in hkrati sestavni del njegove današnje kulture, 
ker pomeni njene korenine.«
Naše ljudske pevke se tega prav gotovo zavedajo, saj s 
svojim petjem bogatijo lokalno kulturno dediščino in jo 
prenašajo na mlajše rodove. Na njih sem upravičeno po-
nosna tudi avtorica tega prispevka, zato sem v nekem tre-
nutku »rimarskega razpoloženja« zapisala nekaj verzov, ki 
sta jih kot jubilejno darilo uglasbila slepi glasbenik Miha 
in njegova žena Simona Jakopin, znana kot Duo SiMi. Na 
tej prireditvi je, žal, niso zmogle zapeti, zato objavljamo 
del besedila, melodijo pa boste slišali ob prvi priložnosti.

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

PREGLEDNIK
V maju so bile v naši občini številne prireditve, ki so jih organizirala društva. 
Sodelovali so tudi v drugih krajih in predstavljali občino Hajdina. Potekalo je 
tudi snemanje oddaje Polka in majolka, v kateri se je predstavila občina Haj-
dina. Nastopile so sekcije naših kulturnih društev in društev žena in deklet. 
Povabljeni so bili tudi številni glasbeni gostje. Prireditev je potekala v Domu 
krajanov Skorba. Oddajo Polka in majolka bo mogoče videti v juliju na SIP TV.

KD Skorba
V maju in juniju so se pevke odzvale vabilom in gostovale v Staršah, Kidričevem, Cirkula-
nah, na Turniščah in Ptuju. S pesmijo so razveselile tudi naše domačine ob okroglih jubilejih, 
ob tem pa se redno tedensko srečujejo na vajah. Ob koncu meseca so sodelovale na snema-
nju oddaje Polka in majolka.
Člani gledališke skupine so s predstavami zaključili, nekateri pa so aktivno sodelovali pri 
družabnih dogodkih na vasi. Sodelovali so ob postavitvi mlaja in na kresovanju, kuhanju 
golaža v Gerečji vasi in na delovnih akcijah v organizaciji VO Skorba. Ob koncu meseca so 
sodelovali pri snemanju oddaje Polka majolka.

KPD Stane Petrovič Hajdina
Ljudski pevci pridno vadijo in nastopajo na prireditvah, kamor jih povabijo.
Ljudske pevke so bile organizatorice prireditve Pozdrav poletju, s katerim so obeležile 20-le-
tnico delovanja.

Likovno-fotografska sekcija KPD Stane Petrovič Hajdina
Člani so se srečevali vsako sredo popoldne in ustvarjali. Na delavnice redno prihaja od 10 
do 15 članov. Mentorica Romana Kiseljak je vzorno pripravljala predloge za risanje in dajala 
navodila za izvedbo. Že od januarja se veliko ukvarjajo s človeško figuro. Učijo se portreti-
ranja, ki je zelo zahtevno delo. Večina rišejo s svinčnikom. Malo je tistih, ki hkrati obvladajo 
risbo, perspektivo in barve. Slikali so tudi v naravi, ob ribniku v Skorbi. Spoznali so teorijo 
slikanja vode v sončnem vremenu, ki se zelo razlikuje od slikanja v oblačnem vremenu.

KD Valentin Žumer Hajdoše
V maju in juniju so vadile plesalke in vse skupine Štajerskih frajtonarjev, ki nastopajo na 
prireditvah v domači občini in tudi drugod.
V maju so organizirali plesni večer, na katerega so povabili mlade plesalce iz vrtca Cirkulane, 
folklorno skupino Martineki iz OŠ Hajdina ter folklornike in ljudske godce iz Podgorcev.
Člani etnološke sekcije mautarji so pripravili podoknico in šrango ob poroki Tine Cestnik.
MoPZ PGD Hajdoše je nastopil na reviji gasilskih pevskih zborov GZ Slovenije v Zburah in na 
območni reviji pevskih zborov na Ptuju.

Društvo žena in deklet 
občine Hajdina
Članice so bile zelo aktivne 
tudi v maju in juniju. Iz-
vedle so tečaj izdelovanja 
čipke v tatting tehniki.
24. 5. 2016 so si ogledale 
novo lokacijo rimskega ta-
bora v Štukih pri Ptuju.

26. 5. 2016 so bile na obisku pri kmetici leta 2015 na Bizeljskem.
Udeležile so se odprtja razstave Cecilije Bernjak v domu Franca 
Krambergerja na Ptuju.
3. in 4. 6. 2016 so se udeležile Aquafesta v Varaždinskih Toplicah.
11. 6. 2016 so pripravile pogostitev na odprtju rimskega kampa. 
20. 6. 2016 so bile na praznovanju solsticija v rimskem kampu.
25. 6. 2016 so tekmovale na Krompirfestu v Dornavi.

Foto: arhiv DŽDOH
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PREGLEDNIK
Društvo gospodinj Draženci
Maja so članice posadile vrtnine in zbirale semena. 
Obiskale so letošnjo razstavo Dobrote slovenskih kmetij.
V juniju so se udeležile 14. Ptujskih grajskih iger Društva 
Cesarsko-kraljevi Ptuj.
Obiskale so tudi Goriška brda.

Društvo žena in deklet Gerečja vas
Članice DŽD Gerečja vas in MePZ so v aprilu uspešno 
izpeljali tradicionalni glasbeni večer Pesem druži nas in 
sodelovali pri pogostitvi ob postavitvi mlaja. 
22. 5. 2016 so organizirale tradicionalno prireditev Košnja 
trave nekoč, vključno s tekmovanjem v kuhanju golaža.
Nadaljevale so učne delavnice izdelave naravnih mil. 
V maju so se udeležile tudi odprtja razstave klekljanih 
čipk, ki so ga organizirale Štajerske klekljarice v Mariboru.
V juniju so nadaljevale učne delavnice s pohodom in spo-
znavanjem ter nabiranjem zdravilnih zelišč.
18. 6. 2016 so skupaj z MePZ sodelovale pri tradicional-
nem Lojzovem prazniku v Gerečji vasi.

Društvo žensk Hajdoše
Članice so sodelovale pri postavitvi mlaja, kjer so kuhale 
golaž in pripravile pogostitev. 
Sodelovale so pri akcijah, ki so potekale v vasi, in zasadile 
gredo pri vaški kapeli.
Odpravile so se tudi na popoldanski izlet. 
Vsak teden pridno kolesarijo.

Učiteljsko-vzgojiteljski pevski zbor OŠ Hajdina
14. 5. 2016 so pevke pod umetniškim vodstvom Uroša 
Sagadina pripravile letni koncert v farni cerkvi sv. Marina 
na Hajdini.

Cecilija Bernjak na Drugačnih 
slikah in v knjigi Ančke Šumenjak

Predsednica Likovno-fotografske sekcije občine Hajdina Cecilija Bernjak, isto-
časno tudi članica Likovne sekcije dr. Štefke Cobelj na Ptuju, je od 3. maja do 6. 
junija 2016 predstavila v razstavišču – v sejni sobi Zveze upokojencev za Spo-
dnje Podravje na Čučkovi 1 na Ptuju – svoje Drugačne slike.

Jože Foltin, prof. likovne umetnosti, je zbranim predstavil dela Cecilije Bernjak. V ospredju so na mizi razsta-
vljene knjige, v katerih se avtorica pojavlja v likovni ali literarni podobi.

Takšen naslov je štirinajstim motivom 
dala zato, ker so dela nastajala skozi 
vsa njena ustvarjalna leta (najstarej-
še je iz leta 1996) z vnaprej določeno 
temo na raznih natečajih in kakovo-
stnih slikarskih ekstemporih, kjer je bil 
opravljen strokovni izbor slik.
Razstavo je postavil Franc Simonič, 
prof. likovne umetnosti, strokovno 
mnenje v zloženki pa je podal Jože 
Foltin, prav tako prof. likovne umetno-
sti, in med drugim zapisal: »Po vsebini 
so slike Bernjakove polne simbolike; 
tudi kolorizem slikarke ni samo nevsi-
ljiv in zanimiv, temveč pridobiva dra-
matiziranje odnosov na sliki. Slikarka 
poskuša dodati sliki osebno noto, kar 
doprinese k njeni razpoznavnosti.«
V kulturnem programu je bilo pred-
stavljenih več knjižnih edicij, v katerih 
so slikarska in literarna dela Cecilije 

Bernjak. Silvestra Brodnjak, tajnica 
Likovno-fotografske sekcije občine 
Hajdina, je kot urednica predstavila 
knjigo S pesmijo v srcu 93-letne avto-
rice Ančke Šumenjak, kmečke pesni-
ce z Jareninskega Vrha v občini Pesni-
ca in članice Zveze kmetic Slovenije. 

V knjigi je 12 slik in risb avtorice Ce-
cilije Bernjak, med njimi dva portre-
ta Ančke Šumenjak, portret Franceta 
Prešerna ter devet risb in slik na temo 
kmečkega življenja, ki ga Ančka Šu-
menjak v svojih pesmih in zgodbah 
najpogosteje opisuje. Vsaka od slik je 
likovni uvod v posamezni vsebinski 
sklop.
Pri izidu knjige, ki je izšla marca, nati-
snila pa jo je Tiskarna Ekart, sta poleg 
Bernjakove in Brodnjakove s svojim 
znanjem in sposobnostmi iz občine 
Hajdina sodelovala še tehnični ure-
dnik in oblikovalec Igor Kraševec ter 
likovnica Jana Kraševec, ki je računal-
niško obdelala vse likovne in fotograf-
ske motive, ustvarila pa je tudi naslov-
nico. Sodelovala je tudi lektorica Mira 
Smolej, prof. slov. jezika, iz Kranjske 
Gore. 

Besedilo in foto: 
Silvestra Brodnjak

Drugačne slike so si ogledale tudi članice Društva 
za osteoporozo iz Ormoža in s kulturnim dogodkom 
zaključile Dan zdravja, ki so ga preživele v Primusu 
in na Ptujskem gradu.
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Likovniki ustvarjali 
v Skorbi

Sončna sobota, 21. maja, je zvabila na terensko slikanje 
dvanajst članic in enega člana Likovno-fotografske sekcije 
občine Hajdina, ki smo se zbrali pri malem vaškem ribniku 
v Skorbi. Uživali smo v ustvarjanju motivov v naravi in pri-
jateljskem druženju, ko smo poleg slikanja tudi sproščeno 
pokramljali.

Damjanu Megliču in njegovim prijateljem, ki so uredili ta 
prijetni kotiček za srečanja v pravem vaškem zatišju, se za-
hvaljujemo, ker smo lahko nekaj ur uživali v lepem oko-
lju. Dan smo zaključili s kosilom v Gostilni Čelan v Slovenji 

vasi. Na ta način smo počastili tudi letošnje spomladanske 
»rojstnodnevnike« in jim nazdravili z najbolj zdravo pijačo. 

Besedilo in foto: S. Brodnjak

Ogrevanje na terenu za likovno kolonijo na Vurberku, ki je bila 25. junija.

Plesni večer v Hajdošah
KD Valentin Žumer iz Hajdoš je v okviru prireditev v Tednu 
ljubiteljske kulture pripravilo v petek, 20. maja, prvi ple-
sni večer. Nastopile so domače plesalke in plesna skupina 
iz vrtca Cirkulane. Oboje vodi domačinka Doroteja Trčko. 
Zaplesali so tudi mladi folklorniki folklorne skupine Mar-
tineki iz OŠ Hajdina pod mentorstvom profesorice Jožice 
Novak. Prireditev so popestrili tudi člani folklorne skupine 
KD Podgorci, skupaj z ljudskimi godci. Plesni večer je pove-
zovala Monika Kelenc.

V KD v Hajdošah ima plesna sekcija že dolgoletno tra-
dicijo. Takoj po ustanovitvi v letu 1999 so začele plesa-
ti deklice pod mentorstvom priznane plesalke Monike 
Zajšek. Po Monikini preselitvi v Italijo sekcija nekaj časa 
ni delovala. Pred nekaj leti je vodstvo plesne sekcije pre-
vzela Doroteja Trčko iz Hajdoš in k sodelovanju povabila 
deklice iz sosednjih vasi. Tako je nastala plesna skupina. 
Doroteja se je kalila v plesni skupini Power dancers in de-
lala pod mentorstvom Špele Tratnik Peklar, ki je delovala 
na OŠ Hajdina. Svoje plesno znanje prenaša na najmlajše, 
ki nastopajo na številnih prireditvah.
Špela Tratnik Peklar se je udeležila prireditve v Hajdošah 
in zelo pohvalila nastop domačih plesalk. Mentorica Do-
roteja se ji je zahvalila za vso pomoč in spodbudo. Dvo-
rano gasilskega doma v Hajdošah so napolnili gledalci od 
blizu in daleč. Vsi so uživali ob plesnih točkah. Prireditelji 
pa so obljubili, da bo plesni večer postal tradicionalna 
prireditev.

Hilda Bedrač

Plesni utrinek iz Hajdoš
Foto: Trčko

NAPOVEDNIK

Kljub poletnim dopustom in počitnicam bodo člani in članice naših društev 
aktivni tudi v juliju in avgustu.

KD Skorba
V KD Skorba tudi v poletnih mesecih ne bo počitka. Za člane otroške gledališke skupine in 
druge otroke bodo pripravili poletne delavnice.
Člani odrasle gledališke skupine se bodo v juliju odpravili na strokovno ekskurzijo, nato pa 
si bodo pred novo sezono privoščili nekaj poletnega oddiha. Hkrati bodo že snovali zamisli 
za novo gledališko predstavo.
Pevke se bodo tudi v poletnih mesecih z veseljem odzvale vabilom na gostovanja.
Nekaj poletnega oddiha si bodo privoščile tudi druge sekcije društva. 
KD Skorba želi vsem prijetne, sproščene in nasmejane poletne dni.

KPD Stane Petrovič Hajdina
Člani bodo v poletnih mesecih na zasluženih počitnicah. 
Pevci in pevke bodo nastopali na prireditvah, kamor jih bodo povabili.
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NAPOVEDNIK

Likovno-fotografska sekcija KPD Stane Petrovič 
Hajdina
Člani sekcije tudi v poletnih mesecih ne bodo počivali. V 
načrtu imajo, da bodo v vsaki vasi v občini Hajdina nasli-
kali značilnost vasi in vse skupaj razstavili ob občinskem 
prazniku. 

KD Valentin Žumer Hajdoše
Po delovni pomladi bodo člani v poletnih mesecih malo 
počivali in se odpravili tudi na kak nastop. 

Društvo žena in deklet občine Hajdina
Kljub zasluženim dopustom bodo članice aktivne. 
2. 7. 2016 bodo sodelovale na državnih kmečkih igrah.
10. 7. 2016 se bodo odpravile na gostovanje v Margečan 
na Hrvaškem. 
Udeležile se bodo tudi Jakobske kuhle. 
V avgustu bodo sodelovale na rimskih igrah.

Društvo gospodinj Draženci
V juliju bodo obiskale Semenarno na Ptuju. 
Udeležile se bodo prireditve Žetev zlatega klasja na Stari 
Gori. 
Odpravile se bodo na več pohodov v planine, na kolesarje-
nje ter nabirale zelišča in zelenjavo.

Društvo žensk Hajdoše
Tudi v počitniških mesecih se bodo članice družile na kole-
sarjenju in popoldanskih izletih.
V juliju bodo pripravile že tradicionalni Anin piknik.

Društvo žena in deklet Gerečja vas
Julij in avgust bosta v znamenju nabiranja in sušenja ze-
lišč in zdravilnih rastlin za čaje in čajne mešanice. 
V jesenskih mesecih bodo celoletni projekt predstavile 
javnosti.
Tudi v poletnem času bodo potekale aktivnosti in gostova-
nja MePZ DŽD Gerečja vas.

Pripravila: Hilda Bedrač

Matevž Vaupotič, vse čestitke!
V refektoriju Minoritskega samostana, v koncertni dvorani Zasebne glasbene 
šole v samostanu sv. Petra in Pavla na Ptuju, je bil v ponedeljek, 20. junija, 
čudovit violinski in klavirski recital. V glasbenem večeru presežkov smo spre-
mljali nastop štirih mladih glasbenikov, učencev zaključnega razreda: Matevža 
Vaupotiča, doma iz Slovenje vasi, ter Vida Palčarja, Aldine Clarise Ban in Gabri-
jele Anžel.

Hajdinske Rimljanke so se 3. in 4. junija udeleži-
le Aquafesta v Varaždinskih Toplicah, v avgustu 
pa jih bomo lahko srečali na rimskih igrah.
Foto: arhiv društva

Težko je opisati enkra-
tno glasbeno doživetje, 
ki so ga pred številno 
publiko pričarali mladi, 
zelo nadarjeni glasbeni-
ki, ki bodo že jeseni šo-
lanje nadaljevali na Kon-
servatoriju za glasbo in 
balet Maribor, med njimi 
tudi Matevž iz razreda 
prof. Matjaža Antončiča 
in prof. Mateje Škafar. Na 
ponedeljkovem večeru 
je bil deležen številnih 
pohval kot tudi njegovi 
glasbeni prijatelji, s ka-
terimi je zaigral še v kvartetu violin. 
Na Matevža smo v občini Hajdina zelo 

ponosni, zato vse čestitke njemu in 
tudi njegovim staršem.

TM

Utrinek s koncerta učencev zaključnega razreda Zasebne GŠ v samo-
stanu sv. Petra in Pavla                                                       Foto: Jože Kosajnč

Mercatorjeva donacija 
hajdinskemu vrtcu

V aprilu je po vsej Sloveniji v stotih Mercatorjevih prodajalnah potekal projekt 
Radi delamo dobro. Mercator želi s to aktivnostjo kot najboljši sosed izboljšati 
kakovost življenja v manjših krajih po Sloveniji in tako vračati dobro v okolje, 
v katerem deluje.
Med vsemi prodajalnimi je bila letos 
v projekt vključena tudi naša domača 
trgovina Mercator na Hajdini. Izmed 
treh predlaganih zbirateljev žetonov, 
ki so jih kupci pridobili ob vsakem na-
kupu, je bil izbran tudi naš vrtec Naj-
dihojca Hajdina. Tega smo bili zelo 
veseli in se še pred začetkom akcije 
dogovorili, kako bi se predstavili šir-
šemu okolju in ljudi spodbudili k zbi-
ranju žetonov. K akciji smo z obvestili 
povabili tudi starše otrok. Ti so ves 
čas z veseljem sodelovali in nas pri 
tem podpirali. V kolektivu smo se do-
govorili, da skupaj z otroki izdelamo 

plakate. Razvrstili smo jih po oglasnih 
deskah vseh vasi naše občine. Otroci 
so pri tem radi sodelovali, se zelo po-
trudili in narisali risbice na temo igre 
na vrtčevskem igrišču. Naša želja je, da 
obogatimo zunanje igrišče z več igrali 
in didaktičnimi pripomočki za igro ter 
s tem omogočimo otrokom kakovo-
stnejše in raznoliko bivanje v vrtcu. Ni 
bilo potrebno veliko, da smo si izmislili 
tudi slogan za zbiralno akcijo, ki smo 
ga dodali na plakate: »Vsi v trgovino na 
Hajdino hitimo, z nakupom žeton pri-
dobimo in ga otrokom vrtca za nova 
igrala podarimo.«
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Z risbicami otrok in sloganom smo se 
predstavili tudi v trgovini in ob obi-
skih trgovine radovedno kukali proti 
našemu zaboju, v katerem je kup že-
tonov v našem zabojniku iz dneva v 
dan rastel. Prav vsi občani naše obči-
ne so ves mesec pridno nakupovali in 
metali žetone v pripravljene zaboje. 
Ob zaključku akcije nas je poklicala 
vodja poslovalnice in nam sporočila 
veselo novico, da smo bili pri zbira-
nju žetonov najbolj uspešni in s tem 
prejeli donacijo v vrednosti 1000 
evrov. Povabila nas je na slavnostni 
prevzem donacije. V ponedeljek so 
se otroci starejših skupin iz rdeče, ru-
mene in bele igralnice ob spremstvu 
vzgojiteljic odpravili na Hajdino pred 
trgovino Mercator, da prevzamejo 
donacijo. V kratkem kulturnem pro-
gramu se je pod vodstvom Dušanke 
in Simone predstavil vrtčevski zbor-
ček Mavrica raja in s pesmijo navdu-
šil obiskovalce, zaposlene v trgovini 
in predstavnike občine. Donacijo, 
namenjeno otrokom vrtca, so otroci 
sprejeli z velikim veseljem in v pri-
čakovanju novih igral, za kar bodo 
sredstva namenjena in bodo otro-
kom omogočala bogatejše bivanje v 
vrtcu.
Ponosni smo, da smo skupaj naredili 
nekaj dobrega za naše otroke, hkrati 
pa dokazali, da lahko tudi z majhni-
mi stvarmi naredimo veliko. Zato se 
iskreno zahvaljujemo staršem, vsem 
občanom in društvom, da ste pristopili 
k akciji, nas podprli in otrokom vrtca 
poklonili žeton. Predvsem pa zahvala 
podjetju Mercator, ki kot dober sosed 
med drugim poskrbi tudi za dobrodel-
nost, s katero je osrečil otroke, ki so naš 
največji zaklad.

Vzgojiteljica Renata Gabrovec, 
v imenu otrok in kolektiva 

vrtca Najdihojca Hajdina

Prevzem donacije pred trgovino Mercator na 
Hajdini. Sledilo je druženje ob pogostitvi, ki jo 

je pripravila trgovina Mercator. Otroci so pustili 
svoj »pečat« na asfaltu, saj so uživali ob risanju s 

kredami. Foto: arhiv vrtca

Zelena doživetja s hajdinskimi planinci

V tem šolskem letu smo sodelovali v projektu Turizem in vrtec. Letošnja tema-
tika je bila zeleni turizem. Navdušili smo se nad pohodništvom in odkrivanjem 
lepot narave, skrbjo za okolico in svoje zdravje. Odločili smo se, da bomo k so-
delovanju povabili člane Planinskega društva Hajdina, da nas popeljejo po va-
ških poteh in nam pomagajo pri raziskovanju še neodkritih kotičkov Hajdine.

V novembru smo se prvič srečali s 
planinci. Povabili smo jih v vrtec, da 
se nam predstavijo in nam pokažejo 
osnovno opremo planinca. Najbolj je 
otroke zanimal cepin. Odpravili smo 
se proti Hajdini, kjer imajo planinci 
svoje prostore. Imeli smo lepo vreme, 
zato nam je pot hitro minila. Nato smo 
imeli malico na prostem. Za seboj smo 
seveda morali pospraviti, tako kot 
vsak planinec skrbi za čisto naravo. Po 
poti smo opazovali naravo in okolico.
V decembru nas je pot vodila do lo-
vskega doma. Spremljala sta nas dva 
planinca in otroke spodbujala k hoji in 
primernemu vedenju na cesti. Ko smo 
prišli do lovskega doma, so nas priča-
kali lovci. Pokazali so nam lovski dom 
od znotraj in nam povedali, kaj lovci 
počnejo. Najbolj sta otroke pritegnila 
medved in njegova zgodba, kako ga 
je povozil vlak in je danes razstavljen 
v vitrini. Lovci so nam pripravili tudi 
čaj, vzgojiteljice pa smo poskrbele za 
prigrizek. Otroci so bili polni vtisov in 
prijetno utrujeni od poti.
Januarja smo se podali do ribnika v 
Skorbi. Planinci so imela za nas pre-
senečenje, saj so se na kmetiji Meglič 
dogovorili, da jih obiščemo. Za nas so 

pripravili malico in čaj. Od tam smo 
pot nadaljevali proti ribniku. Zaradi 
toplega zimskega vremena smo pri-
čakovali, da na ribniku ne bo več ledu. 
Vendar smo se zmotili, led je še bil. 
Odpravili smo se do bližnjega hleva, 
kjer so se zunaj pasle koze in osel. Te 
so bile otrokom zelo zanimive in smo 
jih kar nekaj časa opazovali.
Bil je februar. S planinci smo se odpra-
vili do Hajdoš, kjer rastejo zvončki. Že 
po poti so jih otroci videvali in trgali. 
Kmalu smo prispeli do travnika, pose-
janega z zvončki. Otroci so si nabrali 
manjši šopek zvončkov za domov. Ob 
nabiranju so videli tudi črve, krtine in 
še kaj.
V aprilu smo se pogovarjali o vodi in 
eko velikanih. Planinci so nas spre-
mljali do potoka Studenčnica. Pot je 
minila hitro, saj so otroci že bili nava-
jeni hoditi. Studenčnico smo si ogle-
dali na več različnih mestih. Z mostu 
smo spustili papirnat čolniček, da 
smo opazovali tok vode. V vodo smo 
metali razne naravne materiale, da 
smo opazovali plovnost predmetov. 
Ob povabilu direktorja Igrišča za golf 
Ptuj smo si igrišče lahko ogledali zno-
traj ograje in tam imeli tudi malico.
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Projekt smo zaključili s pohodom na Donačko goro. S star-
ši in otroki smo se v soboto, 4. junija, skupaj s hajdinskimi 
planinci zbrali pred vrtcem in se z avtobusom odpeljali 
proti Stari grabi pod Donačko goro. Pot nas je vodila po 
lepi naravni poti do Rudijevega doma. Najbolj vztrajni smo 
se povzpeli na vrh gore. Tam nas je pričakal lep razgled na 
dolino. Pohod smo zaključili s skupnim druženjem pri Ru-
dijevem domu.
Otroci so s pomočjo projekta spoznali veliko novega, doži-
veli veliko zanimivega, raziskovali še neodkrito in koristno 
preživeli čas, ki ga imamo na voljo v vrtcu. 
Zahvala članom Planinskega društva Hajdina za njihovo 
dobro voljo in čas, ki so ga delili z nami. 

Vzgojiteljici Darinka Amon in Barbara Gerečnik

Projekt so zaključili s pohodom na Donačko goro.
Foto: arhiv vrtca

6. rojstni dan vrtca Najdihojca Hajdina
Spoznavati bližnjo okolico je za otroke, ki so vključeni v naš vrtec na Hajdini, nekaj vsakdanjega. Tokrat so se skupaj s 
svojimi vzgojiteljicami podali nekoliko dlje – čez meje naše države, tudi na druge kontinente. Potovanje po svetu je 
bilo zabavno: otroci so spoznali imena drugih kontinentov, držav, spoznali so posebnosti nekega naroda, njihove plese, 
glasbo, igro.

Naši najmlajši otroci iz oranžne igralnice so se podali v Južnoafriško republiko. 
Ob zvokih bobnov so plesali in se igrali z afriškimi živalmi – seveda plišastimi.

Otroci vijolične igralnice so na oder priplesali pod drogom, nato pa se zavrteli 
ob igranju na bobne. Njihova krilca, majice in dodatki so bili ravno prav pisani.

Vse skupaj so ob pomoči svojih vzgojiteljic spletli v zani-
miv in zabaven program in ga poimenovali »Pot okrog 
sveta«. S tem programom so se nam predstavili na zadnji 
petek v maju, ko smo v telovadnici OŠ Hajdina praznovali 
že 6. rojstni dan vrtca Najdihojca Hajdina.
Po zanimivem in poučnem potovanju okrog sveta smo 
skupaj ugotovili, da je doma najlepše. Otroci, ki so vklju-
čeni v dejavnost Mavrica raja, so skupaj s svojima mento-
ricama Duško in Simono zapeli Avsenikovo Slovenija, od 
kod lepote tvoje. Pesem so dopolnili drugi otroci vrtca in 
pomahali s slovenskimi zastavami.
Da je bilo praznovanje tudi okusno, so poskrbeli v podje-
tju Ptujske pekarne in slaščičarne, kjer so spekli zelo veliko 
rojstnodnevno torto, s katero smo se lahko posladkali vsi, 
ki smo se to petkovo popoldne družili v šolski telovadnici. 
Ob tej priložnosti se omenjenemu podjetju iskreno zahva-
ljujemo.
Letošnje praznovanje dneva vrtca je torej za nami. S pri-
pravami in samo izvedbo je bilo potrebno veliko usklaje-
vanja, sodelovanja in dobrih misli. Hvala letošnjima ko-
ordinatoricama prireditve Darinki in Barbari, hvala vsem 
sodelavkam, ki so iskale ideje in potrpežljivo delale z otro-
ki, hvala sodelavkam in sodelavcema, ki so delali v ozadju 
in poskrbeli, da smo se v telovadnici slišali, da smo se od-
žejali in bili tako hitro postreženi s torto in da so utrinki s 
praznovanja ujeti na fotografijah.
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Hvala tudi naši ravnateljici Vesni Me-
sarič Lorber, ki nas opogumlja in 
podpira pri našem delu. Hvala občini 
Hajdina za sodelovanje in svetniku 
občine Hajdina g. Krajncu, da nam je 
na prireditvi namenil spodbudne be-
sede.
Iskrena hvala staršem »naših« otrok 
(in seveda vsem sorodnikom), s kate-
rimi smo vse leto zelo dobro sodelo-
vali in ki so podporo svojim otrokom 

in našemu delu izkazali s tako števil-
no udeležbo na praznovanju. Tudi v 
prihodnje se veselimo sodelovanja in 
njihove podpore.
Pred nami so poletne počitnice. Vese-
lo potujte, raziskujte in spoznavajte 
bodisi domače bodisi tuje kraje, nato 
pa se zadovoljni in polni sveže ener-

gije vrnite domov – v Slovenijo, na 
Hajdino. Če ne prej, se bomo družili 
ponovno jeseni. Vsem letošnjim mini-
maturantom pa veliko radovednosti 
in veselja ob vstopu v 1. razred.

Viktorija Vrabl, 
pomočnica ravnateljice za Vrtec

Fotografije: Tanja Furek

Na južnem tečaju je vse belo in ledeno. Otroci modre igralnice so kot pingvinčki 
pričarali veselje na snegu in zaplesali ob glasbi.

V Brazilijo so se podali otroci zelene igralnice. Seveda so se vrnili v vrtec kot 
nogometaši in navijačice in nam pričarali pravo nogometno vzdušje.

Iz Kanade so se vrnili otroci bele igralnice. Z vsemi indijanskimi dodatki in obla-
čili so zaplesali dva živahna plesa.

Da je v Rusiji hladno, kažejo oblačila dečkov rumene igralnice, da se pa tam vse 
sveti v zlatu, dokazujejo deklice s svojimi kronami.

Italija je država dobre hrane, zanimivih umetnikov 
in plesa. Vse to in še več so nam pokazali otroci rde-
če igralnice.

Vse najboljše za te, vse najboljše, dragi vrtec …
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KDAJ ME JE BILO STRAH?
Anja: Ko sem bila prvič na gori. V resnici je 
bilo v redu. Strah me je tudi, kako bomo 
postavljali novo spalnico.
Taša: Strah me je bilo, ko sem gledala film.
Žana H.: Po pouku grem domov. Vesela 
sem, ko pride mami po mene.
Rosa: Strah me je bilo, ko je padla moja 
Mara.
Anej: Strah me je bilo, ko sem prvič šel na 
traktor in ko sem šel k zdravniku.
Klemen: Ko sem prvič gledal Kung fu 
pando ali pa me je strah, ko imam grozne 
sanje.
Blaž: Strah me je bilo, ko sem bil v 
živalskem vrtu. Šel sem v neko jamo.
Ajda: Prav je, da imamo prijazne učiteljice 
in nas v šoli ni strah.
Marsel: Strah me je teme. In tudi, ko sem 

bil pri zobozdravnici, me je bilo strah.
Žana O.: Strah me je bilo, ko je Brina imela 
izpah roke. In ko sem bila sama doma.
Nik: Ko sem gledal po televiziji neke 
zgodbe.
Valentina: Strah me je bilo, ko sem ponoči 
spala. In ko so me pičili z injekcijo.
Zoja: Bilo me je strah, ko mi je Alisa 
povedala strašno zgodbo. In sem sanjala.
Ali: Ko sem gledal en grozljiv film. Vsi so se 
igrali, jaz pa sem sam pogledal film in sem 
se prestrašil.
KAJ TI BO OSTALO V SPOMINU 
NA 1. RAZRED?
Anja: Ni mi všeč, da se sošolka toliko dere 
na mene. Drugače mi je v šoli vse všeč.
Nik: Hodim k čebelarskemu krožku. Všeč mi 
je bilo, ko sem šel k šolskemu čebelnjaku.
Valentina: V šoli sem se naučila, koliko je 

1 + 1, in v šoli se učimo tudi do 20. Imam 
prijateljico, ki ji je ime Ajda. S sestrico 
hodiva na avtobus.
Rosa: Všeč mi je Urban.
Anej: V prvem razredu imam prijatelje. To 
so Marsel, Klemen, Nik in Blaž.
Klemen: V šoli sem rad s prijatelji.
Ali: Da smo se igrali in da sem našel 
prijatelje.
Blaž: Všeč mi je bilo, ko smo bili s prvim 
razredom na travniku.
Zoja: V šoli in v razredu se igramo in učimo.
Ajda: Imam prijateljice Valentino in Žano 
in Roso. Danes ima moja prijateljica rojstni 
dan.
Marsel: Zunaj se igramo. V šoli se učimo. 
Rad hodim v šolo. Rad delam v šoli. Rad se 
igram in rad pišem test.
Žana O.: V prvem razredu sem doživela 
zelo lepe trenutke. Peli smo lepe pesmi. 
Imam prijateljici Valentino in Ajdo.
Žana H.: Rada računam in rišem.
Taša: V spominu mi bo ostalo, da smo bili 
na izletu.

Prvošolci so odgovarjali

Učenci 1. a so sami zapisali odgovore na vprašanji: Kdaj me je bilo strah in kaj 
ti bo ostalo v spominu na 1. razred?

Kdo sem in kam spadam
Ko sem v Pilu pod rubriko Ti & jaz ugotavljala, da 
je pač življenje ena čudna reč, da je Albert Einste-
in bil v šoli tako sramežljiv in neuspešen, da se je 
moral izpisati iz šole, da si je Serena Williams celo 
otroštvo želela postati sestra Venus, da je Demi 
Lovato resno zbolela, ker je mislila, da je prede-
bela, se res vprašam, kdo sem in kam spadam. Saj 
nihče ne more biti čisto tak kot drugi, a v življenju 
se velikokrat radi primerjamo. Čeprav je dokaza-
no, da najlažje shajajo tisti, ki skušajo prikriti svo-
je posebnosti in se zliti z večino, je elita nujna za 
napredek ali velike spremembe v družbi. Tudi mi 
se veselimo naših uspešnih učencev in jih spod-
bujamo k dobrim rezultatom na tekmovanjih, v 
raziskovalnih nalogah, pri avtorskih projektih, kot 
je snemanje filma, veseli smo podvigov izven dr-
žave, celo do olimpijskih meja in še česa.
Tako se poslavljamo spet od še ene uspešne ge-
neracije devetošolcev, ki je s svojim znanjem in 
izkušnjami ponesla ime šole tudi čez meje naše 
domovine. Na svoje delo so ponosni devetošolci, 
saj imamo v generaciji deset odličnjakov v vseh 
razredih OŠ, trije so se do tega naziva dokopali 
letos. In če je uspeh nekaj, kar želimo posebej iz-

postaviti, se vedno bolj zavzemamo tudi za sode-
lovanje na tekmovanjih, kjer lahko naši učenci to 
znanje tudi izkažejo. 
Začnimo z uspehi v astronomiji in fiziki, kjer je 
Matevž Vaupotič prejel tretjo nagrado in zlato 
Dominkovo priznanje iz astronomije na držav-
nem tekmovanju in srebrno Stefanovo priznanje 
na državnem tekmovanju iz fizike. Anja Molnar 
je prav tako osvojila zlato Dominkovo priznanje 
iz astronomije na državnem tekmovanju, Jure 
Glodež pa srebrno Stefanovo priznanje na po-
dročnem tekmovanju iz fizike.
V matematiki je 39 učencev doseglo bronasta pri-
znanja, srebrni sta pripadali Anji Molnar in Urški 
Kiselak.
Na Cankarjevem tekmovanju je 21 učencev osvoji-
lo bronasto priznanje, dve učenki srebrno (Urška 
Kiselak, 9. a in Mia Molnar, 8. r.).
Štiri bronasta priznanja so osvojili naši učenci pri 
zgodovini, srebrni sta bili Anja Molnar in Urška 
Kiselak.
Anja Molnar in Matevž Vaupotič sta dosegla 
tudi srebrno priznanje iz biologije, Matevž še 
srebrno iz kemije.

Letos so se naši učenci prvič preizkusili v razvedril-
ni matematiki (štirje bronasti) in logiki (trije bro-
nasti), kjer so prav tako zadovoljili krstni izvedbi. 
Bober, tekmovanje iz informacijsko-komunikacij-
ske pismenosti, pa je prispeval 44 bronastih pri-
znanj.
Kje si še lahko čestitamo? Že nekaj let sodelujemo 
na natečaju Slovenščina ima dolg jezik. S filmsko 
uprizoritvijo našega režijskega tima so učenci do-
segli srebrno priznanje. Prav tako smo že poročali 
o raziskovalni nalogi. Temo o Gandinu smo izkori-
stili za promocijo Hajdine ob prireditvi našega tu-
rističnega društva, o čemer smo tudi že poročali.
Veliko priznanj in pohval smo podelili tudi za 
dosežke na športnem področju, o čemer bomo 
poročali posebej. Učenci so osvojili priznanja za 
bralno značko pri slovenščini, kjer so za devet-
letno sodelovanje prejeli knjižno nagrado za zve-
stobo lepi knjigi, uspešno so tekmovali v bralni 
znački iz nemškega jezika ter tudi na tekmovanju 
v znanju dosegli dve bronasti, izkazali so se tudi 
v organizacijskih sposobnostih, v šol. blagajni, na 
kulturnih prireditvah, predvsem pa ob pomoči so-
šolcem. Tega se še posebej nadejamo. 

Silva Hajšek 
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Matevž Vaupotič finalist 
astronomske olimpijade

O tem smo se prepričali, ko je Matevž 
zastopal našo šolo na 23. Sanktpeter-
burški astronomski olimpijadi Rusije 
in postal finalist v svoji kategoriji. Že 
povabilo na to mednarodno tekmo-
vanje iz astronomije je bilo zanj prav 
poseben izziv. Na njej namreč sodelu-
je več kot 5000 učencev in dijakov iz 
celotne Rusije in desetih držav, med 
njimi tudi iz Slovenije. 
Že v preteklih treh letih je Matevž Va-
upotič iz 9. b razreda pokazal izredno 
astronomsko znanje na državnih tek-
movanjih in osvojil tri zlata priznanja. 
V letošnjem šolskem letu je prejel še 
tretjo nagrado državnega tekmova-

nja iz astronomije na zaključni prire-
ditvi Bistroumi 2016, ki jo organizira 
DMFA Slovenije.
Matevž Vaupotič je to priznanje prejel 
na slavnostni prireditvi v Cankarje-
vem domu v soboto, 14. maja. Astro-
nomske olimpijade se je udeležil na-
prej prek izbirnega tekmovanja, kjer 
je zahtevne naloge reševal izredno 
uspešno in bil po rezultatu izbran za 
finale. Finale tekmovanja je potekal 
v dveh delih dva dneva na OŠ Turni-
šče, in sicer teoretični in praktični del. 
Posebnost tega tekmovanja je v tem, 
da udeleženci tekmovanja ne smejo 
uporabljati nobenih dodatnih pripo-

močkov (zvezdna karta, žepno raču-
nalo) in rešujejo zahtevne naloge štiri 
ure. Matevž je pokazal izjemno znanje 
astronomije in dosegel odličen konč-
ni rezultat. S tem je ponesel ime OŠ 
Hajdina na mednarodno raven.
Mladinski astronomski raziskovalni 
tabor je tabor, kjer mladi uspešni raz-
iskovalci vesolja nadgrajujejo svoje 
znanje s pomočjo odličnih mentorjev 
v poletnem času na Medvedjem Brdu 
pri Logatcu. Upamo, da bo našel tudi 
tam veliko novih izzivov in stkal ne-
šteta prijateljstva, ki mu bodo v življe-
nju dragocena izkušnja. 

Mentor Damjan Kobale

Če opazujemo nebo, nas vesoljski pojavi presenetijo z nešteto barvnimi od-
tenki in kombinacijami, čeprav je tu noč. Drobne meglice, kometi, rojevanje 
zvezd ter diapazon galaksij in izjemnih shem in slik nad površjem zemlje dobi 
novo podobo, če o njej razmišlja naš učenec Matevž Vaupotič. Nič več ni če-jev 
in neznank, nič več nerešenih problemov in zank.

Obisk apartmajev Vogrinec na Sp. Hajdini
V petek, 13. maja, ob 7.25 smo se učenci 5. razreda, ki obiskujemo krožek UPI, in učiteljica Dragica Kosi odpravili na Sp. 
Hajdino do Apartments - Rooms Vogrinec. Iz šole smo se odpravili peš. Podjetnica gospa Silva Vogrinec nas je prijazno 
sprejela, pozdravila in nas povabila v gostinske prostore. Ko smo se posedli, smo gospe Silvi postavili nekaj vprašanj.

1. Koliko ur traja vaš delovnik?
Gospa Silva Vogrinec je dejala, da njen delovnik traja 24 ur, ker ima 
poleg gostilne še apartmaje.
2. Katere dejavnosti opravljate?
Imamo apartmaje in gostinstvo. 
3. Koliko imate zaposlenih?
Zaposlenih je osem, od tega je samo ena za polni delovni čas.
4. Koliko let opravljate to obrt?
Opravljamo jo 6 let. 

Gospa Silva si je izkušnje nabirala v Švici.18 let je delala  v 
turizmu. Povedala nam je še, da so tuji jeziki najpomemb-
nejši v življenju.
Ena od natakaric nam je povedala, da je zadovoljna z de-
lom, ampak si želi opravljati svoj poklic. Po izobrazbi je bi-
okemik, ampak ni dobila službe v svojem poklicu. 
Med obiskom nas je gospa Silva častila s torticami, mafini 
in sokovi. Bili so odlični.
Po vprašanjih smo si še ogledali sobe, ki so zelo lepe. Vsaka 

soba je imela svoje ime in pomen – zraven je imela vsaka 
svojo sliko, ki jih je fotografirala hčerka Alina. Ena je imela 
z balkona pogled na golf.
Gostilno Vogrinec smo obiskali, ker smo se pogovarjali o 
obrti v občini Hajdina.

Manca Matjašič

Petošolci na obisku pri podjetnici Silvi Vogrinec
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Načrtovanje ni bilo vedno lahko, am-
pak s skupnimi močmi nam je uspelo 
in zdaj smo tukaj. Zato bi najprej na-
menili lep pozdrav našemu hišniku, 
dragim čistilkam, tajnici, računovod-
kinji, svetovalni delavki in pedagogi-
nji. Posebej lep pozdrav velja kuharju 
in kuharici ter drugemu osebju naše 
šole. Da ne bo pomote. S tem mislimo 
učiteljsko smetano z ravnateljico. Ne 
smemo pa pozabiti na župana in žu-
pnika ter naše starše. Tudi njim želimo 
prisrčen dober večer. 

Za vas smo danes pripravili nekaj po-
sebnega. Nekaj, s čimer bomo poskr-
beli, da nas ne boste zlahka pozabili. 
Predlagamo vam, da se udobno na-
mestite in uživate v zaključni priredi-
tvi. Preden pa resno začnemo, bi vam 
radi vsem še enkrat izrekel veliko do-
brodošlico in se vam zahvalil, da ste si 
vzeli čas, za nas in naše posebne tre-
nutke, ki jih želimo deliti z vami. Upa-
mo, da bo druženje z nami veselo in 
polno zabave.
Pa da začnemo kar se da uradno. Vsa-

ka stvar ima jedro, središče, glavnega 
predstavnika ali center vsega dogaja-
nja. Tudi naša šola ima svojo različico. 
To je namreč naša spoštovana gospa 
ravnateljica, ki je skozi leta našega šo-
lanja skrbela, da sta med nami vlada-
la red in disciplina. Veseli in ponosni 
smo, da smo lahko z njo sodelovali. V 
zahvalo ji želimo pokloniti malenkost, 
ki naj jo spominja na našo generacijo. 
Z velikim veseljem smo jo povabili na 
oder, hkrati pa tudi k besedi. 
In kaj bi storili brez naših dragih star-
šev? Vsa ta leta so nas vzgajali, nam 
stali ob strani v najtežjih trenutkih 
in nam govorili, kaj je prav in kaj ne. 
Skozi vsa ta leta so govorili, govorili 
in govorili in mi smo jih poslušali ter 
poskušali ugoditi vsaki njihovi besedi. 
Vemo, včasih smo bili zares naporni in 
se jim za to opravičujemo. Oddolžili 
pa se jim bomo kasneje na plesišču, 
kjer se lahko vsi skupaj zabavamo. K 
besedi smo povabili starše, ki bi nam 
ob koncu šole želeli še kaj sporočiti. 
Zato se še posebej zahvaljujemo g. 
Škrabi, saj nas je s svojo idejo o zobkih 
nasmejal, a hkrati postavil pred dej-
stvo, da so starši tisti, na katere se na 
svoji samostojni nadaljnji poti lahko 
vedno naslonimo.
Ker pa smetana vedno pride na konec, 
so bili z nami tudi naši učitelji, ki smo 
jih nagradili z velikim aplavzom. Zares 
smo bili včasih neugnani in nemirni, a 
tokrat smo se potrudili, da bi jih raz-
veselili. Dali so nam priložnost, da je 
bil vsak dan v šoli lep. Eni so odigrali 
večji del na začetku, drugi na sredini 
in tretji na koncu našega šolanja, a vsi 
so bili za nas enako pomembni.
Vsem bomo vedno hvaležni, da so iz 
nas poskušali izvleči najboljše, tudi 
če vedno ni bilo ravno veliko. Pač ni-
smo bili talenti za vse. Vsak učitelj ve, 
kdaj je bilo v naših razredih najboljše 
in kdaj smo se najbolj zabavali. Tudi 
mi imamo svoje najljubše trenutke 
z njimi, ki se jih bomo vedno spomi-
njali. Veliko so nas naučili in večno 
jim bomo hvaležni za popotnico, ki so 
nam jo izročili.

Valeta devetošolcev 
generacije 2015/16

Tokratni gostitelji valete smo izrazili plesno-programski večer 3. junija v vsem 
dobro poznano zgodbo, saj smo vsi prav dobro vedeli, kaj vse smo morali nare-
diti, da smo zdaj tam, kjer smo. V telovadnici Osnovne šole Hajdina, na lastni 
valeti.

Hajdinski devetošolci – generacija v šolskem letu 2015/16 na valeti, 3. junija
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Razredničarkam, ki so nas spremljale 
skozi naših prvih pet let, bi se radi za-
hvalili posebej, zato smo jih povabili, 
da se nam pridružijo. Spoštovanim ra-
zredničarkam učiteljici Tatjani Habja-
nič, učiteljici Olgi Serdinšek, učiteljici 
Mojci Purg in učiteljici Nataši Štum-
berger hvala za vse! 
Naša zadnja štiri leta pa smo preži-
veli skupaj z razredničarkami: učite-
ljico Urško Medved, učiteljico Matejo 
Draškovič in učiteljico Branko Gaiser. 
Poklonili smo jim našo sliko, da se 
nas bodo vedno spominjale, in paket 
robčkov, da si bodo lahko obrisale sol-
ze, ko bodo spoznale, da smo bili naj-
boljša generacija. Z majhno pozorno-
stjo smo se želeli zahvaliti tudi drugim 
učiteljem, saj so prav tako postali del 
našega življenja.
A z rožicami še nismo končali našega 
programa. Nadaljevali smo s svečano 
podelitvijo naših oskarjev ali viktor-
jev, ki smo jih mi poimenovali devetka 
leta 2016. 
Devetko je prejelo vseh 30 nominiran-
cev, razdeljenih v različne kategorije. 
Utemeljitev in razlago podeljenih de-
vetk smo oblikovali devetošolci sami. 
Podeljevala sta jih predsednika obeh 
razredov, gospodič Niko Križnik in go-
spodična Lara Tumpej.
Devetko za najbolj tihe in pridne mi-
ške na šoli prejmejo: Urška Špurej, 
Lara, Nuša, Minea in Alisa.

Patrik Kolar prejme devetko za največ 
prehojenih kilometrov po šolskih ho-
dnikih.
Najbolj na glas je pesmi po hodnikih 
prepevala naša Larisa (poje Hello – 
drugi dokončajo …).
Jure prejme devetko za najbolj izvir-
ne izgovore … (Baje mu je plakat za 
slovenščino raztrgal pes.)
Za najmanj porabljenega make upa 
prejme devetko naša nogometašica 
Erzana. 
Niko Fridl, Gabrijel in Luka Novak so 
naši najboljši imitatorji zvezdnikov in 
»streljajo« najbolj smešne komentar-
je. 
Devetko za največ pretečenih kilome-
trov in »prešvicanih« majic prejmejo 
Monika, Ana, Anja in Žiga. Športniki, 
pripravljeni, na mesta, zdaj!
In kdo se je letos največkrat pogledal 
v ogledalo? Med nami je dobitnik v 
prestižni kategoriji rekordno število 
pogledov v ogledalo; to je Žan. 
Jan prejme devetko za najbolj izo-
stren vid. 
Lastnica najbolj drznih frizur, za kate-
re prejme devetko, je Mihaela.
Patrik Cener prejme devetko za naj-
več porabljenih britvic. (Danes si se 
obril?)
Devetko za največ razdeljenih čigumi-
jev prejme Aljaž.
Za najbolj nasmejano devetošolko 
smo proglasili Klaro.

Luka Šlamberger prejme devetko kot 
desna roka našega hišnika. 
Lastnika najbolj smešnega smeha sta 
Niko Križnik in Matic. Zaslužita si de-
vetko.
Naslednjo devetko prejme pinki prin-
cesa Kaja v kategoriji najpogosteje 
oblečena rožnata oblačila. (Priklon 
princesi!)
Kevin prejme devetko za največ zani-
mivih informacij. 
Devetko za vožnjo s kolesom po Ble-
du prejme Urh. 
Ostali sta nam še samo dve devetki. 
Urška Kiselak prejme devetko zato, 
ker je največkrat posodila domače na-
loge za prepisat.
Zadnjo devetko dobi naš genij Ma-
tevž za največ strokovnih in podrob-
nih razlag. 
S tem smo podelitev prestižnih na-
grad devetka leta 2016 zaključili. Z 
nastopom nas je razveselil še Matevž, 
ki je zaigral na violino Meditacijo iz 
opere Thais. 
Program smo nadaljevali s svečano 
podelitvijo pohval in priznanj tistim 
učencem, ki so si s svojim delom in 
trudom to zaslužili. 

Na svidenje OŠ in dobrodošlica 
šolanju za življenje.

Urška, Larisa in Kaja
Foto: arhiv OŠ

Utrinek z letošnje valete na OŠ Hajdina Matevž Vaupotič in njegova violina
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Šolska športna tekmovanja 
na OŠ Hajdina 

V šolskem letu 2015/2016 smo tekmovali na različnih šolskih športnih tek-
movanjih. Uspešno smo tekmovali v naslednjih disciplinah: starejši in mlajši 
učenci v nogometu, starejši in mlajši učenci ter učenke v odbojki, v smučanju 
(področno in državno), šahu, golfu, karateju, atletskem mnogoboju in atletiki 
(medobčinsko in področno ter državno tekmovanje).

Najodmevnejše rezultate so dosegli 
učenci v karateju. Predstavljam le ne-
katere najboljše dosežke naših učen-
cev:

 – ALJOŠA PLAJNŠEK – SVETOVNI 
PRVAK V KARATEJU;

 – svetovno prvenstvo v karateju v 
Romuniji: Jaka Javoršek – 3. me-
sto;

 – skupinsko 2. mesto so osvojili 
Žiga Javoršek, Jaka Javoršek in 
Aljoša Plajnšek;

 – na svetovnem prvenstvu v kara-
teju v Mariboru je Jaka Javoršek 
dosegel 3. mesto;

 – štirje učenci Nikola Tomanič, Ti-
motej Kokol Krajnc, Simon Mo-
horič in Julija Mohorič so tekmo-
vali v golfu. Bili so zelo uspešni, 
saj sta Timotej Kokol Krajnc v 
kategoriji U-12 in Julija Mohorič 
v kategoriji U-8 oba zasedla 1. 
mesto;

 – Blaž Obreht je v kategoriji U-12 
zasedel 3. mesto, njegov brat Ma-
tic pa v kategoriji U-8 2. mesto;

 – Tadej Murko: 1. mesto na področ-
nem tekmovanju v šahu in 16. 
mesto na državnem v Kozjem;

 – ekipa gimnastičark Mia Molnar, 
Anja Molnar, Manja Ekart, Saša 
Veber, Lara Šterbal, Zala Majhen 
in Karin Gojkošek: 6. mesto na 
področnem tekmovanju v Lju-
bljani;

 – Martin Špurej: 1. mesto v mnogo-
boju;

 – Jure Brglez: 1. mesto v skoku v 
daljino;

 – Žiga Javoršek: 2. mesto v skoku v 
daljino;

 – Ajoša Plajnšek: 3. mesto v skoku 
v daljino;

 – Urban Dobrajc: 5. mesto v teku 
na 60 m;

 – Alen Lončarič: 6. mesto v skoku v 
daljino;

 – Monika Kiselak: 5. mesto v skoku 
v daljino;

 – Mia Molnar: 5. mesto v skoku v 
daljino;

 – Nik Erhatič: 8. mesto v skoku v 
višino;

 – Urban Toplak: 5. mesto v metu 
vortexa;

 – Luka Šlamberger: 3. mesto na po-
dročnem tekmovanju v atletiki in 
uvrstitev na državno tekmovanje 
v Koper;

 – Matevž Vaupotič: 1. mesto na 
področnem tekmovanju v smu-
čanju in uvrstitev na državno tek-
movanje na Roglo;

 – odbojkarska ekipa mlajših de-
klic Zala Majhen, Lea Koderman, 
Lana Sel, Tia Furman, Petra Habja-
nič, Iva Barič, Lina Vaupotić, Zala 
Kaisersberger, Sergeja Kolarič, 
Karin Muršec je osvojila 3. mesto 
na medobčinskem tekmovanju 
in nato 4. mesto na področnem 
tekmovanju.

Šport v šoli je dobra priložnost za dru-
ženje in povezovanje šole, učencev, 
staršev in klubov ter društev iz okolice. 
V program šolskih športnih tekmovanj 
in prireditev želimo vključiti čim večji 
delež otrok. Zato imamo na šoli tudi 
projekt ministrstva za šolstvo in šport 
Zdrav življenjski slog. Naši učenci tek-
mujejo tudi v drugih športih (karate, 
judo, šah, golf ) s pomočjo zunanjih 
sodelavcev. Ti jih strokovno pripravlja-
jo in vodijo na tekmovanja, na katerih 
dosegajo odlične rezultate.

Tatjana Pačnik, učiteljica športa

Šolska športna 
tekmovanja 

V maju so bili naši učenci zelo uspe-
šni na šolskih športnih tekmovanjih. 
Že v začetku meseca so fantje 6. in 
7. razredov tekmovali na področnem 
tekmovanju v odbojki. Po porazu z 2:0 
proti 2. OŠ Slovenska Bistrica v polfi-
nalu smo se za tretje mesto pomerili 
z OŠ Kidričevo. V tem srečanju nam je 
zmanjkalo malo sreče in smo srečanje 
izgubili z 2:1. Tako smo osvojili konč-
no 4. mesto.

Naslednje tekmovanje je potekalo 17. 
maja na Mestnem stadionu na Ptuju. 
Učenci so se pomerili med seboj na 
atletskem tekmovanju. Našo šolo je 
zastopalo 32 učencev v različnih di-
sciplinah. Najuspešnejši so bili fan-
tje iz 8. in 9. razreda, ki so v skoku v 
daljino osvojili prva tri mesta: tretje 
mesto je osvojil Aljoša Plajnšek, dru-
go Žiga Javoršek, zmagovalec pa je 
postal Jure Brglez. Uspešni so bili še 
Urban Toplak, Urban Dobrajc, Lovro 
Pišek Svenšek in Mia Molnar, ki so v 
različnih disciplinah osvojili 5. mesto. 
Kar nekaj učencev oz. učenk se je uvr-
stilo med deset najboljših v svojih di-
sciplinah. Na področno tekmovanje, 
ki je potekalo en teden kasneje, se je 
uspelo uvrstiti 14 učencem. V konku-
renci šol s področij Ptuja, Ormoža in 
Slovenske Bistrice se je najbolje od-
rezal Luka Šlamberger, ki je v suvanju 
krogle osvojil 3. mesto.
S tem tekmovanjem so se za šolsko 
leto 2015/16 končala šolska športna 
tekmovanja. Upamo, da se bomo tudi 
v prihodnjem šolskem letu veselili 
podobnih uspehov naših športnikov. 
Vsem učencem, ki so šolo predstavlja-
li na šolskih športnih tekmovanjih, 
čestitamo za odlične nastope in jim 
obenem želimo obilo športnih in šol-
skih uspehov še naprej. 

Rok Marinič
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Utrinki z druženja, letos na Zg. Hajdini                    Foto: Tatjana Mohorko

Dan druženja in gibanja 
vseh generacij

Pod okriljem organizacije Šport špas vsako leto v maju organiziramo na OŠ 
Hajdina medgeneracijsko druženje občanov s prepletanjem vsebin okoljevar-
stva, zdravja, gibanja in humanosti.

Sodelujemo že od samega začetka, 
od leta 2008. Letošnje druženje je bilo 
14. maja, zbrali smo se na Zg. Hajdi-
ni pri gasilskem domu. Dobrovoljno 

so nam odstopili prostor, kjer smo se 
zbrali in nadaljevali naš pohod druže-
nja in gibanja vseh generacij. Na po-
hodu so bili tudi starši in otroci vrtca 
Hajdina. Vse zbrane je pred pohodom 
pozdravila ravnateljica OŠ Hajdina Ve-
sna Mesarič Lorber. Nato so nas dodo-
bra ogrele vaditeljice društva Zdravo. 
NA POHODU 307 UDELEŽENCEV
Za organizacijo pohoda je poskrbelo 
Planinsko društvo Hajdina. Ob vrnitvi 
so si udeleženci lahko izmerili krvni 
tlak in krvni sladkor, za kar je poskrbe-

la Specialistična, internistična in dia-
betološka ambulanta dr. Marte Simo-
nič. Ob zaključku prireditve so nam iz 
šolske kuhinje postregli z malico. Na 
pohod je prišlo kar 307 udeležencev. 
Izbrali smo najštevilnejšo družino ter 
najstarejšega in najmlajšega udele-
ženca pohoda. Prireditev je vsako leto 
dobro obiskana, zato bomo tako dru-
ženje nadaljevali.
Vabljeni tudi naslednje leto, ko bomo 
obeležili deseto obletnico našega 
druženja v občini Hajdina.

Tatjana Pačnik, 
koordinatorica prireditve



30

Junij 2016

Nika Dajčman, predstavnica Javne agencije RS za varnost 
prometa, je zapisala: »Osnovni namen projekta Pasavček 
je spodbujati pravilno uporabo otroških varnostnih sedežev 
(OVS) in varnostnih pasov med vožnjo otrok in tudi odraslih, 
ki ga slogan Red je vedno pas pripet tudi jasno sporoča. Pro-
jekt Pasavček se je kot pilotski projekt začel v 15 slovenskih 
vrtcih, nato pa se je število sodelujočih vrtčevskih skupin in 
šolskih oddelkov iz leta v leto povečevalo. Tako je letošnje šol-
sko leto v izvedbi projekta sodelovalo že 695 skupin, mnoge 
od teh pa vsebine in aktivnosti uspešno izvajajo vrsto let za-
pored.
V letošnjem letu smo tako pripravili interaktivno lutkovno 
igrico, v kateri v obliki interaktivne animirane poučne zgod-
bice otroci spoznavajo pojem in smisel varnosti v prometu. 
Lik Pasavčka se z otroki pogovarja o pravilnem obnašanju 
v prometu v okviru pripenjanja varnostnih pasov, varnem 
prečkanju ceste, hoje po pločniku in varni vožnji s kolesom. 

Pasavček je predstavljen kot igriv, a odgovoren lik, skozi ka-
terega bodo otroci lažje ponotranjili zgodbo. Ker iz leta v leto 
na hajdinski šoli dosegate visoke rezultate pri preventivnem 
delu za varnost otrok v cestnem prometu, so bili učenci 1. ra-
zreda izbrani za izvedbo lutkovne predstave.«
Prvošolci so si predstavo z veseljem ogledali in Pasavčku 
odgovorili na vsa pomembna vprašanja.

Besedilo in foto: 
Karmen Jerenko

Učenci so prek učnih postaj spoznali 
delo in naloge: gorskega reševalca, 
gasilcev, redarjev, reševalcev z reše-
valnim vozilom, nudenje prve pomoči 
z defibrilatorjem pri zastoju srca in za-
dušitvah. 
S prikazom sklepnih vaj – 1000 gibov 
so naravoslovni dan popestrile člani-
ce društva Šola zdravja. Povedale so, 
da se pri človeku z vsakodnevnimi va-
jami tako ohranjajo funkcionalne spo-
sobnosti in se dosežejo boljša giblji-
vost, okretnost telesa in ravnovesje. 
S pomočjo hajdinskih gasilcev smo iz-
vedli evakuacijo. Spoznali smo pomen 
ustreznega ravnanja ob morebitnih 
nesrečah v notranjosti stavb. Razvijali 

smo vrednote: pozitivna komunika-
cija, odgovornost, strpnost, spošto-
vanje, prostovoljstvo in sodelovanje 
v skupini. Verjamemo, da bodo naši 
učenci pridobljeno znanje koristno 
uporabili v vsakdanjem življenju in ra-
zumeli pomen pregovora: Zdravje je 
naše največje bogastvo.
Lepo je, če se zmoremo ozreti okrog 
sebe in opaziti ljudi, ki morebiti potre-
bujejo našo pomoč.
Kadar boste gledali in poslušali s sr-
cem, boste ugotovili, da je svet poln 
mavričnih barv. Največ toplih barv 
lahko oddajajo ravno ljudje.

Mateja Draškovič

V petek, 22. aprila, smo na OŠ Hajdina izvedli naravoslovni dan za vse učence 
naše šole. Želeli smo jim približati pomen odgovornosti posameznika za svoje 
zdravje.

Samo eno življenje imaš, 
pazi, kako z njim ravnaš

Ljubezen je lepa

Ljubezen je lepa,
a ko se zaljubiš, postane slepa.

Prisotna je z vseh strani,
včasih boli,
vedno pa nekdo ob njej hrepeni.

Ko se zaljubiš, ne poznaš meja,
saj te obsede smisel srca.

V ljubezni veliko lepega se zgodi,
če se ta čas s pravo osebo preživi.

Ljubezen žari,
je vse, kar si naše srce zaželi.

Dve osebi poveže,
vse veselje in srečo,
lahko pa tudi prijateljstvo razreže.

Ljubezen se kar tako ne konča,
kjer se ljubita dva,
in kot majhna golobčka za zmeraj sta.

Mihaela Gojkovič, 9. b

V projektu Pasavček
Z učenci 1. triade smo se tudi letos odločili, da bomo sode-
lovali v projektu Pasavček. Od začetka šolskega leta smo 
vsebine vključevali v pouk in bili za naše delo nagrajeni 
z lutkovno predstavo »Pasavček v prometu« kot dodatno 
nagrado za skupine, ki že vrsto let uspešno sodelujejo pri 
realizaciji projekta.
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33. tekmovanje za čiste 
in zdrave zobe 

Zdravje je naše največje bogastvo. Prvošolci so razmišljali, 
kdaj si zdrav: ko se dovolj giblješ, ko veliko spiš in počivaš, 
ko ješ sadje in zelenjavo, ko se umiješ, ko si umivaš zobe 
... Ker bi radi bili zdravi, smo vsak dan jedli sadje, pili vodo 
namesto sladkih pijač in skrbeli, da smo bili veliko na igri-
šču in si umivali zobe.

Vedno, kadar je prišla naša »zobna vila« sestra Brigita Ju-
reš, smo se tiho vprašali: »Sem danes umil/-a zobe?« in 
si včasih čisto tiho odgovorili: »Ne, ker me je mama pre-
pozno zbudila. Ne, ker je avtobus prehitro pripeljal! Ne, 
ker se je sestri mudilo ...« Ampak, kadar smo si odgovorili: 
»Ja, saj si vsako jutro in vsak večer umijem zobe!« so bili 
nasmehi lepi in bleščeči. 
Sodelovali so vsi učenci od 1. do 5. razreda. Zmagovalci 
so vsi, ki si redno umivajo zobe. Zmagovalni razred 33. 
tekmovanja za čiste in zdrave zobe ob zdravi prehrani pa 
je 1. a!
Ko jim je Brigita Jureš sporočila veselo novico, so ponosno 
prisegli, da si bodo še naprej tako pridno umivali zobe. 
Vsi, brez izjeme! Pri tem pa jim bodo pomagali starši, saj 
si tudi starši za svoje »škrbaste« nadobudneže želijo, da bi 
imeli zdrave zobke. Starši so prvi učitelji v življenju otrok 
in pomembno je, da jih od zgodnjega otroštva navajajo 
na redno umivanje zob. Prvošolci so za nagrado prejeli 
zobne ščetke in zobne paste. Zahvaljujemo se gospe Ju-
reš, ki je na prijazen način otroke učila pravilnega ščetka-
nja in jih spodbujala k skrbi za ustno higieno. 

Besedilo in foto: 
Karmen Jerenko

4. Unescov tek
V sredo, 18. maja, smo se učenci OŠ Hajdina udeležili če-
trtega Unescovega teka na Ptuju. Do sedaj smo na tem 
dogodku sodelovali dvakrat. Ob 9. uri smo se z avtobusom 
odpravili proti Ptuju.

Preden smo se vkrcali na avtobus, nam je učitelj razdelil 
majice in zapestnice, po prihodu na Ptuj pa smo dobili še 
startne številke in jih pripeli na majice. Na teku so sode-
lovali učenci iz celotne Slovenije. Glede na startne števil-
ke, ki smo jih opazili pri tekmovalcih, se je teka udeležilo 
več kot 1500 otrok in učiteljev. Tekmovali smo po staro-
stnih skupinah, in sicer najprej otroci iz vrtcev, ki so tekli 
na progi, dolgi 300 metrov. Sledili so učenci 1. triade, ki 
so se pomerili na razdalji, dolgi 650 metrov. Učenci 2. in 
3. triade osnovnih šol smo odtekli en krog po mestnem 
jedru oz. 1300 metrov. Srednješolci in nato še učitelji pa so 
morali premagati razdaljo 2600 metrov. Vsak se je potrudil 
po svojih najboljših močeh, najbolj pa naša učitelja, ki sta 
zasedla 2. (učitelj Rok) oz. 4. mesto (učitelj Iztok). Skupaj 
smo preživeli lep dan, poln zabave in športnih aktivnosti.

Ana Kokol, 9. b

Šolsko leto je minilo

V šolskem letu 2015/16 sem obiskovala 5. razred. To leto je bilo 
zelo naporno, saj smo imeli na urniku veliko predmetov in dobiti 
smo morali veliko ocen. Kljub temu je bilo lepo in je hitro minilo, 
saj smo veliko nastopali, opravili smo kolesarski izpit, zdaj pa 
nas čaka samo šola v naravi v Portorožu, ki jo že vsi nestrpno 
pričakujemo.
V razredu se dobro počutim, imam veliko prijateljev in prijateljic. 
Najraje se družimo pri športnih dejavnostih, radi pa tudi v razredu 
igramo mini nogomet. Čeprav se šolsko leto še ni končalo, jaz in 
moji sošolci že komaj čakamo na zaslužene počitnice.

Tia Pleteršek, 5. a
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Smešen dogodek med počitnicami
Stara sem bila 8 let, ko se je med poletnimi počitnicami mojemu 
bratrancu Blažu zgodilo nekaj zelo smešnega. Zraven sva bila jaz 
in Blažev brat Žan.
Z Blažem in Žanom smo zunaj na trati kartali, zraven pa se sladkali 
z rjavimi, hrustljavimi bomboni. Z Žanom sva Blažu rekla, da ga 
kliče dedi. Blaž nama je nasedel in odšel v hišo do dedija. Med 
tem časom sva z Žanom stekla v klet po brikete za muce. Brikete 
sva posipala po bombonih in počakala, da se Blaž vrne. Ko se je 
Blaž vrnil, je bil malo jezen, saj ga dedi ni klical. Razložila sva mu, 
da je očitno bila pomota. Čez nekaj časa si je Blaž vzel bombon 
(briket) in ga pojedel. Z Žanom sva se začela smejati. Blaž pa je z 
namrščenim obrazom rekel, kakšni čudni bomboni so to. Najprej 
so bili slastni, sedaj pa so nagravžni. Povedala sva mu za najino 
šalo. Na srečo ni bil preveč jezen.
Končalo se je dobro, saj Blažu ni bilo slabo, čeprav je pojedel 
brikete. Najvažneje pa je bilo to, da nama šale ni zameril. Čeprav 
je bila šala malo neokusna, smo se nasmejali. 

Ria Ana

Zabaven počitniški dogodek
V četrtek smo se zbudili zgodaj zjutraj, saj smo se odpravljali na 
morje v Šibenik. Do tja smo se vozili približno 4 ure. Na morju sta 
ati in mami najela apartma. Zelo se nam je mudilo v vodo, zato 
smo si oblekli kopalke in odšli na plažo. Ko smo prišli na plažo, 
smo bili vsi presenečeni, saj smo zagledali mojega soigralca 
iz nogometnega kluba. Moji in njegovi starši so se skupaj 
pogovarjali, midva pa sva odšla plavat. Moj ati je čez nekaj časa 
kupil ribiško palico. Prvi dan ni nič ujel, drugi dan spet nič, zadnji 
dan, preden smo odšli domov, pa je še zadnjič šel lovit ribe in je 
imel srečo, ker je ulovil ribo. Na morju smo bili 14 dni in imeli smo 
se zelo lepo.

Borut Korez

Zabaven počitniški dogodek 
Med počitnicami smo z družino odšli v Moravske Toplice Terme 
3000. Ko smo prišli do bazenov, sem šel na vodne tobogane, ki so 
mi bili zelo všeč. Užival sem tudi v bazenu in topli vodi, kjer sem 
se potapljal z vodno masko in plaval. Bilo je zelo lepo, zato upam, 
da se kmalu vrnemo.

Nal Raner

Zabaven počitniški dogodek
Zbudila sem se ob 7. uri. Čez nekaj časa sta se zbudila tudi moja 
dva brata. Malo smo se pogovarjali in po kratkem pogovoru 
ugotovili, da imamo v kleti bazen. Hitro smo se preoblekli in 
preobuli. Iz kleti smo prinesli bazen in veliko rjuho. Čez nekaj časa 
sta se zbudila mami in ati. Pomagala sta nam napihniti bazen. Ati 
je ugotovil, da bazen pušča, in ga je zlepil. Popoldne smo odšli v 
trgovino. Ko sta minila dva vroča in sončna dneva, je bila voda 
topla in tako smo se še istega dne odpravili kopat. Nismo bili 

dolgo sami, saj so prišli sorodniki. Kopali smo se, jedli, podajali 
žogo in metali vodne balone, lizali smo tudi sladoled. Zvečer smo 
si svetili z baklo in svetilkami. Uživali smo pozno v noč. Ta dan mi 
bo ostal v lepem spominu.

Monja Lončarič 

Zabaven počitniški dan
Med poletnimi počitnicami smo se z družino odpravili na izlet v 
živalski vrt v Zagreb. Vožnja se mi je zdela zelo doga. Med potjo 
smo se tudi dvakrat ustavili za počitek in si kupili kaj za piti in 
kaj sladkega. Ko smo prispeli v Zagreb, smo se med mestnimi 
ulicami izgubili. Med ulicami smo se morali voziti zelo počasi, saj 
je tam pešačilo veliko ljudi. Videli smo tudi tramvaje, zelo so mi 
bili zanimivi, saj še jih nikoli nisem videla v živo. Ko smo se končno 
pripeljali do živalskega vrta, smo najprej parkirali in odšli v živalski 
vrt.
Nato smo se usedli na klop in pojedli svoje malice. Potem smo 
odšli proti kletkam za živali. Na začetku smo odšli v jamo, v kateri 
so imeli kače, kuščarje ter pajke. Najbolj lepe so se mi zdele kače, 
čeprav sem se jih bala. Nato smo odšli proti pticam in potem še k 
eksotičnim pticam. Nekatere ptice so delale enako kot mi. Potem 
smo odšli proti divjim živalim, kot so levi, pume, gepardi, risi. 
Nazadnje smo si ogledali zebre, kamele, slone, žirafe ter lame. O 
kamelah smo izvedeli marsikatero stvar, saj je oskrbnik za kamele, 
ki jih je takrat hranil, povedal zelo dosti. Npr. da kamele brez vode 
zdržijo po več mesecev in da so jih ljudje uporabljali za oranje, 
prevoz tovora in sebe. Čeprav nisem dosti razumela, ker je govoril 
v hrvaškem jeziku, sem si vsaj nekaj zapomnila.
Potem smo se odpeljali proti domu. Na sredini poti smo se ustavili 
in šli na kosilo. Ko smo prispeli domov, sem vse, kar sem slikala, 
pokazala babici.

Šanaja Zupanič Robar

Zabaven počitniški dogodek
Poleti leta 2014 smo se z mojimi starši, botro, botrom, bratrancem 
Tiborjem in sestrično Pio odpravili na morje v Fažano. Vozili smo 
se 4 ure, vsako drugo uro smo se odpočili na bencinski črpalki. Ko 
smo prispeli v Fažano, smo se odpeljali do apartmaja in si iz avta 
vzeli kovčke. Nato smo si kovčke odnesli v apartma. 
Prvi dan smo že odšli na plažo. Jaz in Pia sva odšli do gostilne 
in si naročili sladoled. Kmalu zatem sva odšli v morje. Jaz, Tibor 
in Pia smo se potapljali v morju. Zvečer smo vsi skupaj odšli v 
restavracijo na večerjo in zatem v lunapark, kjer smo se zelo 
zabavali. Naslednje jutro smo zgodaj zjutraj odšli na plažo. Ampak 
ker je bila plima, se nismo mogli kopati. Namesto kopanja smo 
odšli na izlet v Pulj. V Pulju smo si ogledali ostanke rimske arene. 
Preostalih 5 dni smo se lahko kopali v morju.
Ko smo prišli domov, sem bila slabe volje, saj sem pogrešala 
morje. Ampak kmalu sem bila boljše. Te počitnice so mi bile zelo 
všeč.

Laura Jambrovič

Spisi petošolcev
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Zabaven počitniški dogodek
Na morje smo šli avgusta leta 2015. Od doma smo odšli ob dveh 
ponoči. Med vožnjo sva s sestrico zaspali. Na morje smo šli mami, 
ati, moja sestrica Lada in jaz. Na morje smo šli v kraj Povljana na 
Pagu. Ko smo prispeli na morje, smo šli v kamp vprašat, ali je 
mobilna hišica že prosta, vendar ni bila. Medtem ko smo čakali na 
mobilno hišico, smo šli na sprehod do trgovine in plaže. Ko smo se 
vrnili s sprehoda, je hišica že bila prosta, zato smo se lahko vselili 
in razpakirali stvari. Popoldan smo odšli na plažo. Med kopanjem 
smo šli v restavracijo in pojedli kosilo. Proti večeru smo se vrnili v 
mobilno hišico, kjer sva se s sestrico še igrali.
Zvečer smo si pripravili večerjo in nato šli spat. Bilo je zelo zabavno 
preživeti prvi dan na morju.

Lora Šadl

Zabaven počitniški dogodek
Učenci, ki smo se med letom udeležili športnih tekmovanj, smo 
za nagrado lahko odšli v Planico na izlet. Tam smo si ogledali 
tekmo v smučarskih skokih. Že večer prej sem si pripravil vse 
potrebno za na pot. V nahrbtnik sem si dal malico, pijačo, beležko 
za avtograme, pisalo in telefon. Ker smo se na pot morali podali 
zgodaj zjutraj, sem odšel zvečer že zgodaj spat.
Zbudil sem se ob 4.30 zjutraj. Najprej sem pojedel zajtrk in vzel 
tableto proti slabosti. Tablete mi niso okusne, kar je povzročilo, 
da sem bruhal. Ata me je odpeljal v šolo, kjer je že čakal avtobus. 
Izpred šole smo se odpeljali ob 5.10. Na avtobusu sem poslušal 
glasbo in igral igrice na telefonu. Čas sem si krajšal tudi tako, da 
sem se pogovarjal s sošolci. Iz mojega razreda so bili zraven Tia, 
Leon, Mark in Borut. Pot je bila zelo dolga. Med vožnjo smo se 
ustavili tudi na počivališču, kjer smo pojedli sendvič in popili 
pijačo. Po postanku smo nadaljevali pot proti Planica. Blizu Jesenic 
smo obtičali v zastoju. Šofer se je odločil, da se peljemo po stari 
cesti, da bi se izognili dolgemu čakanju. Končno smo prispeli na 
cilj. Tam je bilo rečeno, da nas bodo čakali avtobusi, ampak so 
vsi odpeljali mimo nas. Med čakanjem smo se odločili, da gremo 
peš. Pešpot je bila zelo dolga, zato smo tudi zamudili prvo serijo 
tekme. Prispeli smo do prizorišča tekme. Bilo je zelo lepo. Imel sem 
zelo lep razgled. Videl sem samo drugo serijo. Najboljša sta bila 
Peter Prevc z odličnim prvim mestom in Robert Kranjec z drugim 
mestom. V ogledu tekme in med navijanjem sem zelo užival. Zelo 
sem si želel avtograme in slike tekmovalcev. Avtograme sem dobil 
od Noriakija Kasaija, Severina Freunda in Jurija Tepeša kakor tudi 
od našega predsednika Boruta Pahorja. Imel sem podpise, ampak 
sem se žal izgubil. Poklical sem sošolca Boruta, ki je učitelju Roku 
povedal, da sem se izgubil. Učitelj Rok me je našel, vendar smo 
zaradi tega zamudili odhod. Med vožnjo v šolo smo se ustavili v 
McDonaldsu. Tam smo nekaj pojedli in se odpočili. Med vožnjo 
domov sem se s prijateljem Borutom dogovoril, da greva k meni. 
Pri meni sva igrala igrice in se posladkala. 
Dan je bil zelo zanimiv. Tekma, navijanje ter vzdušje so mi bili zelo 
všeč. Dan je zelo hitro minil. Jaz pa sem se zvečer odpravil z lepimi 
spomini spat in željo, da bi bilo takšnih lepih dni še več. 

Aljaž Janžekovič

Zabavna vožnja na morje
Na začetku avgusta smo se s hajdoškimi gasilci dogovorili, da 
gremo skupaj na morje na Debeli rtič. Dobili smo se pred gasilskim 
domom v Hajdošah okrog 9. ure. 
Odšli smo z dvema osebnima avtomobiloma in enim gasilskim 
avtom. Jaz sem bila v avtomobilu z Lanom Glažarjem, Vito Belič in 
Vito Žumer. Naša voznica je bila mentorica Klavdija. Med vožnjo 
smo punce nagajale Lanu, tako da smo mu lakirale nohte. Po eni 
uri in pol vožnje smo se ustavili na bencinski črpalki. Ustavili smo 
se z namenom, da bi pojedli sendviče in šli na stranišče. Ko smo to 
opravili, smo naredili en selfi in pot se je nadaljevala proti morju. 
Mentorici Klavdija in Nina ter mentor Matic so nam povedali, da 
smo po prvem postanku vsi spali kot angelčki. Ko smo se punce 
zbudile, smo Lanu spet nagajale, jemale smo mu telefon in 
vzglavnik, ko pa se je Lan zbudil, pa smo se punce zanalašč začele 
pogovarjati, da ne bi ugotovil, kaj smo mu ušpičile. In končno, po 
treh urah, smo prispeli na cilj, na morje …

Manca Matjašič

Še nikoli me ni bilo tako strah
V petek, 4. 12. 2015, približno ob osmih zvečer, nam je pobegnil 
naš novi pes Runo. Runo pri nas ni bil dolgo, saj ga je moja mama 
dobila ob smrti njene tete, zato ni poznal okolice naše hiše. Tako 
kot vsak večer ga je mama spustila iz boksa na dvorišče. Ko mu je 
hotela čez nekaj časa zamenjati vodo, ga ni našla. 
Poklicala je očka in ga vprašala, ali je zaprl vse ograje. Očka se 
je spomnil, da ni zaprl zadnje ograje. Megla se je hitro spuščala. 
Moja starša sta sedla v avto in začela iskati Runa. Iskala sta ga po 
Slovenji vasi in celo v Skorbi pri babici, saj je Runo prej živel na 
sosednjem dvorišču. Ker ga tudi tam ni bilo, sta ga naprej iskala 
po Slovenji vasi, a ga nista našla. Žalostna sta se vrnila domov.
Hitro smo povečerjali. Z Ano sva se odpravili spat. Oče in mama 
sta gledala televizijo, ko je začel naš drugi pes Bobi glasno lajati. 
Mama je odprla vrata. Na pragu je sedel Runo. Starša sta se ga 
zelo razveselila, saj sta sedaj vedela, da Runo ve, kje je njegov novi 
dom. Naslednji dan zjutraj mi je moja sestra Ana povedala, da se 
je Runo vrnil že zvečer. Bila sem zelo vesela, saj me je bilo strah, da 
Runo ne bo več našel poti nazaj domov k nam.

Tia Pleteršek 

Kopanje Linde
Zjutraj sem šla k babici in pojedla zajtrk. Ob 13.00 sem pojedla 
kosilo in ob 14.00 šla do Linde. Pripela sem jo na povodec in šla do 
studenca, tam sem jo namilila, a ko sem jo namilila, je pobegnila. 
Ujela sem jo in jo polila z vodo. Bila je zelo mokra.
Zvečer je zelo lepo dišala in bila zelo čista. Babica je rekla, da jo 
bo treba večkrat skopati. Pojedla sem večerjo in jo dala tudi Lindi. 
Zelo sem se zabavala in večkrat bi to ponovila. Komaj čakam 
naslednje dvomesečne počitnice, da jo bom spet skopala.

Elizabet Šuler



34

Junij 2016

Zabaven počitniški dogodek
Poleti med počitnicami sem šel na morje na Hrvaško z družino: 
mamo, atijem, Marselom, Timijem, z Marselovo botro, mamino 
sestro ter bratrancem Majem. Na morje smo se vozili 4 ure, zdelo 
se mi je celo večnost, zato smo že bili nestrpni, kdaj bomo prispeli. 
Ko smo prispeli, sem rekel, da ne bom šel več na morje. Ampak 
sem si hitro premislil. Z družino smo pojedli zajtrk, potem smo si 
pripravili stvari za plažo in odšli.
Ko smo prišli na plažo, smo se preoblekli v kopalke in želeli 
čim prej v vodo, vendar nas mama ni pustila, dokler nismo bili 
namazani s kremo, da nas ne bi opeklo sonce. Nato pa smo vsi 
poskakali v vodo, razen ata in mame. V vodi je bil čisto drug svet, 
videl sem ribe, ki so iskale hrano pod peskom, rake in rakovice, ki 
so se skrivale pred ribiči in potapljači, našel sem tudi školjko, ki je 
zelo ogrožena. Izpulil sem jo iz morskega dna in jo nesel mami. 
Zanimalo me je, ali je ta školjka užitna, ali jo lahko jemo surovo in 
ali je ogrožena. Mama je rekla, naj jo pustim v vodi, da je kdo ne 
vidi, ker je školjka leščur zaščitena in je ne bi smel izpuliti. Potem 
sem šel nazaj opazovat življenje pod vodo. Našel sem še veliko 
takih školjk, ampak sem jih samo opazoval. Potem se je sonce 
hitro zakrilo in smo odšli domov. 
Naslednji dan je bil še boljši, ker je prišel mamin stric, ki je imel 
ribiški čoln. Potem je vsak dan lovil ribe. Nam trem je pokazal vse 
postopke, ki jih moraš narediti pred ribolovom in po njem. 
Ko nam je vse pokazal, smo se s čolnom peljali zelo daleč. Pustil 
nam je, da je vsak od nas vozil čoln. Šli smo po vrsti od najmanjšega 
do največjega, jaz sem seveda bil zadnji, ker sem najstarejši. Nato 
smo se vrnili in odšli domov. Ko je bil večer, smo pojedli večerjo 
in igrali družabne igre (šnops, uno, človek ne jezi se …). Po 23. uri 
smo šli spat. Vsak dan je bil skoraj enak, ampak kljub temu vedno 
najboljši …

Patrick Sitar

Maska je izginila
Zgodilo se je 25. avgusta leta 2013 na počitnicah v Piranu, kjer 
sem izgubil svojo potapljaško masko. Navsezgodaj ob 3.00 
smo se odpravili na morje v Piran. Z avtom smo se odpeljali na 
železniško postajo Pragersko. Tam smo čakali na vlak in nismo bili 
edini. Pomahali smo babici in se veseli odpeljali proti morju. Na 
vlaku mi je bilo malo slabo, a je minilo.
V Koper smo prispeli okrog desete ure. Uživali smo v vožnji z 
avtobusom ob naši slovenski obali. Komaj smo čakali, kdaj bomo 
zagledali Piran. Prvi sem ga zagledal jaz. Vsi nasmejani, da smo 
prispeli, smo se kar s kovčki sprehodili ob obali. Hitro smo se 
namestili in odhiteli na plažo. Moj bratec je takoj stekel do vode. 
Najprej sem se malo sončil, na brisači sem pustil svojo potapljaško 
masko in odšel plavat. Med plavanjem sem našel nekaj školjk. 
Ko sem prišel iz vode, sem opazil, da ni več moje potapljaške 
maske. Postal sem zelo zaskrbljen. Takoj sem preiskal vse okrog 
brisače. Iskal sem jo, vendar je nisem našel. Tudi ati mi je pomagal, 
a je tudi ni našel. Postal sem žalosten. Vedel sem, da se ne morem 
potapljati na globoko brez očal. Ati mi je predlagal, da greva v 

trgovino kupit nova potapljaška očala. Bil sem vesel in sem si pri 
sebi mislil, da bom na nova potapljaška očala veliko bolj pazil. Z 
atijem sva se dogovorila, da greva v mesto takoj po kosilu. Moj 
izlet z atijem v mesto je bil čudovit, kupila sva očala modre barve 
in vesela odšla na sladoled.
Ves čas počitnic na morju sem se veliko potapljal, raziskoval 
morsko dno in našel veliko različnih školjk. Našel sem tudi školjko 
Petrovo uho.
Še sedaj se spominjam tega dogodka in se veselim letošnjih 
počitnic na morju z družino. 

Antonio Pintarič

Zabaven počitniški dogodek
Avgustovsko nedeljo smo se odpravili na morje. Na morju smo 
bili štiri dni. Na morje smo se vozili štiri ure. Ko smo prispeli, smo 
odnesli vso prtljago v apartma. Najprej smo si uredili stanovanje, 
nato pa smo se šli še kopat. Do plaže nismo imeli prav veliko 
metrov. Na plaži smo si poiskali mesto. Tam smo se preoblekli v 
kopalke in odšli v morje. V morju smo bili do šeste ure. Potem 
pa smo odšli v apartma. Ko smo prispeli, smo se umili in odšli 
spat. Naslednje jutro, ko smo se zbudili, smo zajtrkovali in odšli 
na plažo. Naenkrat je začel pihati močan veter. Jaz sem ravno tisti 
čas ležal na blazini. Veter je zapihal tako močno, da me je vrglo z 
blazine. Ati, mami, Lina in jaz smo tekli za blazino. Na srečo sta 
blazino prijela dva turista. Po tem dogodku smo se vsi mirno vrnili 
proti apartmaju. Ko smo prišli, sta starša odšla počivat, jaz in sestra 
pa sva se igrala. Po počitku staršev smo se odpravili na plažo. Tam 
se nam je zgodilo nekaj zelo smešnega. Kar naenkrat je iz zraka 
priletel ligenj, ki se je odbil od mene na atija, ki je spal. Ati se je 
tako ustrašil, da je padel z blazine. Ob sedmi uri smo odšli domov. 
Doma smo se stuširali in šli spat. V sredo smo se zbudili in se 
preoblekli in zajtrkovali. Po zajtrku smo odšli na plažo. Tam je bil en 
pomol, s katerega smo skakali v vodo. Po skoku sem hitro odplaval 
ven, saj je bila voda tako mrzla, da nisi mogel plavati. Zunaj sva jaz 
in ati igrala karte, ko nama je veter odnesel eno karto. Potem smo 
se preoblekli in odšli v Zadar. Ko smo prispeli, smo odšli malo po 
mestu. Naenkrat smo zagledali restavracijo. Ker je bila zelo velika 
gneča, nam je natakar povedal, da je to bila najbogatejša vas na 
Hrvaškem. Potem smo dobili, kar smo si naročili. Nato smo odšli 
domov. Doma smo se preoblekli in odšli spat. Naslednje jutro 

smo že na žalost 
pakirali kovčke. 
Domov smo se 
vozili od 4 do 5 
ur. Ko smo prišli 
domov, je bilo 
vse pospravljeno 
kot drugače. Imeli 
smo se lepo in 
zabavno.

Leon Wolf
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Zabaven počitniški dogodek
Bile so šolske počitnice. Letovali smo v Podstrani pri Splitu. Moj ati 
nam je pripravil presenečenje, in sicer se je dogovoril za izlet z ladjo 
na bližnji otok Brač. V sredo zjutraj smo se z avtom odpeljali do 
mesta Omiš. V pristanišču je že bila zasidrana ladja. Ladja je bila zelo 
lepa in velika. Spominjala je na pravo gusarsko ladjo. Pred ladjo so 
nas pričakali člani posadki in nam pomagali vstopiti na ladjo. Na 
ladji smo si izbrali prostor ob oknu. 
Pred pričetkom plovbe nas je pozdravil kapitan ladje. Zaželel nam 
je prijetno plovbo, mirno morje in prijetno počutje na ladji. Ko smo 
izpluli, smo nekaj časa sedeli, nato pa smo z Laro in Niko odšle na 
zadnjo, zunanjo palubo in opazovale valove. V bližini ladje smo 
opazile delfine, ki so plavali ob ladji. Uspelo nam jih je fotografirati. 
Delfini so bili veliki in sivomodre barve. Zunaj je začel pihati močan 
veter, zato smo se vrnile nazaj k mizi. Ves čas vožnje so igrali 
muzikantje in nas zabavali. Čez nekaj časa so nam postregli z ribo 
in zeljno solato ter z vodo, sokom in vinom. Lara in jaz sva namesto 
ribe jedli piščanca. Jedli smo tudi zelo okusne kekse.
Po skoraj treh urah plovbe smo zasidrali ladjo v pristanišču na 
Braču. Izstopili smo. Peš smo se odpravili proti plaži. Vse plaže so 
bile lepe, vendar je bilo povsod polno ljudi. Na koncu smo le našli 
primerno plažo, kjer ni bilo toliko ljudi. Na ležalnike smo odložili 
brisače in stvari. Takoj smo se odšli kopat. Plaža je bila peščena, 
ponekod so bili tudi drobni kamenčki. Voda v morju je bila topla 
in čista. Ponekod je bilo morje zelo globoko. Tam smo našli različne 
školjke. V vodi smo se žogali in igrali vodni tenis. Čas je zelo hitro 
minil. Pozno popoldne smo morali nazaj na ladjo. Vse stvari na plaži 
smo pospravili v torbo. Vsi smo bili že zelo utrujeni in zato smo se 
do ladje odpeljali z vodnim taksijem. 
Pri ladji so nas pričakali člani posadke, ki so nam pomagali vstopiti 
na ladjo. Plovba nazaj je bila zelo umirjena. Bili smo utrujeni in smo 
veliko časa na ladji kar prespali, jaz pri mamici, Lara pri atiju, Anja 
in Nika pa sta brskali po telefonu. Pripluli smo v Omiš. Izstopili smo 
in odšli peš do avtomobila. Nato smo se z avtom odpeljali nazaj do 
našega apartmaja. Bili smo zelo utrujeni in smo odšli takoj spat. Ta 
izlet z ladjo mi je bil zelo všeč. Imeli smo se zelo lepo in čisto od 
blizu sem videla delfine. 

Maja Klaneček

Šolsko leto 2015/16 
Ko smo na prvi šolski dan prišli v šolo, sta nas najprej nagovorila 
ravnateljica Vesna Mesarič Lorber in župan Stanislav Glažar. Nato 
nam je gospa ravnateljica povedala, kdo je naš razrednik. 
Moja razredničarka je bila Nataša Štumberger. Z učiteljico smo 
odšli v naš razred. Mi smo imeli razred v starem delu šole, a v 
učilnici nas je čakalo presenečenje, saj smo prišli v prenovljeno 
učilnico. V učilnico so namestili nove luči, prebarvali stene, naredili 
nov parket ... Ko smo prišli v razred, nam je učiteljica najprej 
razdelila urnike. Nato smo se pogovarjali, kaj bomo delali v tem 
šolskem letu. In tako so minevali dnevi, tedni in meseci. To šolsko 
leto sem se imela zelo lepo, saj smo imeli zelo dobro učiteljico, ki 
nas je učila skoraj vse predmete, šla z nami v šolo v naravi in na 
različne izlete, pohode. To je moje najlepše šolsko leto. 

Nika Sitar, 5. a

»Na naši šoli je Prometna 
kača že doma«

Pozdravljeni vsi, ki ste se z nami tudi letos trudili ohraniti 
naravo čistejšo! Po nekajletnem izvajanju igre Prometna 
kača nam letos ni bilo treba veliko razlagati. Takoj ko je 
bila kača na »svojem« mestu, so prišli učenci in spraševali: 
»Bomo šli peš?«

In smo šli. Vsi, če-
prav so nekateri od-
daljeni tudi več kot 
4 km. Ob glavnih 
prometnih cestah, 
po stranskih vaških 
cestah in poteh smo 
se skupaj z učitelji 
odpravili na pot. To 
je bilo veselja. Malo 

grenkega priokusa so nam pustili vozniki, ki niso več na-
vajeni na pešce in niso zmanjšali hitrosti. Seveda so med 
vozniki tudi svetle lučke, kresničke, kot so jih otroci v šali 
poimenovali, ki so vozili razmeram primerno, nam poma-
hali in se nam nasmejali. 
V okviru projekta smo povabili tudi predstavnike iz agen-
cije za varnost v prometu, izvedli smo tehniški dan, preiz-
kušali smo varnostne pasove, risali, pisali, peli ... 
Najbolj smo veseli, ko vidimo, da na šolskem avtobusu 
ni več gneče, da tudi v rahlem deževnem dnevu najbolj 
vztrajni prikolesarijo in da sodelujejo starši, stari starši, 
predstavniki iz Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem 
prometu občine Hajdina, gasilci, planinci in še kdo.
Na naši šoli je Prometna kača že doma. Našli smo ji kotiček, 
kjer čaka ... na naslednje leto. 

Karmen Jerenko, 
mentorica prometne vzgoje
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Peš v šolo
Maja, Ria, Borut: Ker smo doma v bližini šole, vsak dan prihajamo 
peš, in to nam je fino.
Manca: Po poti smo se pogovarjali, v šoli pa izdelovali prevozna 
sredstva iz odpadnega materiala.
Monja: Pot od doma do šole je trajala 40 minut in je bila zelo za-
bavna.
Nal: Bilo mi je všeč, da smo šli peš v šolo.
Patrick: Med potjo smo dohiteli sošolce iz druge skupine in skupaj 
nam je pot do šole hitro minila.
Leon: Iz Slovenje vasi je pot do šole trajala eno uro, vendar je bilo 
zanimivo, saj smo se pogovarjali in smejali.
Aljaž: Še večkrat bi šel peš v šolo v družbi sošolcev in učiteljev.
Marcel: Všeč mi je bilo, da nas je bilo več, pot je hitro minila, še 
večkrat bi lahko imeli takšen dan.
Šanaja: Učiteljica nam je med potjo pripovedovala, kako so včasih 
hodili v šolo. Všeč mi je bila vožnja z mini gokarti v šolski telova-
dnici.
Elizabet: Bil je lep, sončen dan, zato je pot hitro minila. Veliko smo 
se pogovarjali in smejali. V šoli sem iz odpadnega materiala izdelala 
avtomobil.
Lora: Ugotovila sem, da je v družbi sošolcev hoja do šole zelo za-
bavna. V šoli sem izdelala vlak iz odpadne embalaže.
Laura: Pot je bila dolga, a je hitro minila, ker smo med potjo peli in 
se pogovarjali. V šoli sem s sošolkami naredila parkirno hišo.
Nika: Še večkrat bi lahko imeli takšen dan, ko bi skupaj s sošolci in 
učitelji prišli peš v šolo, ker mi je bilo zelo všeč.
Tia: Meni je bilo super, ker še nikoli nisem šla peš od doma do šole.
Mark: V šoli smo delali izdelke, se pogovarjali o pomenu tedna mo-
bilnosti, reševali križanke in se vozili z avtomobilčki.

Učenci 5. razredov

Hajdinski osnovnošolci so en dan v šolskem letu pozabili na avtobus in druga 
prevozna sredstva. Z velikim veseljem so se v spremstvu učiteljev v šolo in do-
mov odpravili peš. Foto: Tatjana Mohorko

Akcija zbiranja odpadnega papirja                    
V zadnjem tednu aprila je potekala akcija zbiranja odpadnega 
papirja. Zbrani denar je bil namenjen za prevoz šolskih ekskurzij 
po oddelkih. Večina oddelkov se je zelo potrudila. Vsa pohvala 
staršem, dedkom in babicam, ki so tako vestno vozili zbran od-
padni papir. Zahvala tudi g. hišniku, ki je ves papir stehtal in skr-
bel za odvoz. Seveda je imel pomoč devetošolcev in tudi njim se 
zahvaljujemo za pomoč. Poglejte si rezultate.

RAZRED KG EUR RAZRED KG EUR

1. a 597 40,60 5. r. 1201 81,68

1. b 616 41,89 6. r. 595 40,46

2. a 611 41,55 7. r. 70 4,76

2. b 607 41,28 8. r. 200 13,60

3. r. 1813 123,00 9. a 1368 93,03

4. r. 1361 92,56 9. b 1553 105,61

Dragica Kosi
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Cirkovška 
športna olimpijada

V petek, 27. maja, smo se udeležili športne olimpijade v 
Cirkovcah. Na tem dogodku smo kot šola sodelovali že če-
trtič zapovrstjo. Ker so nam igre in vse druženje tam zelo 
všeč, se vsako leto z velikim veseljem odpravimo tja. Letos 
so se tekmovanja zraven naše šole udeležile še ekipe iz 
osnovnih šol Cirkovce, Kidričevo, Videm in Breg.

Zjutraj smo se izpred šole odpravili ob 8.15. Po prihodu 
v Cirkovce smo si najprej oblekli majice, ki smo jih dobili 
od organizatorja. Naše ekipe so tekmovale v nogometu, 
odbojki na mivki in spretnostnih igrah. Zraven teh so bile 
organizirane še tekme v rolanju in košarki. 
Naše ekipe so se odlično odrezale. Valentin Vogrinec, 
Urban Toplak, Martin Špurej in Iva Barič smo v katego-
riji učencev iz tretje triade zasedli 2. mesto v nogometu. 
Med učenci 2. triade pa so Luka Pišek Svenšek, Žiga Fu-
rek in Metka Šimunković prav tako v nogometu osvojili 
odlično 1. mesto. V odbojki na mivki je naši ekipi zmanj-
kalo nekaj športne sreče in so izpadli v prvem krogu. Eki-
po so sestavljali Lara in Tjaša Šterbal, Manja Ekart, Saša 
Veber in Lovro Pišek Svenšek. Vsi skupaj smo se maksi-
malno potrudili po svojih najboljših močeh in se zado-
voljni vrnili domov.

Martin Špurej

Čebelice, čebelice, 
naše so prijateljice …

Pravijo, da na mladih svet stoji, brez čebel pa življenja ni. 
Zato smo to dvoje na naši šoli združili in že v lanskem šol-
skem letu ustanovili čebelarski krožek. Čebele in čebelje 
pridelke srečujemo vsak dan, o njihovem pomenu bi radi 
poučili tudi naše otroke.
Pod mentorstvom Slavka Čeha se mladi čebelarji srečujejo 
enkrat tedensko. V maju so se udeležili državnega tekmova-
nja v Markovcih in že prvič dobili bronasto priznanje. Prvega 
junija pa so obiskali čudovito urejen čebelnjak Suzane Žumer 
v Hajdošah.

O OBEH DOGODKIH SO UČENCI POVEDALI
Pri čebelnjaku mi je bilo všeč, ker smo se oblekli v zaščitne obleke in 
ker sem dobil priznanje, značko in zloženko.
Simon Mohorič, 4. r. 

V sredo nas je pri čebelnjaku čakala manjša pogostitev. Gospa Suza-
na nam je pokazala, kako čebele pridelujejo matični mleček. Lahko 
smo ga pokusili, je grenak, ampak zelo zdrav. Čebelarji, ki so sodelo-
vali na tekmovanju, so prejeli priznanja, vsi pa smo dobili lepe bro-
ške. Na koncu smo se fotografirali pred čebelnjakom in potem odšli 
v Hotel Roškar na pico.
Ta dan se mi je zelo vtisnil v srce.
Tia Pleteršek, 5. r.

Ponosen sem, da so učenci čebelarskega krožka prišli do našega če-
belnjaka. Meni je bilo všeč in upam, da so se tudi drugi zabavali in se 
kaj novega naučili.
Mark Žumer, 5. r.

S čebelarskim krožkom smo šli na izlet. Bilo mi je všeč. Gledali smo 
čebele.
Blaž Tetičkovič, 1. r.

V čebelnjaku smo videli čebele. Oblečeni smo bili v čebelarske oble-
ke. Janjo je pičila čebela.
Nik Vintar, 1. r.

7. maja 2016 smo se udeležili čebelarskega tekmovanja. Z učiteljem 
in učiteljico smo se odpeljali v Markovce. Tekmovali smo štirje učenci, 
Ana Marija Kancler, Simon Mohorič, Janja Murko in Lia Gabrovec Vi-
dovič. Tekmovanje nam je gladko steklo, saj smo se veliko pripravljali. 
Tam so nas lepo pogostili in nas popeljali do čebelnjaka, v katerem 
je bila razstava. Po tekmovanju in ogledu čebelnjaka smo se vrnili 
v telovadnico. Tam so nam pripravili kulturni program. Na koncu so 
prišli še kurenti.
Zelo rada hodim k čebelarskemu krožku. Upam, da se bom naučila 
vse o čebelah, saj imamo doma čebelnjak, ki pa je za zdaj še prazen. 
Rada bi nadaljevala dedkovo delo.
Ana Marija Kancler, 4. r.

Uredila: Branka Gaiser
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Tehniški dan o prometu Kaj veš o prometu
V torek, 17. maja, smo imeli učenci naše šole zelo zanimiv 
tehniški dan. V šolo in nazaj domov smo se vsi, učenci in 
učitelji, odpravili peš, s čimer smo poskrbeli za našo na-
ravo.

V torek zjutraj ob 7.30 
smo se zbrali na avtobu-
snih postajališčih, kjer 
gremo običajno na avto-
bus. Tam nas je pričakal 
učitelj, s katerim smo se 
nato peš odpravili v šolo. 
Takšen začetek dneva 
je bil vsem zelo všeč, saj 
smo se med potjo lahko 
družili s prijatelji in se ve-
liko pogovarjali. Seveda 
smo vmes pazili tudi na 
svojo varnost. V šoli so 
nas nato čakale delavnice, 
ki so jih pripravili zaposle-

ni iz zavoda Varna pot iz Ljubljane. Vsak razred je opravljal 
zanimive aktivnosti, skozi katere je spoznaval pomemb-
nost varne vožnje in upoštevanja predpisov. Vodje delav-
nic so nam na prijazen, zanimiv in poučen način predsta-
vili dejstva, pomembna za vse udeležence v prometu. Na 
skupnem delu v telovadnici smo imeli še krajši povzetek 
celotnega dopoldneva, nato pa je z nami svojo zgodbo 
delil Miha, udeleženec hujše prometne nesreče. Ko je bil 
star 9 let, je v prometni nesreči utrpel hude poškodbe gla-
ve. Povedal nam je veliko pretresljivih stvari, zaradi katerih 
smo na promet začeli gledati drugače. Ugotovili smo, da v 
prometu nisi nikoli varen in da moraš biti vedno pozoren 
na dogajanje okoli sebe. Učenci naše šole smo preživeli 
zelo poučen in koristen šolski dan. Takšni dnevi s takimi 
vsebinami nam ostanejo v spominu. 

Urška Kiselak, 
predsednica šolske skupnosti učencev

Učitelji opažamo, da so preventivne akcije za varno ude-
ležbo v prometu obrodile sadove. Vedno več je kolesarjev 
in vsako leto je več takšnih, ki redno uporabljajo tudi ko-
lesarsko čelado.

Da bi kolesarji obnovili svo-
je znanje prometnih predpi-
sov, smo organizirali šolsko 
tekmovanje, ki je vsebovalo 
CPP in spretnostno vožnjo 
po poligonu. Tekmovanja 
se je udeležilo veliko kole-
sarjev od 6. do 9. razreda. 
Najboljši med njimi: Niko 
Ogrizek, Luka Šlamberger, 
Erzana Krasniqi, Žiga Furek 
in Luka Svenšek Pišek so se 

udeležili medobčinskega tekmovanja Kaj veš o prometu. 
Pokazali so, da poznajo prometne predpise in se znajo kot 
kolesarji varno vključevati v promet. 
Kolesarji so še prav posebej ranljivi udeleženci cestnega 
prometa, saj je kolesarskih stez malo.
Vsem kolesarjem želimo varno vožnjo.               

Karmen Jerenko, 
mentorica prometne vzgoje

Predstave Napa na hajdinski šoli
Ministrstvo za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti ponu-
ja osnovnim šolam v okviru projekta »Uvajanje varnosti in zdravja pri 
delu v vzgojo in izobraževanje« brezplačne predstave o osnovah varno-
sti in zdravja pri delu. 
Tudi na naši šoli smo se odločili, da izkoristimo to možnost, zato smo z velikim zani-
manjem v četrtek, 2. junija, pričakali dramskega igralca Aleša Kolarja. Izobraževalni 
predstavi, ki ju je izvedel, sta učencem druge triade približali junaka Napa, ki mlade 
ozavešča in jih spodbuja k varovanju zdravja. Lik Napa so otroci že poznali, saj smo 
si predhodno ogledali nekaj poučnih filmov. V predstavi »Hrup je za ušesa strup« 
na poučen način opozarja na nevarnosti hrupa za človeško uho. Diplomirani igralec 
je najprej pokazal samo sestavo ušesa. O tem so učenci že veliko vedeli, zato so 
nekatere stvari samo ponovili. Učencem je povedal, zakaj je hrup škodljiv in katere 
so posledice hrupa. Na zabaven, a hkrati poučen način je nato prikazal, kako hrup 
vpliva na učence in učitelje ter kako lahko vsi skupaj pripomoremo k izboljšanju 
stanja na šoli. Ker mladi zelo radi poslušajo predvsem glasno glasbo, jih je igralec 
na koncu poučil tudi o tem, kako pravilno poslušati glasbo.
Tudi druga predstava Ej, Napo, pazi na zdravje, varnost in kapo je s svojo vsebino 
poučila otroke, kako pravilno ravnati z nevarnimi snovmi, s katerimi se srečujejo v 
vsakodnevnem življenju. Otroci so v predstavah aktivno sodelovali in mnogi med 
njimi so si s pravilnim odgovorom pridobili mične nagrade – DVD s filmi junaka 
Napa. Predstavi sta bili odlični in vsekakor vredni ogleda. Učenci so ob izvrstni igri 
Aleša Kolarja uživali in se hkrati tudi veliko naučili.

Nataša Štumberger
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Zaključna ekskurzija 3. a razreda 
in tabor Planika

V sredo, 8. 6., smo se ob osmih zjutraj 
učenci 3. razreda z učiteljicama Ta-
tjano in Katjo odpeljali v mesto Celje. 
Po slabi uri vožnje smo prispeli do 
cilja in se peš odpravili proti otro-
škemu muzeju Hermanov brlog. Po 
malici smo si z vodičkama Barbaro 
in Mary ogledali muzejski zbirki: raz-
stavo Brlog igrač in razstavo o vodi. 
O vodi je bilo pripravljenih tudi ne-
kaj eksperimentov, ki smo jih izvedli. 
V ustvarjalnici smo si naredili vsak 
svojo jadrnico. Nato smo se lahko še 
igrali banke in si nakupili spominke.
Okrog dvanajste ure smo se lačni od-

pravili v restavracijo McDonald's, kjer 
je bila hrana zelo okusna. Zadovoljni 
in siti smo se sprehodili skozi del me-
sta Celje in si ogledovali ostanke celj-
skega gradu. Prečkali smo reko Savi-
njo in se igrali v mestnem parku. Za 
konec je vsem teknil sladoled in že je 
bilo treba nazaj na avtobus, s katerim 
smo se ob 15. uri vrnili do šole. Tam 
so nas že čakali starši. Na izletu nam 
je bilo lepo, posebna zahvala pa gre 
staršu enega od učencev, ki nam je 
s svojim prispevkom poravnal vsto-
pnino za muzej in sladoled. 

Učenci 3. a razreda smo tri dni v maju 
preživeli v domu Planinka na Pohor-
ju. Z nami sta bila učiteljica Tatjana 
in učitelj Rok.
V treh dneh smo se naučili veliko no-
vega; raziskovali smo slap in gorski 
potoček, se učili postaviti in zakuriti 
ogenj, spoznavali značilnosti gozda 
in osnove pohodništva po gozdnih 
poteh. Drugi dan smo kljub slabše-
mu vremenu vsi uspešno opravili 
daljši pohod. Zadnji dan so nas ča-
kali še orientacijski pohod v okolici 
doma in zanimive športne igre.
Sobe so bile lepo urejene, vsaka soba 
je imela svojo kopalnico. Pridno smo 
skrbeli za čistočo svojih sob in kopal-
nic, dežurali smo tudi v jedilnici. Hra-
na na Planinki nam je bila zelo všeč, 
še posebej zajtrki, kjer smo imeli na 
voljo različne jedi, od namazov, ko-
smičev, jogurta …
Najbolj zabavno je bilo drugi večer, 
saj smo si zaslužili večerno zabavo in 
ples. Po treh dneh smo se utrujeni, a 
zadovoljni vrnili domov k staršem.         

Učenci 3. a 
z učiteljico Tatjano Habjanič

Foto: Rok Marinič
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Zaključna ekskurzija 
v muzej na prostem 

Rogatec
V sredo, 8. junija, smo se učenci drugih razredov z avtobu-
som odpeljali v Muzej na prostem Rogatec. Ob prihodu smo 
imeli najprej malico, kajti otroci so jo že težko pričakovali. 
Nato smo se odpravili do bližnjega dvorca Strmol, kjer smo 
si ogledali njegovo zunanjost in tudi okolico, ki so jo vide-
li z dvorca. Pot nas je potem vodila do Muzeja na prostem 
Rogatec. Učence sva razdelili v tri skupine, ki so se udeležile 
različnih delavnic. 
V avtentični panonski hiši so iz testa oblikovali svoje »pe-
kovske« izdelke. Te so spekli v krušni peči črne kuhinje. Po 
koncu ogleda muzeja so dobili svoje izdelke in jih pojedli. V 
kovaški delavnici jim je kovač opisal delo kovačev nekoč. Z 
zanimanjem so mu prisluhnili. Prikazal jim je, kako se iz vro-
čega železa na tnalu skuje žebelj. V čebelarski delavnici so 
spoznali čebeljo družino in matico. Odgovarjali so na vpra-
šanja voditeljice delavnice. Predstavila jim je tudi čebelarske 
proizvode. Iz voska so si izdelali svečo.
Po končanih delavnicah smo si skupaj z vodičko ogledali 
stavbe v muzeju. Ogledali smo si prostore Šmitove hiše in 
spoznali, kako so živeli naši predniki. Izvedeli smo tudi nekaj 
novih informacij o njih. Po končanem vodenem ogledu so si 
učenci v prodajalni lahko kupili spominke. 
Za zaključek dneva so se posladkali s sladoledom. Na ek-
skurziji smo se imeli lepo in prijetno ter spoznali tudi nekaj 
novega.

Mojca Purg

Muzej na prostem Rogatec 

V sredo smo se odpravili na zaključni izlet. Peljali smo se z avtobu-
som. Naša skupina je najprej obiskala kovača. Ta nam je pokazal, 
kako se iz vročega železa oblikuje žebelj. Potem smo se odpravili 
v hišo Jožeta Šmita, kjer smo pekli »žulike«. Nato smo pri čebelarju 
spoznali čebeljo družino in čebelarske izdelke. Iz voska smo si iz-
delali svečo.  
Najbolj mi je bil všeč obisk kovača in njegove delavnice.

Iva Ogrizek, 2. b

Na zaključni izlet smo se odpeljali z avtobusom. Odšli smo v Mu-
zej na prostem v Rogatec. Naša skupina je najprej pekla v stari hiši 
»žulike«. Spekli smo jih v krušni peči črne kuhinje. Potem smo šli h 
kovaču, kjer smo si pogledali, kako se naredi žebelj. Tam smo si lah-
ko ogledali orodje in stroje. Nato smo odšli k čebelarski delavnici. 
Videli smo cel kup čebel in matico. Iz voska smo si naredili svečo. V 
tej delavnici mi je bilo najbolj všeč. 

Neli Furman, 2. b

V Rogatec smo se peljali z avtobusom. Nato smo imeli malico. Po 
malici smo si šli ogledat dvorec Strmol. Nato smo se odpravili v 
Muzej na prostem Rogatec. Ogledali smo si hišo Jožeta Šmita. Tam 
smo pekli »žulike«. Šli smo h kovaču v njegovo delavnico. Pokazal 
nam je, kako se naredi žebelj. Na koncu smo šli k čebelarski delav-
nici. Tam smo delali sveče. 
Najbolj mi je bilo všeč pri kovaču. 

Tim Lajh, 2. b

Drugošolci na zaključnem izletu v muzeju na prostem v Rogatcu
Foto: arhiv OŠ
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Mark: Najboljše je bilo kopanje v bazenih, 
namakanje v jacuzziju, večerni sprehodi, 
druženje s prijatelji in zvečer smejanje v 
postelji.

Leon: Bilo je zanimivo, ko smo v ponede-
ljek določali plavalne skupine. Super sta bila 
tudi ogled Portoroža in danes tekmovanje 
v plavanju za osvojitev delfinčka. Najboljše 
pa mi je bilo v Muzeju podvodnih dejavno-
sti in na razstavi školjk.

Borut: Meni je bilo zelo v redu, všeč sta mi 
bila vožnja z ladjo in ogled Tartinijevega 
trga. Danes smo testirali plavanje, osvojil 
sem bronastega delfinčka.

Aljaž: Meni je bilo ful fajn, ko smo se peljali 
z vlakom in ladjo, všeč mi je bil tudi sprehod 
po Tartinijevem trgu. Učiteljica Bojana nas 
je peljala v jacuzzi.

Antonio: Bilo je zanimivo in veliko sem se 
naučil o Piranu, všeč sta mi bila učiteljica in 
učitelj plavanja. Tudi na razstavi školjk in v 
muzeju je bilo zanimivo in poučno. 

Šanaja: Najboljša je bila vožnja z ladjo, za-
nimivo je bilo na Tartinijevem trgu, vesela 
sem, da sem bila najboljša pri plavanju. Uči-
telji so bili zelo prijazni, vseeno sem malo 
pogrešala domače.

Laura: V šoli v naravi mi je bilo všeč, zani-
mivo je bilo, ko smo se peljali z ladjo in si 
ogledali morsko dno ter si ogledali muzej 
in razstavo školjk.

Tia: Super je bilo, ko smo plavali, šli na spre-
hod do Portoroža in Pirana. Zanimivi so bili 
ogled školjk, vožnja z ladjo in ogled muzeja.

Monja: V šoli v naravi je bilo lepo, ker smo 
plavali, uživali in se hkrati tudi učili.

Elizabet: Veliko smo plavali, se spuščali po 
toboganu, veselim se nocojšnjega plesa v 
pižamah in modne revije.

Maja: Zelo smo se zabavali, veliko smo pla-
vali, se potapljali. Prijeten je bil izlet z ladjo, 
ki je imela stekleno dno, tudi v muzeju in na 
razstavi školjk sem uživala. Imeli smo mo-

dno revijo in pižama party, malo pa smo se 
tudi učili.

Manca: Imeli smo dobro hrano, veliko smo 
plavali, se spuščali po toboganih, opravili 
nakupe in si ogledovali razstave in muzeje.

Patrick: Zelo mi je bilo všeč na razstavi 
školjk, ker sem videl zelo veliko različnih 
školjk. Tudi na ladji mi je bilo všeč, ker smo 
gledali morsko dno. Ob večerih smo lahko 
gledali tekmo in malo dalj časa bedeli kot 
doma.

Marcel: V spominu mi bo ostala vožnja z 
ladjo, veliko smo plavali, vesel sem, da je 
bila z nami učiteljica Bojana, osvojil sem 
bronastega delfinčka. Na morju mi je bilo 
zelo všeč.

Nal: Zelo sem užival na ladji, kjer sem videl 
ribe in podvodni svet. Veliko sem se naučil 
v muzeju podvodnih dejavnosti. Ogledali 
smo si tudi Tartinijev trg. Všeč mi je, da smo 
trije v sobi.

Ria Ana: Bilo mi je zelo všeč, zato ker smo 
si ogledali morsko dno, se družili, plavali, si 
ogledali muzej podvodnih dejavnosti, kjer 
sem pravilno odgovorila na nagradno vpra-
šanje in dobila nagrado. Tudi razstava školjk 
je bila zelo zanimiva. Učiteljica nam je pri-
pravila dnevnike, v katere smo pisali vse, kar 
se nam je dogajalo v šoli v naravi.

Nika: V Portorožu mi je bilo všeč, ker smo 
dobro jedli, odlično spali, veliko plavali, če-
prav v morju samo prvi dan. Zanimiva mi je 
bila razstava školjk, ker sem izvedela veliko 
novega. Najbolj všeč pa mi je bilo v muzeju 
podvodnih dejavnosti. Uspela sta tudi mo-
dna revija in ples v pižamah.

Lora: Meni je bilo v šoli v naravi zelo všeč, 
ker smo se veliko kopali. Zanimiva je bila 
vožnja z ladjo, ker smo si ogledali morsko 
dno, tudi razstava školjk je bila super. V mu-
zeju podvodnih dejavnosti pa sem izvede-
la, koliko tehta potapljaška oprema. 

Uredili: Nataša Štumberger
in Bojana Mlakar

Petošolci v šoli v naravi
V ponedeljek, 13. junija 2016, so se učenci 5. razreda skupaj z učiteljicama z vlakom 
odpravili v letno šolo v naravi. Bivali smo v Hotelu Vile Park v Portorožu. V petih dneh 
smo izvedli tečaj plavanja, se peš odpravili v Piran, kjer smo si ogledali Tartinijev trg 
in tamkajšnjo razstavo školjk. Čudili smo se lupini največjega polža na svetu, si ogle-
dali najrazličnejše oblike in vzorce različnih školjk ter izvedeli marsikaj novega. Tudi v 
Muzeju podvodnih dejavnosti so učenci z zanimanjem prisluhnili pripovedovanju vo-
dičke. Seznanila nas je z začetki potapljanja, nam razkazala skafandre – starodavno 
potapljaško opremo – in druge pripomočke, ki so jih nekoč uporabljali pri potaplja-
nju. Najbolj pa so se učenci razveselili vožnje z ladjico in modne revije, zadnji večer 
pred odhodom. Po čem si bodo učenci najbolj zapomnili letošnjo šolo v naravi, pa si 
lahko preberete v nadaljevanju.
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Po zaključku tekmovalnega dne je 
Slavko Burjan, predsednik SPVCP 
Občine Hajdina in predsednik organi-
zacijskega odbora, med drugim pove-
dal: »Z udeležbo osnovnih šol smo bili 
na tekmovanju malo razočarani, saj jih 
kar ni prijavilo svojih ekip. Kaj je vzrok 
za neudeležbo, verjetno vedo le rav-
natelji in mentorji prometne vzgoje v 
osnovni šoli. Razočarani smo, kajti pri-
prave na samo tekmovanje zahtevajo 
veliko vloženega truda, na vse to pa se 
mentorji prometne vzgoje "požvižga-
jo". Ne zavedajo se, da so s tem prikraj-
šali učence za lep, družaben, zabaven 
in tekmovalni dogodek. Ob samem 
tekmovanju smo namreč pripravili 
tudi ogled demo naprav preventivnih 
dogodkov, ki jih je predstavila Javna 
agencija Republike Slovenije za var-
nost v cestnem prometu, sektor za 
preventivo in vzgojo v cestnem pro-
metu.

Vendarle smo tekmovanje uspešno 
izvedli, po uradnem odprtju v šolski 
telovadnici je sledil tekmovalni del. 
Za varnost tekmovalcev so skrbeli po-
licisti PP Ptuj, redarji iz Skupne med-
občinske uprave, člani SPVCP Občine 
Hajdina, PGD Hajdoše in ZŠAM Ptuj, 
pomagali pa so tudi učitelji in učenci 
Osnovne šole Hajdina ter delavci iz 
občinske uprave.
Prizorišče tekmovanja je obiskal tudi 
Bojan Oblak, predsednik Javne agen-
cije RS za varnost v cestnem prometu, 
prisotni pa so bili tudi nekateri pred-
sedniki svetov za preventivo iz občin 
Upravne enote Ptuj. Med samo prire-
ditvijo so si lahko tekmovalci in gostje 
ogledali demo naprave, na razpolago 
so bili colibri (reakcijski čas) in tudi 
naletna tehtnica, demo rekviziti za 
alkohol, kolesarska in motoristična 
čelada. Za Občino Hajdina in osnovno 
šolo je bil to velik in pomemben do-

godek. Vesel in ponosen sem, da smo 
ga uspešno izpeljali, kar smo v družbi 
župana mag. Stanislava Glažarja tudi 
posebej poudarili na zaključku tekmo-
vanja.«
REZULTATI TEKMOVANJA
Prvo mesto med učenci je dosegel 
Žan Potrč iz OŠ Destrnik - Trnovska 
vas, drugo mesto Sanela Bezjak iz OŠ 
Markovci in tretje mesto Denis Gajšt iz 
OŠ Cirkovce.
Med osnovnimi šolami je bil vrstni red 
naslednji: OŠ Markovci, OŠ Destrnik - 
Trnovska vas in OŠ Cirkovce. 
Pri dijakih je zmagal Miha Kosi iz Bio-
tehniške šole Ptuj, drugi je bil Tadej Ši-
rec iz Strojne šole Šolskega centra Ptuj 
in tretji Jan Krajnc iz Gimnazije Ptuj.
Med srednjimi šolami je zmagala Bio-
tehniška šola Ptuj, druga je bila Stroj-
na šola Šolskega centra Ptuj in tretja 
Gimnazija Ptuj.

Besedilo in foto: TM

Na Hajdini 18. medobčinsko 
tekmovanje »Kaj veš o prometu«

Občina Hajdina in Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine 
Hajdina sta v sodelovanju z OŠ Hajdina uspešno organizirala 18. medobčinsko 
tekmovanje »Kaj veš o prometu«. Tekmovalni dan je bil v soboto, 7. maja, na 
poligonu pri OŠ Hajdina, žal pa je bila letošnja udeležba – v primerjavi z minu-
limi leti – nekoliko manjša. Osnovnošolci in dijaki so preverjali znanje prome-
tnih predpisov, pomerili so se v spretnostni vožnji po poligonu in v dejanskem 
prometu. Pomerilo se je 37 tekmovalcev iz devetih osnovnih šol in devet men-
torjev. Za varnost in nemoteno tekmovanje je skrbelo 52 oseb.

Utrinki z zaključne podelitve
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23 hajdinskih prvoobhajancev

V nedeljo, 29. maja, je bil v župnijski cerkvi sv. Martina na Hajdini lep in doživet dogodek. Triindvajset hajdinskih otrok je 
prejelo zakrament prvega svetega obhajila. Slovesno mašo je daroval naddekan Marijan Fesel.

TM
Foto: Črtica in druge zgodbe, d. o. o.

Šmarnični utrinki iz 
Gerečje vasi

»Na šmarnice je prihajalo skupaj 21 otrok in letos so bili 
še posebej pridni,« je povedala Lojzika Malinger, ki vsako 
leto poskrbi, da otroci z veseljem prihajajo k šmarničnim 
molitvam v Gerečji vasi.

Prav pisana druščina se je tudi letos zbirala pri Zajšekovi ka-
peli, vse od najmlajših, dveletne Zale in Leile, do birmancev 
in mamic ter starejših vaščank. Vestno so prihajali k šmar-
ničnim molitvam in prebiranju šmarničnega branja, zgodb 
o prigodah in nezgodah patra Pija iz letošnje šmarnične 
knjižice avtorja Aca Jeranta z naslovom »Pater, ki je gledal 
Jezusa«.
Avtor knjižice je skozi zanimive pripovedi o življenju patra 
Pija v vsakodnevnih zgodbah pritegnil pozornost otrok. Ti 
so po besedah »tete Lojzike«, kakor jo kličejo otroci, bili le-
tos še posebej pridni in tudi redno prihajali k šmarnicam. 
Nagrada za njihovo pridnost in vztrajnost so vrednote, kot 
so učenje molitev, spoznavanje življenja in sveta na druga-
čen način ter seveda druženje, ki v zadnjih časih vedno bolj 
izgubljajo svoj pomen v dobi »elektronike«.

Besedilo in foto: MI
Ob zaključku šmarnic so otroci molili kar na travi, saj sta jih ob koncu čakala 
pogostitev in druženje ob igri.

Skupna fotografija pred zaključkom šmarnic in lep motiv skupine otrok, ki je 
letos obiskovala šmarnične molitve in branja pri Zajšekovi kapeli v Gerečji vasi.
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Šmarnice v Dražencih
Šmarnice so tudi letos potekale v 
draženski kapeli. Vodili sta jih gospa 
Zinka Kostanjevec in gospa Martina 
Horvat. Vsak dan med 1. in 31. ma-
jem so se začele ob 19. uri, tudi če je 
deževalo. 
Letos nas je bilo res zelo veliko, od 
17 do 40. Tam smo molili in peli. 24. 
maja nas je gospod župnik Marijan 
Fesel počastil s picami. 31. maja smo 

otroci prejeli diplome za redno obi-
skovanje, nato pa smo se posladkali 
s pecivom in bomboni. Rada sva ho-
dila k šmarnicam, saj je bilo zanimi-
vo in poučno. Z veseljem se jih bova 
naslednje leto spet udeležila.

Zala in Blaž Cebek
Foto: Cebek

Slovenjevaške šmarnične zgodbe
Tudi v slovenjevaški podružnični cer-
kvi je bilo v majskih večerih nadvse 
prijetno. V cerkvi so potekale šmar-
nične pobožnosti, zbrani so prepevali 
najlepše Marijine pesmi in prebirali 
šmarnične zgodbe.

Šmarnična druženja so zaključili z 
zahvalo vsem, ki so pridno priha-
jali k šmarnicam, posebej nagradili 
tiste, ki so zbrali vse nalepke, farni 
župnik Marijan Fesel pa je tudi letos 
vse počastil s pico in pijačo.

TM

Šmarniški pozdrav iz Slovenje vasi
Foto: arhiv Pintarič

Majski večeri na Sp. Hajdini v znamenju šmarnic
Pri vaški kapeli na Sp. Hajdini je bilo 
še posebej prijetno v majskih veče-
rih. Veliko krajanov različnih gene-
racij je prihajalo k šmarničnim moli-
tvam in prebiranju zanimivih zgodb. 
Na druženja ostajajo lepi spomini, 
tudi na zaključek, ki je v hajdinski 
fari nekaj posebnega.

TM

Več generacij pri šmarnicah na Spodnji Hajdini
Foto: arhiv Mesarič



45

Junij 2016

Slovenski čebelarji smo letos prvič 
sodelovali na Dobrotah slovenskih 
kmetij, kjer smo z dvema stojnicama 
obiskovalcem predstavljali kulturno 
dediščino čebelarstva, čebelje pro-
dukte in tudi žive čebele v opazoval-
nem panju. Te so vsekakor pritegnile 
največ pozornosti, zlasti pri otrocih. 
Pridružil se nam je tudi podpredse-
dnik ČZS Janez Vencelj. Sodelovali 
smo tudi z vzorci medu, ki so jih naši 
člani iz vse Slovenije dali na ocenjeva-
nje, in ponosna sem, da jih je veliko 
poseglo po priznanjih.
ČEBELARSKI PRAZNIK V RAČAH
V Račah je 21. maja potekal 14. čebe-
larski praznik. Z obiskom so ga poča-
stili visoki gostje, med njimi general-
ni direktor organizacije FAO dr. Jose 
Graziano da Silva, generalni sekretar 
mednarodne čebelarske organizacije 
Apimondia Riccardo Jannoni- Seba-

stianini, minister za kmetijstvo, goz-
darstvo in prehrano mag. Dejan Židan 
in Lojze Peterle, tudi sam čebelar. Go-
spod da Silva je kasneje obiskal tudi 
Dobrote slovenskih kmetij na Ptuju in 
bil očaran nad vsem, kar je v Sloveniji 
videl in doživel. V okviru praznika je že 
drugič potekalo tekmovanje v mede-
ni kulinariki, kjer so naši člani ZČD Ptuj 
dosegli odlično četrto mesto.

Ptice gnezdijo tudi 
ob Dravi v Hajdošah

V Tacitovi dvorani GH Primus je bil 16. junija predstavljen 
monitoring ptic na Ptujskem jezeru. Prikazal ga je nara-
voslovni raziskovalec, Hajdinčan Milan Vogrin. Predstavi-
tev je skupaj z Mestno občino Ptuj, Brodarskim društvom 
Ranca ter Društvom za opazovanje in proučevanje ptic Slo-
venije (DOPPS) v okviru Drava festivala organizirala Bistra 
Ptuj.

Izvedeli smo veliko zanimivega o življenju ptic, njihovi seli-
tvi, gnezdenju čiger in galebov na otokih v jezeru ter o nji-
hovem sožitju z vodnimi plovili. Ogledali smo si tudi film 
z naslovom Reka Drava, darilo narave za vse generacije, ki 
so ga soustvarili Gregor Šubič, Luka Božič in dr. Damijan 
Denac. Brodarsko društvo Ranca Ptuj je za zainteresirane 
udeležence organiziralo vožnjo s turistično ladjo Čigra po 
Ptujskem morju, med katero smo si lahko gnezdišča ptic 

ogledali čisto od blizu.
Tudi Občina Hajdina deloma leži ob dravski strugi, kjer 
gnezdijo različne ptice, zato bomo o tem izvedeli kaj več v 
pogovoru z Milanom Vogrinom v jesenski številki Hajdin-
čana.

Besedilo in foto: S. Brodnjak

Dominik Bombek iz DOPPS (levo), ekolog Milan Vogrin (desno), Matija Bro-
dnjak, koordinator Drava festivala z Bistre (čepi)

Številni pomembni in zanimivi 
čebelarski dogodki

S toplejšimi dnevi se je za nas čebelarje začela obilica dela s čebelami. A le-
tošnjo pomlad je zaznamovalo tudi veliko drugih dogodkov, pomembnih za 
čebelarstvo, tako da je prav, da jih omenimo.

V družbi čebelarskega podmladka OŠ Hajdina
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AKTIVNI TUDI MLADI ČEBELARJI 
NA OŠ HAJDINA
Mirovali pa niso niti krožkarji na OŠ Hajdina. Letos so se 
prvič udeležili državnega tekmovanja mladih čebelarjev, 
ki je potekalo 7. maja v Markovcih. Posegli so po brona-
stih priznanjih, za kar jim iskreno čestitam in seveda tudi 
njihovemu mentorju, gospodu Čehu, ki jih je na tekmo-
vanje pripravil. Ob zaključku krožka so obiskali še naš če-
belnjak v Hajdošah, kjer so si ogledali, kako se pridobiva 
matični mleček, in ga tudi okušali, ravnateljica pa jim je 
podelila priznanja s tekmovanja. Dan so zaključili z obi-
skom Hotela Roškar, kjer so si privoščili okusne pice. Po-
polnoma zasluženo!
DAN ODPRTIH VRAT ČEBELNJAKOV
17. junija je potekal vseslovenski dan odprtih vrat naših 
čebelnjakov; čebelarji smo predstavili svoje čebelnjake in 
delo v njih. Sama se velikokrat pošalim, da imamo mi dan 
odprtih vrat skozi vse leto, saj je vsak, ki ga zanima, kaj se 
dogaja za lesenimi vrati, dobrodošel. Če le čas dopušča, 
z veseljem razkažemo čebelnjak in odgovorimo na vpra-
šanja.
KMALU ŠOLSKI ČEBELNJAK 
NA HAJDINI
Pripravljamo še en velik projekt, to je izgradnja šolskega 
čebelnjaka pri OŠ Hajdina. Tu moram izreči zahvalo Ivanu 
Vogrincu iz Skorbe, ki nam je dovolil, da se bo čebelnjak 
postavil na njegovem zemljišču, in tudi županu ter vsem 
donatorjem, ki bodo pomagali, da bodo naši mladi če-
belarji laže spoznavali tudi praktični del čebelarjenja. Iz 

štirih panjev, kolikor jih načrtujemo v čebelnjaku, bodo 
pridobili dovolj medu zase in za druge. Hkrati pa to ne 
bo samo šolski čebelnjak, ampak bo naslednje leto odprt 
tistim, ki ga bodo želeli videti in se pobliže srečati s čebe-
lami. Naj nam bodo naši otroci vzor.

Suzana Žumer, 
predsednica ČD Turnišče

Dan odprtih vrat čebelnjakov. Pokukali smo v čebelnjak v naši bližini …

V okviru čebelarskega praznika je v Račah že drugič potekalo tekmovanje v me-
deni kulinariki. Člani Zveze čebelarskih društev Ptuj so dosegli odlično četrto 
mesto.
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Kosilo in kuhalo se je 
na sončno majsko nedeljo

Sončna nedelja, 22. maja, je na Nemčov travnik privabila številne obiskovalce, 
tako kosce kot kuharje, predvsem pa tiste družabnega duha. V organizaciji DŽD 
Gerečja vas, VO in PGD Gerečja vas je namreč potekala že trinajsta prireditev 
Košnja trave nekoč s tekmovanjem v kuhanju golaža.

Skupina koscev z županom mag. Stanislavom Glažarjem na čelu iz leta v leto vztraja pri skoraj že pozablje-
nem opravilu, ki zahteva znanje, moč in spretnost.

Na odprtju letošnje prireditve je bilo 
slišati dve uvodni pesmi domačega 
MePZ, pozdravne besede predsednice 
Magde Intihar vsem nastopajočim in 
obiskovalcem, predvsem pa koscem 
in kuharjem, ter zahvalo vsem vaškim 
organizacijam, društvom, sponzor-
jem in donatorjem letošnje prireditve. 
Tudi letošnja skupina koscev, na čelu 
katere sta prve redi vrezala aktualni 
župan mag. Stanislav Glažar in nekda-

nji župan Radoslav Simonič, je svoje 
delo opravila vzorno, čeprav je bil dan 
že vroč in trava nič več rosna. Koscem 
so travnik pomagali pokositi še doma-
čini s predstavitvijo starih strojev za 
košnjo, vse do najnovejše tehnologije, 
ki jo je predstavilo podjetje Agrosor-
šak iz Leskovca pri Pragerskem. 
Hkrati je veselo brbotalo na obrobju 
travnika, kjer je deset skupin navdu-
šenih kuharjev kuhalo tekmovalni 

golaž. Tudi letos ga je ocenjevala stro-
kovna komisija pod vodstvom Vlada 
Pignarja, pridružila pa sta sem mu še 
učitelj kuhanja Konrad Purgaj in na-
ključna obiskovalka prireditve Kristi-
na Vrabec iz Stojncev. 
NAJGOLAŽ SKUHALA EKIPA 
VO HAJDOŠE
V času, ko so padle zadnje travne bil-
ke, je bil kuhan tudi golaž in komisija 
je slovesno razglasila »najgolaž 2016«. 
Letos so ga skuhali člani ekipe VO Haj-
doše, drugi najboljši golaž so skuhali 
Skorboski pubeci (in dekline), tretje 
mesto pa so osvojili mladi člani ekipe 
Kamela team iz Gerečje vasi. Golaž je 
nato postal odlična malica za obisko-
valce. 
Dan se je že prevešal proti večeru, ko 
so še zadnji udeleženci prireditve za-
puščali prireditveni prostor, organiza-
torji pa so bili veseli in zadovoljni, da 
so tudi letošnjo prireditev uspešno 
spravili pod streho. 

Besedilo in foto: 
MI

Da kosa bolje »odreže«, vedno poskrbijo grabljice, 
članice MePZ DŽD Gerečja vas.

Uvodno pesem na tradicionalni prireditvi Košnja trave nekoč so zapeli člani 
MePZ DŽD Gerečja vas.

Zmagovalna ekipa letošnjega tekmovanja za »najgolaž 2016« je bila ekipa 
VO Hajdoše, drugi so bili Skorbovski pubeci (in dekline), tretjeuvrščena pa je 
bila ekipa mladih članov Kamela team iz Gerečje vasi. 



48

Junij 2016

10. Lojzov praznik v Gerečji vasi
V soboto, 18. junija, je v Gerečji vasi potekal jubilejni, že 10. praznik patrona 
Alojza, ki ga vsako leto organizira VO Gerečja vas v sodelovanju z DŽD, PGD in 
ŠD Gerečja vas. Že po tradiciji je sveto mašo daroval domači farni župnik nad-
dekan Marijan Fesel, domači MePZ pa je mašo obogatil s petjem.

Mašo v čast vaškemu zavetniku Alojzu je daroval 
naddekan Marijan Fesel.

Gerečjevaščanom je ob prazniku čestital tudi župan 
mag. Stanislav Glažar.

Na lojzovem se je slišala tudi zahvala vaškega pred-
sednika Marjana Rozmana …

Zapeli sta tudi sestri Nika (desno) in Manca (levo) 
Sitar.

Slovesnost sta obogatila harmonikarja Luka Pišek 
Svenšek in Simon Žnidar.
Foto: TM

Pravzaprav je bilo letošnje lojzovo v 
Gerečji vasi jubilejno v vseh pogledih. 
Leta 1996 je bil postavljen in blago-
slovljen vaški križ sredi vasi, simbol 
trpljenja in opomnik na zgodovinska 
obdobja svetovnih vojn, ki so tragič-
no vzela številna življenja domačinov. 
Leta 1991 je naša domovina zakoraka-
la na samostojno pot in letos praznuje 
četrt stoletja. Ne nazadnje pa je letos 
tudi 10. jubilejni praznik patrona Aloj-
za, ko se pri vaškem križu in Zajšekovi 
kapeli zberejo številni vaščani in tudi 
okoličani.
Besede naddekana Fesla so bile po-
svečene naši domovini, njenim prebi-
valcem, medsebojnemu razumevanju, 
predvsem pa medsebojni strpnosti 
njenih prebivalcev, tudi do države in 
njenih voditeljev, k čemur pa lahko mi 
sami na neki način pripomoremo ne 
nazadnje tudi z molitvijo. 
Po sv. maši se je uradna slovesnost 

končala s kratkim kulturnim progra-
mom, ki ga je v celoto povezala do-
mačinka Mojca Požgan z zahvalnima 
nagovoroma župana občine Hajdina 
mag. Stanislava Glažarja in predsedni-
ka VO Gerečja vas Marjana Rozmana. 
Glasbeni točki so dodali mlada harmo-
nikarja Lovro Pišek Svenšek in Simon 
Žnidar ter sestrici Manca in Nika Sitar, 
ki sta ob spremljavi zapeli ljubko in 
poučno pesmico o sestricah. Po kon-
čanem uradnem delu so člani VO v so-
delovanju z drugimi društvi pripravili 
pogostitev za vse udeležence priredi-
tve, vaške gospodinje so poskrbele za 
polno mizo sladkih dobrot, vaški Lojzi-
ke in Alojzi pa so med drugim poskr-
beli tudi za rujno kapljico, s katero so 
obiskovalci in organizatorji nazdravili 
ob prijetnem druženju vse do večer-
nih ur. 

MI

Pri vaškem zvoniku in kapeli se je na praznični dan, 
18. junija, zbralo veliko domačinov in okoličanov, 
ki z veseljem prihajajo v Gerečjo vas, še posebej ob 
lojzovem.
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Odprtje razstave je potekalo 18. maja 
v dvorani Pokrajinskega muzeja Mari-
bor, v sklopu svetovnega dneva muze-
jev, z bogatim kulturnim programom 
in slovesnim nagovorom direktorice 
Pokrajinskega muzeja Maribor Mirja-
ne Koren ter mentorice štajerskih kle-
kljaric o nastanku ideje in realizacije 
projekta.
MED OBISKOVALKAMI RAZSTAVE 
TUDI HAJDINČANKE IN 
GEREČJEVAŠČANKE
Po otvoritvenem programu je sledil 
ogled razstave klekljanih čipk, izdel-
kov, ki se jih po besedah številnih 
obiskovalcev ni dalo opisati. Te izdel-
ke je preprosto treba videti, spoznati, 
občutiti, besede so preskromne. Med 
obiskovalci razstave smo lahko srečali 
številne znane obraze, ptujske kleklja-

rice in klekljarice iz hajdinske občine, 
iz DŽD občine Hajdina in DŽD Gerečja 
vas. Učiteljica štajerskih klekljaric Jana 
Dobnik je z njihovim delom, trudom 
in natančnostjo še posebej zadovolj-

na. Več o skrivnostnem svetu čipk pa 
po končanem svetovnem čipkarskem 
kongresu OIDFA iz Ljubljane.

Besedilo in foto: MI

Štajerske klekljarice 
– skrivnosti o čipkah

Slovenija je letos gostiteljica svetovnega čipkarskega kongresa, zato so se šta-
jerske klekljarice odločile, da na razstavi v Pokrajinskem muzeju Maribor širši 
javnosti odgrnejo del skrivnosti o čipkah.

Del skrivnosti o čipkah je bil predstavljen na temati-
ko poroke, v občudovanja vrednih oblikah različnih 
izdelkov in številnih klekljarskih tehnikah.

Med številnimi obiskovalci razstave smo ujeli tudi 
tri naše klekljarice, članice DŽD Gerečja vas: Jelko 
Drevenšek, Marijo Cebek Drevenšek in Darjo Petek. 
Na razstavi so se predstavile s številnimi svojimi iz-
delki.

Odprtje razstave z bogatim kulturnim programom 
in pogostitvijo ter utrinek iz razstavnega prostora 
Foto: arhiv štajerskih klekljaric
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Pletarja Žunkovičeva 
predstavila izdelavo košaric

Franc in Marija Žunkovič, hajdoška pletarja, nista aktivna 
samo v domači pletarski delavnici, temveč tudi na terenu. 
Zanimivo delavnico sta imela 14. junija v dnevnem centru 
aktivnosti za starejše Toti DCA Maribor. 
Triindvajsetim slušateljem sta predstavila izdelovanje ple-
tenih košaric, material in potek izdelovanja, novo druženje 
na pletarski delavnici pa se obeta že jeseni, ko bodo tudi 
nadaljevali ustvarjanje pod mentorskim vodstvom pletar-
jev Franca in Marije.

TM

Utrinek s pletarske delavnice v Mariboru
Foto: arhiv Žunkovič

Članice DŽD Gerečja vas so pod mentorstvom Vesne 
Forstnarič Lesjak v maju končale delo v »priročnem 
laboratoriju« in učne delavnice nadaljevale v naravi.

Udeleženke tečaja so se odpravile na potep po halo-
ških poteh in gozdovih, kjer so spoznavale zdravilne 
rastline in zelišča za izdelavo naravnih zdravilnih 
čajnih mešanic.

Učne delavnice 
Iz laboratorija v naravo

Članice DŽD Gerečja vas so se 16. junija z mentorico Vesno Forstnarič Lesjak 
podale proti haloškim obronkom, v okolico Leskovca, da bi spoznavale lokalna 
zdravilna zelišča in rastline. Na poti se jim je pridružila tudi radijska novinar-
ka Majda Fridl, prav tako odlična poznavalka zdravilnih rastlin, predvsem pa 
okoliša. Članicam DŽD Gerečja vas se je pridružilo tudi nekaj članov društva 
Sapientia, ki ga vodi Vesna M. L.

V četrtek popoldan, 16. junija, so se 
članice DŽD Gerečja vas podale na 
potep po obronkih haloških gozdov, 
kjer so nadaljevale svojo učno delav-
nico in pod mentorstvom Forstnarič 
Lesjakove spoznavale zdravilna zeli-
šča in rastline, namenjene vsakdanji 
uporabi za čajne mešanice, in tudi ra-
stline, namenjene predvsem zdravlje-

nju in preventivi. 
Spoznale so veliko rastlin, tudi tistih, ki 
znajo biti našemu zdravju škodljive in 
nevarne, nekatere rastline, prav tako 
škodljive, ki jih lahko zaradi nepozna-
vanja z lahkoto zamenjamo s pravimi, 
ne nazadnje pa tudi tiste, ki so avto-
nomne in zaščitene. Njihova pot se 
je počasi vila navkreber čez gozdove, 
ko so le prišle do razgledne točke, od 
koder je bilo videti čudovito haloško 
gričevje in zaselke. Po krajšem počit-
ku so ubrale pot v dolino in se proti 
večernim uram utrujene od poti, pa 
vendar bogatejše z novimi spoznanji 
in izkušnjami vrnile na svoje domove. 
V septembru bodo nadaljevale učno 
delavnico o lastnostih in izdelavi pri-
pravkov iz zdravilnih rastlin, ki so jih 
spoznale na junijski učni poti. 

Besedilo in foto: 
MI

Dobrodošel odmor v senci haloških gozdov …
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Draženske zeliščarice tudi 
na Ptujskih grajskih igrah

V Društvu gospodinj Draženci so prejeli prijazno povabilo 
Društva Cesarsko-kraljevi Ptuj na 14. Ptujske grajske igre. 
Draženske zeliščarice so se odločile, da se udeležijo sre-
dnjeveškega dogodka in v soboto, 11. junija, so nastopile 
v povorki po starem mestnem jedru, nato pa so imele še 
svojo stojnico na turnirskem prostoru.

Kot je povedala predsednica Zdenka 
Godec, je bilo zelo zanimivo, dogajanje 
na grajskem hribu pa resnično nekaj 
posebnega, zato imajo na ta dogodek 
zares lep spomin.
V aprilu so se Draženčanke že po tradi-
ciji odpravile na dvodnevni izlet, letos 
so izbrale Milano in romantično križar-
jenje na Boromejske otoke, in to ravno 
v času, ko so otoki polni spomladan-
skega cvetja. S potepanja po Italiji so 
se vrnile s prelepimi vtisi. 
V Dražencih pa se v okviru projekta na-
daljuje tudi zbiranje semen na doma-
čih vrtovih. Po besedah Zdenke Godec 
gospodinje pridno vzgajajo vrtnine in 
na koncu pridelajo še semena.

TM

Romantične Boromejske otoke so obiskale ravno v času bujnega cvetenja in med cvetjem je nastala tudi 
skupna fotografija vseh udeleženk aprilskega izleta.

Draženske zeliščarice so se udeležile letošnjih Ptujskih grajskih iger …
Foto: arhiv Godec

Na fotografiji se vidi, kako cveti rukola, ki je pre-
zimila in na koncu zrasla v veliko rastlino z veliko 
semeni.
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Hajdošanke skrbijo 
tudi za kondicijo

Vsako sredo se članice Društva žensk Hajdoše s kolesom 
odpravijo na kratko kolesarsko turo in skupaj preživijo ne-
kaj lepih trenutkov. Ob kolesarjenju in nabiranju kondicije 
za vse domače in društvene aktivnosti pa so bile Hajdo-
šanke zelo aktivne tudi v maju.

Šmarnična druženja so tudi letos potekala pri vaški kapeli v Hajdošah.

Posebej doživet je bil obisk Botaničnega vrta v Pivoli.

Vsak večer so se vaščanke zbirale pri vaški kapeli in v druž-
bi otrok prebirale šmarnične zgodbe, molile in prepevale 
najlepše Marijine pesmi. Posebej lep in doživet je bil zadnji 
šmarnični večer, ko je bilo za vsakega nekaj pozornosti in 
tudi manjša pogostitev.  
Hajdošanke so v letošnjem načrtu aktivnosti tudi že nare-
dile kljukico pri ekskurziji, ko so se podale v čudovit Bo-
tanični vrt Univerze v Mariboru v Pivolo pri Hočah in tam 
uživale v bujnem rastju in cvetenju številnih rastlin.

TM
Foto: arhiv društva

Hajdošanke se vsako sredo s kolesi odpravijo na krajšo turo po okoliških krajih.

Hajdoški starejši gasilci 
spet v popolni zasedbi

Po dobrih dveh letih, odkar so starejši gasilci PGD Hajdo-
še na državnem gasilskem tekmovanju v Ormožu osvojili 
zlato medaljo, so jih pestile poškodbe v ekipi, a v letošnji 
tekmovalni sezoni se je tudi to uredilo. V ekipo se je vrnil 
dolgoletni tekmovalec Janez Vidovič, ki je moral lani zara-
di poškodbe noge tekmovanja žal dati na stran.

Od letošnje pomladi ekipa tako spet trenira s polno paro in 
se udeležuje tekmovanj za starejše gasilce ter ligaških tekem 
na ravni države, kar je članom še posebej v ponos. Enkrat 
tedensko se ekipa pod vodstvom Stanka Glažarja st. dobi-
va na vajah in kondicijskih treningih, sobote in tudi nedelje 
pa so rezervirane za tekmovanja. Sicer pa je Janez Vidovič 
izrazil željo, da se zahvali vsem svojim prijateljem v tekmo-
valni enoti, da so imeli potrpljenje in mu »prihranili« mesto 
v ekipi, v katero se je v novi sezoni vrnil z velikim veseljem. 
Z najboljšo družbo na jesen življenja premaguje meje, do-
sega zavidanja vredne rezultate in s tekmovalci dokazuje, 
da nikoli ni prepozno, da se dokažeš, kaj zmoreš in koliko ti 
dejansko gasilstvo in druženja pomenijo v življenju. Gasil-
stvu ostaneš zvest do konca, pravi Janez in se veseli novih 
uspehov s tekmovalno enoto in še najbolj druženj s prijatelji 
gasilci v Hajdošah.

Besedilo in foto: TM

Ekipa starejših gasilcev PGD Hajdoše je pripravljena na nova odličja …
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Gasilci so sklenili, da 
ju bodo presenetili, 
tudi zato, da bosta 
ta dan pomnila še po 
gasilski plati. Mlado-
poročenca in svate so 
pričakali sredi vasi, v 
imenu PGD Gerečja 
vas je nevesti in ženi-
nu čestital podpred-

sednik Ivan Lešnik ter jima izročil sliko gasilskega doma, 
sledila je gasilska zdravica, skupno fotografiranje in za ko-
nec še po stari gasilski navadi – velik curkomet.
Mladoporočencema Alešu in Mateji tudi naša iskrena če-
stitka! 

Besedilo in foto: TM

V gasilskem dru-
štvu in gasilski 
organizaciji je 
opravljal razne 
funkcije; od mla-
dinskega refe-
renta, tajnika, 
strojnika, povelj-
nika, širše pa je bil 
podpoveljnik Ga-
silske zveze Ptuj. 
Bil je tudi med 
ustanovitelji mo-
škega pevskega 
zbora PGD Haj-
doše, posebej pa 

se je izkazal pri gradnji novega gasilskega doma. Po činu 
je danes višji gasilski častnik II. stopnje. Njegova najboljša 
gasilska družba pa so trenutno starejši gasilci PGD Hajdo-
še, s katerimi je pred dvema letoma postal tudi državni 
prvak. Za humano delo in trud je Stanko Glažar prejel šte-
vilna priznanja, odlikovanja in zahvale, na jubilejnem, 60. 
občnem zboru pa je postal častni član PGD Hajdoše.
Ob visokem življenjskem jubileju slavljencu čestitamo tudi 
iz uredništva Hajdinčan!

TM

Hajdoški pevci zapeli 
jubilantu Stanku Glažarju

Dolgoletni član gasilske organizacije, član ekipe hajdin-
skih kletarjev in zelo spoštovani Hajdošan Stanko Glažar je 
29. aprila praznoval okroglih 80 let. Ob častitljivem jubile-
ju so ga presenetili tudi domači gasilci in pevci MoPZ PGD 
Hajdoše, v katerem je slavljenec nekoč prepeval, z majhno 
pozornostjo in čestitko vseh članov PGD Hajdoše pa se jim 
je pridružil tudi predsednik Davorin Vidovič.

Stanko Glažar je bil vesel obiska svojih pevskih in gasilskih prijateljev, s katerimi 
je pogumno tudi zapel.

Slavljenca je s pesmijo presenetil Oto Pestner.
Foto: arhiv Glažar

Gasilska poroka 
v Gerečji vasi

Sončna sobota, Lojzovo žegnanje, srečanje v športnem 
parku v Gerečji vasi in povrhu še gasilska poroka. Vse to 
smo lahko doživeli v soboto, 18. junija, ko so v Gerečji vasi 
s ponosom povedali, da se na ta dan poročita njihov pred-
sednik gasilskega društva Aleš Purgaj in njegova dolgole-
tna partnerica Mateja.

Mladoporočenca v najboljši gasilski družbi

Mateji in Alešu je najlepše želje ob sklenitvi zakonske zveze v imenu PGD Gere-
čja vas izrekel podpredsednik Ivan Lešnik.

Gasilci so svate pospremili s curkometom.
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Praporščake in uniformirane gasilce je 
do Martinove cerkve spremljala God-
ba na pihala Podlehnik, pred cerkvijo 
pa jih je pričakal farni župnik Fesel in 
jih povabil v cerkev k sveti maši, ki so 
jo z ubranim petjem spremljali pevci 
MoPZ PGD Hajdoše. Uvodni pozdrav-
ni nagovor je imel novi občinski po-
veljnik Ivan Brodnjak. Med drugim je 
opisal življenje zavetnika gasilcev sv. 
Florjana, spomnil na leto 1991, ko so 
gasilci na Hajdini prvič v uniformah 
prikorakali v cerkev in bili prisotni 
pri sveti maši. »S prihodom gasilcev v 
cerkev smo poleg solidarnosti pridobili 
tudi duhovno raven, kar je velikega po-
mena, kajti ko bo prišel naš čas, ne bo 
štelo to, koliko smo prigospodarili zase, 
ampak samo to, kaj smo storili za dru-
ge. Na Hajdini smo še posebej ponosni, 

da ima vse gasilske vrline, kot so soli-
darnost, tovarištvo, povezanost, sood-
visnost, pomoč sočloveku v nesreči, tudi 
naš stanovski tovariš naddekan Fesel in 

z njegovo pomočjo v župniji ohranjamo 
to lepo tradicijo v čast sv. Florjanu.«

Besedilo in foto: TM

Florjanova nedelja na Hajdini
Letošnji praznični 1. maj je bil v občini Hajdina tudi gasilsko obarvan. Zavetni-
ku sv. Florjanu so se pri nedeljski maši, ki jo je daroval farni župnik, naddekan 
Marijan Fesel, poklonili in priporočili številni gasilci v OP Hajdina, slovesnost 
pa se je začela z gasilsko parado na osrednjem občinskem trgu. 

Florjanovo na Hajdini 2016
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Gasilci OP Hajdina znova 
preverili operativne sposobnosti

V športnem parku Draženci in del tudi 
na igrišču na Sp. Hajdini je v nedeljo, 
8. maja, v organizaciji PGD Dražen-
ci potekalo letošnje spomladansko 
preverjanje operativne sposobnosti 
gasilcev Občinskega gasilskega po-
veljstva Hajdina. 
Preverbe se je udeležilo vseh pet 
gasilskih društev: Hajdina, Dražen-
ci, Gerečja vas, Hajdoše in Slovenja 
vas s svojimi operativnimi enotami 

od pionirjev in mladincev do članic 
in članov ter starejših gasilcev. Vsi so 
pokazali veliko izkušenosti in znanja o 
gasilstvu, kar je zelo pohvalil tudi novi 
poveljnik OP Hajdina Ivan Brodnjak, 
ob zaključku preverjanja operativnih 
sposobnosti pa sta se mu v nagovo-
rih pridružila še župan mag. Stanislav 
Glažar in podpredsednik OGZ Ptuj 
Uroš Matjašič.

Besedilo in foto: TM



56

Junij 2016

V Slovenji vasi posvet 
za gasilske sodnike

Konec aprila je v Slovenji vasi pri gasilskem domu potekal 
posvet za sodnike gasilskih in gasilskošportnih disciplin, 
ki ga je organiziral štab operative Območne gasilske zveze 
Ptuj.

Posvet je bil posvetovalne narave, s praktičnim prikazom 
nekaterih tekmovalnih situacij, zaključili pa so ga s testi-
ranjem. Vodila sta ga poveljnik OGZ Ptuj Zvonko Glažar in 
Ignac Skaza, pomočnik poveljnika OGZ Ptuj, zadolžen za 
tekmovanja.

Besedilo in foto: TM

Gasilsko tekmovanje 
v Hajdošah že 

štiriindvajsetič
Gasilci PGD Hajdoše so 4. junija uspešno izpeljali medna-
rodno gasilsko tekmovanje za pokal Hajdoš in hkrati eno 
od šestih tekmovanj za pokal GZS. V prenovljenem špor-
tnem parku Hajdoše se je letos pomerilo 51 gasilskih enot, 
med njimi tudi dve ekipi iz sosednje Hrvaške.

Tekmovanje je potekalo ob lepem, sončnem vremenu, ki 
ga je sicer pozno popoldne zmotil močan naliv, vendar je 
Hajdošanom tekmovanje uspelo izpeljati do konca. Po-
sebej slovesno je bilo ob zaključku s svečano podelitvijo 
medalj, pokalov in praktičnih nagrad, ko so tekmovalcem 
med drugim čestitali poveljnik GZS Franci Petek, Zvonko 
Glažar, podpoveljnik GZS, poveljnik OGZ Ptuj in predse-
dnik tekmovalnega odbora, predsednik OGZ Ptuj Marjan 
Meglič, župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar in 
predsednik PGD Hajdoše Davorin Vidovič. Vsi govorci 
so bili nad organizacijo in izvedbo tekmovanja navduše-
ni, pohvalili so organizatorja, ki je vztrajal kljub dežju, in 
hkrati čestitali tekmovalnim enotam za dober nastop.

Prihod tekmovalnih enot na prireditveni prostor …

Zaključno slovesnost so na odru spremljali (od leve): Rudi Kofatl, nadzornik 
tekmovanja, predsednik OGZ Ptuj Marjan Meglič, poveljnik GZS Franci Petek, 
župan občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, podpoveljnik GZS, poveljnik OGZ 
Ptuj in predsednik tekmovalnega odbora Zvonko Glažar in predsednik PGD Haj-
doše Davorin Vidovič. 
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NA NOVI TEKAŠKI PROGI 
SIMBOLIČNO PREREZALI VRVICO
Župan Glažar je še pred uradno razglasitvijo rezultatov 
gasilskega tekmovanja v Hajdošah na kratko predstavil 
novo pridobitev v športnem parku Hajdoše, ki so jo tek-
movalci na dan tekmovanja že preizkusili. Nova pridobitev 

je tekaška steza ob nogometnem igrišču, novo,  moderno 
podobo pa je dobil tudi celoten športni kompleks v Hajdo-
šah, kjer že veliko let uspešno združujejo šport, gasilstvo in 
mladostno energijo. Glažar je med drugim povedal, da je 
občino naložba stala okrog 80 tisoč evrov in da so jo uspe-
šno izpeljali s sofinanciranjem Fundacije za šport.
Župan Glažar je ob tej priložnosti s predsednikom ŠZ 
Hajdina Sandijem Merteljem, predsednikom ŠD Hajdoše 
Gregorjem Glažarjem, predsednikom PGD Hajdoše Davo-
rinom Vidovičem in predsednico VO Hajdoše Hildo Bedrač 
na novi tekaški stezi simbolično prerezal vrvico in razglasil, 
da je nova pridobitev tudi uradno v uporabi.

TRIJE POKALI ZA PRVA MESTA OSTALI DOMA
V konkurenci članov A je prvo mesto pripadlo ekipi PGD Ža-
žar, pri članicah A je zmagala enota domačink PGD Hajdoše, 
prav tako je bilo tudi pri članicah B in članih B – pri obeh sta 
zmagi ostali doma. Čestitka!

TM
Foto: Stanko Kozel

 

Trenutek slavja in simbolična predaja tekaške steze v uporabo Zmagovalke v Hajdošah – članice B PGD Hajdoše

Županova čestitka članom B PGD Hajdoše za zmago

Še zmagoslavni trenutek na najvišji stopnički za Hajdošane
Članice A PGD Hajdoše so tudi letos dokazale, da so v odlični formi, in zasluženo 
zmagale tudi na domači tekmi.



58

Junij 2016

Dogodki v PGD Draženci v jubilejnem letu
Gasilci in gasilke PGD Draženci so v jubilejnem letu 2016 pripravili kar nekaj dogodkov, s katerim obeležujejo pomem-
ben društveni jubilej. Največ aktivnosti so pripravili od maja do konca junija, ko je bila v Dražencih tudi osrednja gasil-
ska slovesnost, združena z 20. dnevom gasilcev OGZ Ptuj.

Draženski gasilci so v nedeljo, 8. maja, 
uspešno izpeljali tradicionalno spo-
mladansko preverjanje operativne 
sposobnosti gasilcev Občinskega ga-
silskega poveljstva Hajdina.
V Športnem parku Draženci so 25. 
maja organizirali 12. gasilsko tekmo-
vanje za pionirke in pionirje za pokal 
Dražencev, udeležilo se ga je pet pio-

nirskih ekip, in 8. gasilsko tekmovanje 
za člane in članice v spomin na Danija 
Rajha. Tekmovale so tri ekipe članov 
in štiri ekipe članic. Pri pionirjih so sla-
vile pionirke PGD Prepolje, pri pionir-
jih pa ekipa PGD Grajena. Pri članih je 
zmagala tekmovalna enota članov A 
PGD Starše, pri članicah pa tekmoval-
na enota članic A PGD Pekre.
GASILSKA VAJA V DRAŽENCIH
Člani PGD Draženci so 15. junija v sre-
dišču vasi, na kmetiji Gojkošek, uspe-
šno izvedli tudi gasilsko operativno 

taktično vajo s prikazom odzivanja 
reševanja v nesreči. Sodelovalo je 66 
gasilcev z 12 gasilskimi vozili iz šestih 
gasilskih društev OP Hajdina in sose-
dnjega PGD Turnišče. Vajo so si ogle-
dali Zvonko Glažar, podpoveljnik GZS 
in poveljnik OGZ Ptuj, župan občine 
Hajdina mag. Stanislav Glažar, pod-
poveljnik OGZ Ptuj Franc Prelog, pod-
predsednik OGZ Ptuj Uroš Matjašič in 
občinski poveljnik OP Hajdina Ivan 
Brodnjak.

TM

Gasilsko tekmovanje v Dražencih
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Gasilsko tekmovanje v Gerečji 
vasi vendarle izpeljali v maju

Potem ko je gasilcem v Gerečji vasi 27. aprila zagodlo sla-
bo vreme in so morali odpovedati gasilsko tekmovanje, 
jim ga je v soboto, 7. maja, vendarle uspelo izpeljati. Le-
tos je tekmovalo nekoliko manj enot kot ponavadi, le 29 
enot, vendar so bili organizatorji zadovoljni, da se tradici-
ja nadaljuje in tekmovanje ostaja v koledarju tekmovalnih 
enot.

Pri članih A je zmagala ekipa PGD Podgorci, pri članicah A 
je pokal za prvo mesto osvojila enota PGD Starše, članice 
iz Hajdoš so bile druge, domačinke Gerečjevaščanke pa 
četrte. 
Pri starejših gasilcih, kjer je tekmovalo kar 13 enot, je zma-
gala ekipa PGD Ponova vas, Hajdošani so bili drugi, Gere-
čjevaščani četrti, ekipa Slovenje vasi pa dvanajsta. V kate-
goriji starejših gasilk je slavila enota PGD Šalek.

TMOperativna vaja v Dražencih
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Navijači iz občine Hajdina

V Kopru trikrat zlati Hajdošani, 
odlični tudi Gerečjevaščani in Slovenjevaščani

V soboto in nedeljo, 11. in 12. junija, je bil Koper v znamenju državnega gasilskega tekmovanja. Prvi dan so se pomerile 
ekipe članov in članic ter starejših gasilcev, nedelja pa je bila rezervirana za gasilsko mladino.

Pred pomembnim nastopom

Na športnih objektih Bonifika je v obeh dneh nastopilo okrog 
5000 tekmovalk in tekmovalcev, med njimi tudi odlične tek-
movalne enote iz podravske regije, za odlično vzdušje ob 
tekmovališču pa so kljub deževnemu vremenu ves čas skrbeli 
navijači iz vse Slovenije. Gasilce je na sobotni zaključni slove-
snosti z obiskom počastil tudi predsednik Vlade RS dr. Miro 
Cerar.
Tudi na letošnjem državnem tekmovanju ni šlo brez pre-
senečenj. Trikrat zlate hajdoške ekipe članic A in B ter čla-
nov B z gasilske olimpijade v Franciji so na državnem tek-
movanju stale na najvišji stopnički, kar doslej ni uspelo še 
nikomur. Zlatim Hajdošanom so se z odličnim 6. mestom 
pridružili še starejši gasilci PGD Gerečja vas, ki so zaradi 
manjše napake ostali brez naslova državnih prvakov, na 
zelo dobrem, 20. mestu v močni konkurenci članov B pa je 
pristala enota članov PGD Slovenja vas z odličnim časom 
vaje 39,60. 

Člani PGD Slovenja vas v akciji
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Članice B PGD Hajdoše 
tik pred odlično izpeljano vajo

V Kopru smo srečali pomembne može iz OGZ Ptuj:
Milana Majerja (levo) in Ivana Goloba (desno).

Na progi smo v objektiv ujeli naša občana tekmo-
valca Danila Fureka in sodnika Frenka Vrbnjaka.

Za tako pomembno tekmovanje je pomemben tudi 
dober navijaški plakat. Hvala Brigita in Lan!

Ko se srečajo navijači iz občine Hajdina …

Članice A PGD Hajdoše na tekmovalnem prostoru
Zvonko Glažar, podpoveljnik GZS in poveljnik OGZ 
Ptuj, je bil v vlogi vodje državnega tekmovanja.
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Za odličen nastop na državnem tekmovanju so jim v Ko-
pru čestitali tudi navijači iz občine Hajdina, med njimi je 
bil tudi župan mag. Stanislav Glažar. Vseh pet tekmovalnih 
enot je povabil še na poseben sprejem v prostore občine 
Hajdina konec junija, kjer jim je čestital ter se jim zahva-
lil za pogum, vztrajnost in promocijo gasilstva ter občine 
Hajdina.

TM
Foto: TM, arhiv PGD Slovenja vas 

in PGD Gerečja vas

Člani PGD Slovenja vas navijajo za NK Aluminij.

Slovenjevaščani med navijači Navijači PGD Gerečja vas

Tri zlate enote gasilcev PGD Hajdoše z navijači in Zvonkom Glažarjem, vodjem tekmovanja v Kopru
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Zlato za članice B Zlato za člane B

Zlato za članice A Ešalon podravske regije

Zmagoslavni trenutekIzbrana ekipa starejših gasilcev PGD Gerečja vas
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V slabi uri smo prispeli na cilj. Teren za 
nas ni bil nov, saj smo na isti lokaciji 
že tekmovali na kvalifikacijah za mla-
dinsko olimpijado. Odpravili smo se 
na igrišče, kjer smo počakali na sve-
čano odprtje srečanja. Nato smo na 
tribuni v senci počakali na naš nastop. 

Po časovnici smo bili na vrsti nekaj po 
dvanajsti uri. Čeprav je bilo na začet-
ku povedano, da je pomembno sode-
lovati, ne zmagati in da je to srečanje 
mladine in ne tekmovanje, smo bili vsi 
malce na trnih. Želeli smo se izkazati 
v svoji najboljši luči. Pripravili smo si 

orodje, nato pa počakali na startni 
znak. Pognali smo se na progo in žele-
li vajo z ovirami opraviti v najkrajšem 
času. Kljub nekaj kazenskim točkam 
smo bili s svojim časom zadovoljni. 
Po opravljeni nalogi so nas čakale še 
družabne igre, kjer smo bili pomeša-
ni z ekipo DVD Novi Marof iz Hrvaške. 
Igre so bile zelo zanimive in zabavne. 
Med igrami smo se mladinci spozna-
vali in sklepali nova prijateljstva. Po 
družabnih igrah smo počakali samo 
še na svečano razglasitev rezultatov. 
Skupaj z drugimi ekipami smo nare-
dili svečan mimohod mimo častne 
tribune. Ko smo na razglasitvi zaslišali 
svoje ime pri 16. mestu, smo bili za-
dovoljni, saj smo vedeli, da smo dali 
najboljše. Najbolj pomembno je bilo 
navsezadnje sklepanje novih prija-
teljstev in simpatij med mladino. Na 
koncu je to srečanje za mladince PGD 
Gerečja vas pomenilo le še dodaten 
trening za letošnjo tekmovalno sezo-
no.  

Urška Kiselak

Gerečjevaščani na srečanju slovenske 
in hrvaške gasilske mladine

V soboto, 4. junija, je v Šentjurju potekalo 18. srečanje hrvaške in slovenske gasilske mladine. Srečanja smo se udeležili 
tudi mladinci iz PGD Gerečja vas in se odlično zabavali. Na pot smo se odpravili s kombijem in osebnim gasilskim avto-
mobilom OGZ Ptuj.

Utrinek z mednarodnega srečanja gasilske mladine
Foto: Uroš Paveo
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Osnovni namen dogodka je druženje 
vseh ekip v tej starostni kategoriji, 
igranje določenega števila tekem in 
na koncu skupinska podelitev medalj 
za vse udeležence letošnje lige. Ude-
leženih je bilo 19 ekip, razdeljenih v 
štiri skupine, znotraj teh skupin pa 
so potekale tekme. Bistvo dogodka 
je bilo, da se rezultati in lestvice niso 
beležili, pomembnejše je bilo dejstvo, 
da so uživali tako otroci kot tudi nji-
hovi starši. V zelo pozitivnem vzdušju 
so starši večkrat nagradili svoje otro-
ke z bučnim aplavzom, kar je seveda 
otrokom vlilo dodatne energije za na-
daljnje igranje nogometa. Kot novost 
letošnje zaključne revije omenimo še 
tekmovanje v žongliranju na odboj, v 
katerem so lahko sodelovali vsi otroci, 
na koncu pa sta najboljša dva prejela 
nagradi, spominski žogi organizator-
ja. Dogodek za mlade nogometaše je 
bil posvečen tudi praznovanju 70-le-
tnice delovanja ŠD Hajdina, ki jo dru-
štvo obeležuje v tem letu. ŠD Hajdina 
je bilo namreč ustanovljeno davnega 
leta 1946.

Besedilo in foto: SM

Zaključna revija U-9 MNZ Ptuj
Športno društvo Hajdina in Otroška nogometna šola Golgeter Hajdina sta v 
soboto, 28. maja, v športnem parku na Hajdini več kot uspešno izpeljala za-
ključno nogometno revijo za mlajše cicibane U-9. Gre za zaključni dogodek za 
mlade nogometaše do devetega leta starosti v okviru tekmovanja MNZ Ptuj, ki 
ga na koncu vsake sezone organizira eden izmed prijavljenih klubov.

Utrinek s tekme zaključne revije U-9

Skupinska fotografija udeležencev zaključne revije U-9 v športnem parku na Sp. Hajdini
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Vzdušje na turnirju je bilo odlično 
kljub precej klavrnemu vremenu v 
nedeljo, kar pa seveda ni zmotilo mla-
dih nogometašev. Turnir so si ogleda-
li tudi predstavniki Občine Hajdina z 
županom Stanislavom Glažarjem na 
čelu in bili nad potekom tekmovanja 
vidno navdušeni.
NOV VELIK ORGANIZACIJSKI USPEH 
ZA ONŠ GOLGETER HAJDINA
Vodja Otroške nogometne šole Gol-
geter Hajdina Sandi Mertelj je po 
turnirju povedal: »Zadnja tri leta smo 
turnir uspešno organizirali v Gerečji 
vasi, letos pa smo se zopet preselili v 
športni park Hajdina. S podjetjem Bar 
Kavalo smo našli skupen jezik in tur-
nir več kot uspešno organizirali tudi 
letos. Več kot 50 ekip priča o dejstvu, 
da se ekipe iz leta v leto rade udele-
žujejo našega turnirja, ki je znan pred-
vsem po sproščenem vzdušju, korek-
tnem navijanju gledalcev in otroški 
zabavi. Prireditev smo lahko izpeljali 

tudi po zaslugi staršev otrok, ki so dva 
dni skrbeli za nemoteno organizacijo 
turnirja, prav tako pa prispevali ogro-
mno dobitkov za odlično organiziran 
srečelov. Tudi po tekmovalni plati 
smo lahko zadovoljni, saj so vse naše 

ekipe ONŠ Golgeter Hajdina prikazale 
odlične igre, kar priča o dobrem delu 
v naši nogometni šoli. Čestitke še en-
krat vsem zmagovalnim ekipam in 
najboljšim posameznikom.«
REZULTATI TURNIRJA
V kategoriji U-7 je slavila ekipa NK 
Aluminij, tekmovalo je devet ekip, in 
sicer še: ONŠ Golgeter Hajdina, NK Sp. 
Polskava, NŠ Dobrovce - Miklavž, NŠ 
Korant, NŠ Mura, NK Tržec, NK Lenart 
in NK Središče. Vsi otroci so prejeli 
spominske medalje.
V kategoriji U-8 so tekmovale štiri 
ekipe: ONŠ Golgeter Hajdina, NK Do-
brovce - Miklavž, NK Majšperk in NK 
Videm. Vsi otroci so prav tako prejeli 
spominske medalje.
V kategoriji U-9 je nastopilo deset 
ekip. NŠ Drava Ptuj je v finalu po stre-
ljanju 6-metrovk 
premagala domačo ekipo ONŠ Gol-
geter Hajdina, tretje mesto je osvojila 
ekipa NK Središče, četrto pa NK Vi-
dem. Vsi otroci so prejeli spominske 
medalje.
V kategoriji U-11 je nastopilo največ 
ekip, kar 12, žal pa smo zaradi deževja 
lahko odigrali le tri kroge po skupinah 
od predvidenih petih. Finalista sta po-
stala NK Aluminij U-10 in ND Dravinja, 
zmagala je ekipa ND Dravinja, v tekmi 
za tretje mesto pa je NK Aluminij pre-
magal NK Videm.

9. turnir Golgeter Hajdina 2016
Otroška nogometna šola Golgeter Hajdina je uspešno izpeljala 9. turnir Gol-
geter Hajdina 2016 za mlade nogometaše. Ta je letos potekal 18. in 19. junija 
v športnem parku na Hajdini, udeležilo pa se ga je 52 ekip oz. približno 500 
otrok. V dveh dneh je potekalo tekmovanje v šestih starostnih kategorijah; v 
soboto v kategorijah U-7, U-9 in U-15, v nedeljo pa še v U-8, U-11 in U-13.

Skupinska slika igralcev U-7

Pozitivna energija na turnirju



67

Junij 2016

Najboljši strelec turnirja je bil Anej Pelcl (NK Aluminij), naj-
boljši vratar Žiga Kokol (NK Videm), najboljši igralec pa Jan 
Janžič (ND Dravinja).
V konkurenci desetih ekip v starostni kategoriji U-13 so 
zmagali igralci NK Maribor Tabor, drugo mesto so osvojili 
igralci NŠ Dobrovce - Miklavž, tretje mesto igralci domače 
ekipe ONŠ Golgeter Hajdina, četrto mesto pa ekipa NŠ Ko-
rant. Najboljši strelec je bil Jan Pahernik (NŠ Dobrovce - Mi-
klavž), najboljši vratar Samo Pridgar (NK Maribor Tabor) in 
najboljši igralec Valentin Vogrinec (ONŠ Golgeter Hajdina).
V kategoriji starejših dečkov U-15 so zraven dveh ekip do-
mače ONŠ Golgeter Hajdina nastopile še ekipe ŽNK MSM 
Ptuj, NK Leskovec, NK Podvinci in NŠ Šentjanž Marjeta. Po 
11-metrovkah so bili varovanci Sebastjana Zupaniča, eki-
pe ONŠ Golgeter Hajdina 2, igralci letnika 2002, boljši od 
svojih starejših vrstnikov, igralcev letnikov 2001. V tekmi 
za tretje mesto so igralci NK Leskovec premagali ekipo NK 
Podvinci. Najboljši strelec je bil Rok Bratušek (NK Lesko-
vec), najboljši vratar Alen Polič (NK Podvinci) in najboljši 
igralec Vid Hrga (ONŠ Golgeter Hajdina).

Sandi Mertelj

Finale U-9: ONŠ Golgeter – NK Drava Ptuj

Poskrbljeno je bilo tudi za hrano …

Med dobitniki medalj na EP 
v karateju tudi Hajdinčani

Od 19. do 25. maja je v zgodovinsko bogatem mestu Timi-
soara v Romuniji potekalo evropsko prvenstvo organizacije 
IKU v karateju. Reprezentanca Slovenije se je domov vrnila 
z lepo bero medalj. Univerzitetno mesto, polno življenja, 
prijazno in lepo, je gostilo več kot 700 tekmovalcev iz 18 
evropskih držav. Po pričakovanju so največ medalj osvojili 
Italijani, Angleži, Srbi in Romuni.

Tudi slovenski borci niso ostali praznih rok, saj so se domov 
vrnili s 15 kolajnami, od tega so osvojili dve zlati in tri srebrne 
v posamičnih bojih, eno srebrno ekipno, šest bronastih po-
samezno ter tri bronasta odličja v ekipnih nastopih. Uspešni 
so bili tudi predstavniki WKSA Hajdina, saj je Jaka Javoršek 
osvojil naslov evropskega podprvaka v kategoriji young nad 
55 kg. Na poti do finala je suvereno premagal tekmece iz Ro-
munije, Italije in Ukrajine. V finalu, ki je potekal naslednji dan, 
je izgubil s srbskim tekmecem.
Podobno uspešni so bili tudi kadeti A v postavi A. Plajnšek, Ž. 
Javoršek, V. Hochstetter in J. Javoršek. V prvem krogu so bili 
prosti, nato pa so presenetili domačine in jih premagali z 2:1. 
V polfinalu so se pomerili s Srbi in po zelo lepih in izenačenih 
bojih še enkrat slavili z rezultatom 2:1. V finalu so morali pri-
znati premoč Italijanov, kljub temu pa so osvojili odlično 2. 
mesto. 
Pri kadetih A sta v kategoriji do 70 kg Ž. Javoršek in A. Plajn-
šek izgubila borbe za bronasto odličje, tako kot A. Bajrič v ka-
tegoriji nad 70 kg. M. Koderman, aktualni svetovni prvak iz 
Maribora, je v svojih nastopih doživel prav vse, na kar moraš 
biti v današnjem svetu pripravljen. Med kadeti B je v kate-
goriji do 60 kg izgubil boj za bronasto odličje. Obliž na rane 
je bila bronasta medalja, ki jo je osvojil v ekipnem delu med 
kadeti B. Med člani je nastopil J. Hojnik in v kategoriji do 
75 kg osvojil bron med posamezniki in bron v ekipnem delu.
Ljubo Javoršek: »Dejstvo, da na tekmovanju številni sodniki 
iz Srbije niso hoteli soditi, veliko pove o tem segmentu pr-
venstva. Organizacija je bila zelo slaba, program tekmovanja 
se je iz dneva v dan spreminjal, celo zadnji dan je organizator 
v trenutku napovedal spremembo. Mi smo se držali uradne-
ga programa, a smo ob nekaterih ključnih trenutkih morali 
kar oddirjati iz postelje iz hotela na tatamije. Bilo je burno, ve-
liko je bilo poškodb in hkrati zelo skrb vzbujajoče za naprej.«
»Karateja vam nihče ne more vzeti. Zavržete ga lahko samo 
sami. Trenirate ga lahko vsepovsod in kadarkoli to želi vaše 
srce; zmagali boste vi in karate. Vse drugo so majhne posta-
je sreče, smeha, zabave, žalosti in solz vsakdanjega življenja. 
Zato ostanite dosledni svoji poti, ki ste jo izbrali,« je na poti 
domov reprezentantom še povedal Ljubo Javoršek.
Na kongresu ob evropskem prvenstvu je bilo potrjeno, da bo 
naslednje svetovno prvenstvo od 20. do 22. oktobra 2017 v 
Dublinu na Irskem.

JM
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1. LIGA MNZ PTUJ
1. SKORBA 17 13 1 3 41:18 40
2. BOČ POLJČANE 17 11 3 3 33:16 36
3. DORNAVA 17 9 3 5 31:22 30
4. ROGOZNICA 17 7 4 6 22:29 25
5. LESKOVEC 17 6 4 7 30:27 22
6. PODLEHNIK 17 6 2 9 33:24 20
7. GORIŠNICA 17 4 5 8 23:30 17
8. MARKOVCI 17 5 2 10 17:36 17
9. LOVRENC 17 3 3 11 14:37 12
10. PODVINCI 9 3 1 5 14:19 10

LIGA ZA PRVAKA
1. SKORBA 21 17 1 3 53:19 52
2. BOČ POLJČANE 21 13 4 4 43:20 43
3. DORNAVA 21 10 3 8 40:40 33
4. ROGOZNICA 21 8 5 8 25:38 29
5. LESKOVEC 21 7 4 10 37:36 25

2. LIGA MNZ PTUJ
V 2. ligi MNZ Ptuj sta tudi letos nastopali moštvi Hajdoš in 
Slovenje vasi. Obe sta se uvrstili v sredino lestvice, Hajdoše 
so zasedle končno 4., Slovenja vas pa 6. mesto. Med seboj 
sta se omenjeni ekipi pomerili trikrat (ekipe so odigrale 
trikrožni sistem), uspešnejši pa so bili varovanci trenerja 
Draga Preloga (Hajdoše), saj so varovance Ivana Pleterška 
ugnali dvakrat in enkrat remizirali: v 4. krogu je bil izid Slo-
venja vas – Hajdoše 1:1, v 11. krogu Hajdoše – Slovenja vas 
2:0 in v 19. krogu Hajdoše – Slovenja vas 5:1. Obe ekipi bo-
sta tudi v naslednji sezoni igrali v istem rangu tekmovanja. 

2. LIGA MNZ PTUJ
1. PRAGERSKO 21 14 6 1 69:21 48
2. MAJŠPERK 21 11 6 4 53:39 39
3. GRAJENA 21 9 4 8 49:57 31
4. HAJDOŠE 21 8 6 7 47:34 30
5. MAKOLE 21 7 6 8 38:44 27
6. SLOVENJA VAS 21 7 3 11 30:50 24
7. POLSKAVA 21 5 4 12 28:40 19
8. ZGORNJA POLSKAVA 21 5 1 15 35:64 16

OKVIRNA SESTAVA ČLANSKIH LIG ZA SEZONO 2016/17
Superliga: Bistrica, Apače, Bukovci, Cirkulane, Gerečja vas, 
Hajdina, Podvinci, Skorba, Središče in Stojnci.
1. liga MNZ Ptuj: Boč, Dornava, Gorišnica, Leskovec, Mar-
kovci, Ormož, Podlehnik, Pragersko, Rogoznica in Tržec.
2. liga MNZ Ptuj: Grajena, Hajdoše, Lovrenc, Majšperk, Ma-
kole, Slovenja vas, Zgornja Polskava in Spodnja Polskava.

Jože Mohorič, Štajerski tednik

Tekma Hajdina – Gerečja vas 
Foto: Črtomir Goznik, Štajerski tednik

SUPERLIGA
V najmočnejšem tekmovanju pod okriljem MNZ Ptuj sta 
nastopili moštvi iz Gerečje vasi in Hajdine. Obe sta si v za-
ključnem delu zagotovili nastop v Ligi za prvaka, kamor se 
je uvrstilo pet najboljših moštev iz rednega dela tekmo-
vanja. 
V rednem delu sezone sta se ekipi med sabo pomerili 
dvakrat in zabeležili polovičen uspeh: v 8. krogu je bil izid 
srečanja Gerečja vas – Hajdina 1:2, v 17. krogu pa Hajdi-
na – Gerečja vas 0:1. Varovanci trenerjev Mirana Klajderiča 
(Hajdina) in Damjana Bezjaka (Gerečja vas) so se tretjič v 
sezoni srečali v Ligi za prvaka; v zadnjem krogu so ime-
li več uspeha Hajdinčani, ki so na domačem igrišču slavili 
zmago 3:1. Nogometaši iz Gerečje vasi so na koncu osvojili 
visoko 2. mesto, zaostali so le za moštvom Cirkulan, ki je 
osvojilo naslov prvaka. Z majhnim zaostankom so Hajdin-
čani zasedli končno 5. mesto, v Ligi za prvaka pa so bili celo 
najuspešnejše moštvo (osvojili so 9 točk v štirih tekmah).
Obe naši ekipi bosta tudi v naslednji sezoni članici Super-
lige, pridružila pa se jima bo tudi Skorba, ki je v 1. ligi MNZ 
Ptuj zasedla 1. mesto in si prislužila napredovanje. 

1. LIGA MNZ PTUJ
Odlično sezono imajo za sabo nogometaši Skorbe, ki so 
igrali v 1. ligi MNZ Ptuj. Najprej so suvereno odigrali redni 
del in si pred najbližjimi zasledovalci priigrali 4 točke pred-
nosti. Niti za milimeter niso popustili v Ligi za prvaka, kjer 
so slavili v vseh štirih tekmah in prepričljivo osvojili 1. me-
sto. Tako bodo varovanci trenerja Branka Krajnca v nasle-
dnji sezoni nastopali stopničko višje. To pomeni še nekaj 
dodatnih lokalnih derbijev več.

Gerečja vas druga, 
Hajdina peta v Superligi

Nogometaši v ligah Medobčinske nogometne zveze (MNZ) 
Ptuj so maja končali nastope v sezoni 2015/16. Tudi letos 
so vidne vloge odigrale ekipe iz občine Hajdina, po tradi-
ciji jih je nastopilo pet: Gerečja vas, Hajdina, Skorba, Haj-
doše in Slovenja vas.

SUPERLIGA
1. CIRKULANE 18 11 3 4 39:16 36
2. BUKOVCI 18 10 4 4 38:33 34
3. GEREČJA VAS 18 10 3 5 45:33 33
4. STOJNCI 18 7 8 3 40:29 29
5. HAJDINA 18 7 4 7 27:24 25
6. APAČE 18 7 3 8 53:46 24
7. AHA EMMI BISTRICA 18 5 7 6 30:35 22
8. SREDIŠČE OB DRAVI 18 5 5 8 31:36 20
9. ORMOŽ 18 5 2 11 30:46 17
10. TRŽEC 18 2 3 13 39:74 9

LIGA ZA PRVAKA
1. CIRKULANE 22 12 5 5 45:21 41
2. GEREČJA VAS 22 11 5 6 50:38 38
3. BUKOVCI 22 10 6 6 42:41 36
4. STOJNCI 22 8 10 4 45:36 34
5. HAJDINA 22 10 4 8 38:30 34
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Veteranski trojček 
NK Hajdina, NK Skorba 

in NK Gerečja vas
Športno društvo Hajdina je v petek popoldan, 3. junija, v 
športnem parku na Sp. Hajdini organiziralo 2. veteranski 
trojček – nogometni turnir treh veteranskih ekip iz občine 
Hajdina: NK Gerečja vas, NK Skorba in NK Hajdina. Namen 
dogodka je bil druženje veteranskih ekip treh klubov, ki 
skozi vse leto pridno trenirajo in tekmujejo znotraj lig MNZ 
Ptuj, ob koncu sezone pa malce »udarijo« še med seboj.

 Veterani NK Hajdina

Veterani NK Gerečja vas 

Veterani NK Skorba 

Seveda rezultati pri veteranih ne bi smeli imeti posebne 
teže, a saj poznamo te »zagrizene« nogometaše, rezultat 
je vsekakor pomemben, še posebej, ko zmagaš. Posledi-
ca je dejstvo, da se potem o tej zmagi govori še najmanj 
celo noč, morda še kakšen dan več. Igralci vseh treh ekip 
se zelo dobro poznajo med seboj, saj so večino svojih »no-
gometnih karier« preživeli skupaj, zato je seveda še toliko 
bolj pomembno, kako se odrežejo na takih tekmah. Gle-
dalci so občutili to rivalstvo med ekipami, a na koncu so 
vsi skupaj menili, da so takšni dogodki več kot dobrodošli 
za nadaljnje korektno medsebojno sodelovanje vseh treh 
klubov.

Po tekmah je 
sledilo obvezno 
druženje ob sla-
stnih »Edijevih 
pečenkah« in no-
gometnih temah. 
Morda velja še 
omeniti, da se le-
tos Gerečjevašča-
ni niso pretirano 
dolgo zadržali na 
družabnem delu, 
medtem ko to ni 
veljalo za »vese-
ljake Skorbčane«.

Največji vratarski 
legendi občine 
Hajdina: Leopold Valh 
in Franci Nahberger
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Ti so tako dolgo vztrajali, da so na 
koncu lahko celo ponudili pomoč pri 
pospravljanju, kar je še posebej raz-
veselilo glavnega organizatorja do-
godka Viktorja Hotka. Še dobro, kajti 
vsi njegovi »nogometni prijatelji« so 
tedaj že davno zapustili prizorišče do-
godka.

Sandi Mertelj

Skupinski posnetek vseh treh veteranskih ekip
Foto: Matija Brodnjak

20 let Športnega društva Draženci
Člani in simpatizerji Športnega društva Draženci smo se 2. aprila zbrali v Domu 
vaščanov Draženci na jubilejnem občnem zboru, saj društvo letos praznuje 20 
let delovanja. Ob članih in gostih drugih vaških društev se nam je pridružil tudi 
član občinskega sveta Uroš Gojkovič.

Torta ob športnem jubileju

Društvo je bilo ustanovljeno 7. julija 
1996. Od ustanovitve naprej do leta 
2012 je društvo vodil Daniel Pavlica. 
Med ustanovnimi člani društva naj-
demo vrsto še zmeraj aktivnih članov 
in vaščanov: Marjana Bratuška, Vojka 
Mišiča, Jožeta Kostanjevca, Daniela 
Pavlico, Saško Serec Šijanec in še nekaj 
somišljenikov. Društvo je nadaljevalo 
delo na športnem področju v naši vasi, 
kjer je konec sedemdesetih in do sredi-
ne osemdesetih let prejšnjega stoletja 
že uspešno deloval NK Draženci.
Osrednjo dejavnost društva v prete-
klosti in tudi danes predstavlja sekcija 
malega nogometa. Že od njene usta-
novitve smo prisotni v zimski ligi ma-
lega nogometa MNZ Ptuj. Dosegli smo 
tudi nekaj odličnih rezultatov, izposta-
vil bi 1. mesto v sezoni 1997/1998 in 
2. mesto v sezoni 2010/2011. Tradicijo 
malega nogometa negujemo naprej. 
Dodatno širino je društvo pridobilo z 
ustanovitvijo sekcije ženske aerobike 
in kolesarske sekcije v zadnjih letih, le-
tos pa dopolnjujemo možnosti rekrea-
tivnega delovanja članov in vaščanov z 
ustanovitvijo tekaške sekcije. 

Letošnji jubilejni občni zbor je bil tudi 
volilni. Za predsednika sem bil ponov-
no izvoljen Damijan Cebek, za pod-
predsednika je bil izvoljen Marjan Bra-
tušek, za člane upravnega odbora pa 
Vojko Mišič, Igor Radaš in Denis Cafuta.
Tudi v preteklem letu so delovanje 
društva ob podpori občine Hajdina in 
Športne zveze občine Hajdina omogo-
čili naši sponzorji in donatorji, za kar se 
jim zahvaljujemo. Posebna zahvala gre 
naslednjim sponzorjem: Avtoservisu 
Vrhovšek, Marijan Bratušek, s. p., Izde-
lava inoks ograj, Zlatko Podpečan, s. p., 
in Mesarstvu Orlač Toni, s. p.
Skozi poročila smo pregledali in potr-
dili preteklo delo ter zastavili smernice 

dela društva v prihodnje. Osnovni cilj 
in poslanstvo društva ostaja spodbu-
janje športne aktivnosti, rekreacije in 
zdravega življenja med člani društva, 
med vaščani in tudi širše. Uradni del 
smo zaključili z željo po čimprejšnji 
ureditvi območja jame Draženci in pri-
dobitvi društvenih prostorov. Kot se ob 
obletnici spodobi, smo se udeležen-
ci posladkali še s torto in v prijetnem 
vzdušju nadaljevali druženje. Aktivno-
sti društva pa že tečejo naprej; 19. ju-
nija smo organizirali tretje družinsko 
kolesarjenje.

Damijan Cebek,
predsednik ŠD Draženci

Utrinek z jubilejnega občnega zbora ŠD Draženci
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V sončnem popoldnevu je bila slove-
snost z osrednjim nagovorom predse-
dnika RD Žejne ribice Dušana Černen-
ška. Predstavil je zgodbo društva od 
nastanka do danes ter izpostavil vidnej-
še dosežke in podal zahvalo prav vsem, 
ki so ribičem pomagali ter jih spodbu-
jali na poti razvoja. Po prvem desetle-
tju so draženski ribiči ponosni lastniki 
lepo urejenega ribiškega doma, zelo 
hvaležni so občini Hajdina za pomoč 
pri sanaciji ribnika, ko so hkrati zgradili 
tudi startne bloke in asfaltirali parkiri-
šče. Vse do danes so ribiči organizirali 
več odmevnih ribiških tekem, uspešni 
so bili tudi na okoliških tekmovanjih, a 
kadar so ob vodi, takrat pravijo, da je 

pomemben le dober prijem.
Ribičem je ob jubileju čestital tudi žu-
pan mag. Stanislav Glažar in poudaril, 
da so rezultati dobrega dela društva vi-
dni, da so veliko postorili in predvsem 
veliko naredili tudi za promocijo obči-
ne. Da je ribiško društvo pomemben 
člen v VO Draženci, pa sta poudarila 
svetnik Ivo Rajh in predsednik vaškega 
odbora Damijan Cebek, posebej pa je 
Rajh pohvalil predsednika Černenška; 
po njegovem mnenju je največ posto-
ril za napredek društva in z neverjetno 
voljo k temu napeljal tudi druge člane.
Naddekan Marijan Fesel, tudi član RD 
Žejne ribice, je ob tej priložnosti opra-
vil slovesen blagoslov ribiškega doma 

in ribnika, v kulturnem programu pa 
so nastopili: harmonikarice iz orkestra 
Primoža Zvira, Eva Kozel, Kaja Kumelj in 
Dalibor Kalik.
ZMAGOVALCI RIBIŠKE TEKME 
TOKRAT GOSTITELJI
Ob zaključku slovesnosti so podelili 
tudi pokale najboljšim trem ekipam 
tokratne ribiške tekme: pokal za 3. 
mesto je prejela ekipa ribiške druži-
ne Majšperk (njen ulov dobrih 28 kg 
rib), pokal za 2. mesto je prejela ekipa 
ŠRD Krap iz Pobrežja (ulovili so dobrih 
38 kg rib), pokal za 1. mesto pa je ostal 
v Dražencih. Ekipi Žejne ribice je bila 
tokrat naklonjena tudi ribiška sreča, saj 
je skupen ulov znašal dobrih 45 kg rib. 
Čestitamo!

Besedilo in foto: TM

Društvo Žejne ribice ob jubileju
Ob ribniku v Dražencih, kjer je tudi lepo urejen ribiški dom, je bila v soboto, 
18. junija, slovesnost ob 10-letnici Ribiškega društva Žejne ribice Draženci. Že 
dopoldne so ob ribniku pripravili ekipno tekmo v ribolovu, najlepše kotičke v 
naravi pa so »zasedli« slikarji hajdinske likovno-fotografske sekcije.

Naddekan Marijan Fesel, hajdinski župnik, je ob ju-
bileju blagoslovil ribiški dom in ribnik v Dražencih.

Z uspešnicama dalmatinskih klap je obiskovalce 
prijetno presenetil Dalibor Kalik, ki je svojo najbolj-
šo družbo že našel v RD Žejne ribice.

Župan Glažar je čestital najboljši ekipi ribiške tekme 
v Dražencih.

Še skupni posnetek vseh sodelujočih ekip na ribiški tekmi in veselje ob praznovanju jubileja

Čestitka ribičem tudi v imenu hajdinskih slikarjev in 
predsednice likovne sekcije Cecilije Bernjak
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To je bilo eno najpomembnejših sporočil predsednika ŠD 
Hajdina, Matica Bera, ki je z njim seznanil športnike in nji-
hove simpatizerje. Vsa leta z ramo ob rami podpirajo de-
lovanje društva, ki je v svoji dolgoletni preteklosti dalo 
nogometnim klubom v višji ligi kar nekaj uspešnih nogo-
metašev. Poskrbelo je tudi za pogoje za delo, ki bi si jih 
želel marsikateri konkurenčni klub. Članska in veteranska 
ekipa sta v sezonah 2014 in 2015 izboljšali svoji mesti na 
lestvicah, njihov cilj pa je bil, da bi se veterani uvrstili na 
prvo mesto, člani pa seveda čim bližje vrhu. Članski ekipi 
se je prvič od obstoja Superlige uspelo uvrstiti med prvih 
pet ekip in s tem v boj za prvaka. Rezultat je bil toliko od-
mevnejši, saj je moštvo doseglo največ točk med vsemi 
ekipami v končnici. Seveda ne smemo zanemariti odlične-
ga drugega mesta veteranske ekipe.
Za uspešno delo si bodo tudi v prihodnje prizadevali za 
ureditev glavnega in pomožnega travnatega igrišča (zra-
čenje, valjanje, ureditev zelenice z gnojenjem in rednim 

zalivanjem), za postavitev razsvetljave na pomožnem igri-
šču, redno bodo izvajali druga vzdrževalna dela (košnje 
trave, generalno čiščenje prostorov in drugo, kar bo po-
trebno).
V program dogodkov jubilejnega leta je spadala veteran-
ska tekma – z ekipo veteranov Bayerna iz Münchna, o ka-
teri ste prebrali v prejšnjem Hajdinčanu. O organizaciji pri-
reditve v športnem parku ŠD Hajdina, organizaciji turnirja 
med Sp. in Zg. Hajdino in veteranskih tekmah oziroma 
turnirju pa bo društvo sproti obveščalo hajdinsko športno 
javnost.
Uredniški odbor prosi vse, ki hranijo dokumentacijo ali foto-
grafije o nogometni preteklosti na Hajdini in bi jih bilo vredno 
ohraniti pred pozabo ter predstaviti širši javnosti, da to čim 
prej sporočijo urednici biltena Silvestri Brodnjak na tel. št. 040 
258 964.  

Besedilo in foto: Silvestra Brodnjak

ŠD Hajdina letos 
praznuje 70. jubilej

Med društvi, ki so v začetku leta naredila obračun svojega 
dela, je tudi Športno društvo Hajdina, ki letos praznuje se-
demdesetletnico delovanja. V jubilejnem obdobju poteka 
več dogodkov; v pripravi je tudi bilten – zbornik o dolgo-
letnem delu. V septembrski številki Hajdinčana bomo ob-
širneje predstavili ta klub, ki je poleg ptujske Drave med 
prvimi začel organizirano na zelenici zbirati mlade in tudi 
manj mlade nogometne navdušence.

Člani ŠD Hajdina v jubilejnem letu

Na praznični dan že desetič s kolesom po občini
Občinski odbor Slovenske demokratske stranke Hajdina je tudi na letošnji dan državnosti opozoril nase. Člane in prija-
telje politične stranke SDS so Hajdinčani povabili na tradicionalno, že 10. kolesarjenje po vaseh občine Hajdina.

Zbor za vse udeležence kolesarjenja 
je bil v soboto, 25. junija, pri Lovskem 
domu na Zg. Hajdini, od tam pa jih je 
kratka kolesarska tura vodila po obči-
ni, osrednji postanek pa je bil na osre-
dnjem občinskem trgu, kjer je nastala 
tudi fotografija vseh letošnjih udele-
žencev, tudi tistih iz sosednje MO Ptuj.

TM

Postanek kolesarjev na občinskem trgu
Foto: Uroš Matjašič
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V oddaji smo sodelovali v kvizu o le-
potah Slovenije. Ekipo so sestavljali 
trije tekmovalci: Zlatko Kondrič, Sil-
va Purgaj in Anton Gaiser. Osrednjo 
vlogo pa smo odigrali, ko nas je vo-
ditelj oddaje Jože Ekart - Pepi izzval, 
ali lahko v času oddaje odnesemo 
zastavo na vrh Donačke gore, jo tam 
izobesimo, zamenjamo s staro in se še 
v času oddaje vrnemo v Trniče. Izziv 
smo seveda sprejeli in nalogo opravili 
tik pred koncem oddaje, ki je trajala 

dobre tri ure. Ekipo smo sestavljali Ja-
kob Kokol, Silva Paveo, Helena Žunko, 
Helena Ferš in Slavko Burjan. Zraven 
opravljene naloge smo voditeljema 
prinesli še pečene ribe iz doline Wine-
tu, kot dokaz, da smo nalogo opravili. 
Kot dokaz pa smo poslali tudi fotogra-
fije z Donačke gore; med oddajo so 
tudi pokazali, kako menjujemo zasta-
vo. Za nagrado nam je zaigral ansam-
bel Ekart, pohodniki pa smo lahko na 
odru zaplesali ob Avsenikovi melodiji 

Zasanjana Slovenija. Prepričan sem, 
da smo v tej oddaji dostojno zastopali 
in promovirali Občino Hajdina.
V SOBOTO, 9. JULIJA, 
NADALJUJEMO POT 
SV. MARTINA IZ DOBA
V soboto, 7. maja, smo opravili novo 
etapo poti sv. Martina. Pot nas je vo-
dila od Podsmreke skozi Koreno nad 
Horjulom v kraj Setnik, končali pa smo 
jo v Šentjanžu nad Horjulom. Poho-
dnikov je bilo 27, pot pa je bila dolga 
nekaj čez dvajset kilometrov. Z vme-
snimi postanki je trajala ves dan. Lep, 
sončen dan je bil primeren za druže-
nje in opazovanje slovenske pokraji-
ne onstran Ljubljane.
V nedeljo, 5. junija, smo opravili še eta-
po proti Ljubljani, kjer smo si ogledali 
ljubljanski grad, se povzpeli na Šmar-
no goro ter nadaljevali proti Šmartne-
mu ob Savi, končali pa v Dobu, pa ne 
v zaporih. V soboto, 9. julija, nadaljuje-
mo iz Doba in hodimo skozi Zagorico 
pri Dolskem do Moravč, zaključujemo 
pa pred Limbarsko Goro. Pridružite se 
nam!                                                                                                  

Besedilo in foto: 
Slavko Burjan

Hajdinski planinci gostje v oddaji 
Polje, kdo bo tebe ljubil 

Planinci Planinskega društva Hajdina nadaljujemo romarsko pot sv. Martina 
po Sloveniji vsak prvi vikend v mesecu. Za zdaj nam gredo etape po zadanem 
načrtu. Zraven rednih pohodov pa smo aktivni tudi na drugih področjih. Ude-
ležili smo se spomladanske čistilne akcije po Občini Hajdina, bili pa smo tudi 
gostje v sosednji Občini Starše – ob občinskem prazniku in dnevu državnosti v 
oddaji Polje, kdo bo tebe ljubil.

Hajdinski planinci Slavko Burjan, Jakob Kokol, Silva Paveo, Helena Žunko in Helena Ferš v oddaji Polje, kdo 
bo tebe ljubil po opravljeni nalogi in uspešni vrnitvi z Donačke gore

Tako pa smo premagovali ovire na poti sv. Martina.

1. Franc Drevenšek, Gerečja vas 33, roj. 7. 9. 1927, umrl 6. 5. 2016.
2. Jožef Panikvar, Gerečja vas 50, roj. 5. 3. 1955, umrl 10. 5. 2016.
3. Ana Skrbiš, Hajdoše 9, roj. 28. 6. 1930, umrla 26. 5. 2016.
4. Marijan Metličar, Zg. Hajdina 82, roj. 11. 5. 1959, umrl 30. 5. 2016.
5. Franc Metličar, Sp. Hajdina 34, roj. 20. 3. 1938, umrl 5. 6. 2016.
6. Maks Drevenšek, Zg. Hajdina 99a, roj. 28. 5. 1941, umrl 12. 6. 2016.
7. Anton Mlakar, Slovenja vas 37, roj. 14. 10. 1932, umrl 14. 6. 2016.

V hvaležen spomin
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Slovenski župani na tretjem 
evropskem prvenstvu v nogometu

V okviru strokovne ekskurzije v maju so se slovenski župani udeležili evrop-
skega nogometnega turnirja. Na prvenstvu je sodelovalo 12 nogometnih ekip 
in več kot 150 županov iz Češke, Slovaške, Nemčije, Ukrajine, Poljske, Avstrije, 
Hrvaške, Italije, Južne Tirolske in Slovenije.

V ekipi županov so tekmovali (zgornja vrsta z leve): Stanislav Glažar, kapetan reprezentance, Hajdina, Mar-
ko Soršak, Hoče - Slivnica, Peter Misja, Podčetrtek, Janko Kopušar, Šmartno ob Paki, Miran Jurkošek, Štore, 
Marko Diaci, Šentjur, podžupan Roman Richter, Pesnica, Franjo Golob, Vuzenica, in (spodnja vrsta z leve): 
Branko Ledinek, Rače - Fram, podžupan Ladislav Pepelnik, Ruše, Aco Šuštar, Vodice, podžupan Roman Me-
dik, Središče ob Dravi, Miha Mohor iz SOS-a, podžupan Stanko Gjerkeš, Lendava, in Jože Kužnik, Polzela. 

Pred tekmo Slovenija – Poljska 

Tretje evropsko prvenstvo za župa-
ne (prvo je bilo leta 2008 v Avstriji in 
drugo leta 2012 na Poljskem) je pote-
kalo od 16. do 21. maja v kraju Uher-
ske Hradišče v regiji Zlin na Češkem. 
Na prvenstvu je sodelovalo 12 nogo-
metnih ekip in več kot 150 županov 
iz Češke, Slovaške, Nemčije, Ukrajine, 
Poljske, Avstrije, Hrvaške, Italije, Južne 
Tirolske in Slovenije.
Odlično organizirano evropsko pr-
venstvo je kljub napornemu ritmu s 
sedmimi odigranimi tekmami v petih 
dneh nudilo ogromno priložnosti za 
spoznavanje in izmenjavo izkušenj 
med župani. Več kot 150 županov je 
spoznalo raznovrstne primere dobrih 
praks in razpravljalo o možnostih so-
delovanja v projektih.
S športnega vidika so bili slovenski 
župani razočarani, saj je bil cilj pred 
prvenstvom uvrstitev v četrtfinale, 
česar pa žal niso dosegli. Žreb jim je 
tokrat določil zelo močne tekmece, 
saj so v kvalifikacijski skupini izgubili 
z reprezentanco Slovaške, ki je nato 
postala tudi evropski prvak, ter z re-
prezentanco Poljske in Češke. Nato so 
slovenski župani igrali za uvrstitev od 
devetega do 12. mesta, pri tem so do-
segli skupno 11. mesto. 

Maja Gojkovič 
Foto: Skupnost občin Slovenije

Na koncu se je ekipa slovenskih županov uvrstila na 
11. mesto.
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Proslave so se udeležili borci in svojci 
padlih iz bližnje in širše okolice. Med 
gosti je bil tudi ruski veleposlanik. Po 
položitvi venca je prijateljsko nagovo-
ril vse prisotne in se zavezal za nadalj-
nje sodelovanje. V tem spominskem 
parku je vsako leto veliko obiskoval-
cev in prav je, da ne pozabimo, da so 
tudi tukaj padli borci, ki so darovali 
življenje za našo svobodno Slovenijo. 
Poklonili smo se spominu na žrtve, 
padle pri Ribičevem mlinu v Ceza-

njevcih 25. aprila 1944.
V znameniti bitki pri Ribičevi domačiji 
so Nemci 6. in 7. aprila 1944 izgubili 
pet vojakov, v zameno za njihovo smrt 
pa so iz ptujskih zaporov odpeljali 25 
talcev in jih pri mlinu pokončali. Med 
25 žrtvami jih je bilo pet s Hajdine: 
Franc Koren, Franc Rozman, Ivan Kla-
neček, Jakob Rodošek in Alojz Geček.
Dan pred praznikom dneva upora 
proti okupatorju, 26. aprila 2016, smo 
položili venec in sveče tudi ob spo-

minsko ploščo na OŠ Hajdina, na ka-
teri so imena padlih borcev in žrtev 
okupatorjevega nasilja.

T. Mirković

Na spominski slovesnosti 
v Cezanjevcih pri Ljutomeru

Delegacija Zveze borcev za vrednote NOB Hajdina se je 22. aprila udeležila spo-
minske slovesnosti pri Ribičevem mlinu v Cezanjevcih. Slovesnost so pripravili 
učenci OŠ Janka Ribiča iz Cezanjevcev in Združenje borcev za vrednote NOB Lju-
tomer.

Utrinek s spominske slovesnosti v Cezanjevcih pri 
Ljutomeru, kjer se je padlim borcem poklonila tudi 
hajdinska delegacija.
Foto: arhiv Mirković 

NOVO V LESENI HIŠKI
KAJ JE SVETLOBNA TERAPIJA BIOPTRON
Že pred mnogimi leti so vedeli, da ima naravna 
sončna svetloba mnoge zdravilne učinke. Njeno 
uporabnost so potrdile tudi novejše medicinske 
raziskave. Tako je danes znano, da človeški or-
ganizem uporablja svetlobo za aktiviranje verige 
biokemičnih reakcij v celicah, ki zdravilno vpli-
vajo na celotno telo. Tako imajo zdravilni učinek 
tudi za kožo. Vse te zdravilne lastnosti svetlobe so 
združene v patentirani švicarski medicinski na-
pravi, imenovani BIOPTRON. Ta naprava izvaja 
sistem svetlobne terapije, in sicer tako, da optična 

enota, del BIOPTRONA, oddaja svetlobo, ki ima 
podoben elektromagnetni spekter kot sončna 
svetloba, a ne oddaja UV-sevanja. Tako BIOP-
TRON z naravno svetlobo vpliva na regeneracijo 
in ponovno uravnovešenje telesa, s čimer poskrbi, 
da telo sprosti svoj zdravilni potencial.
Z željo ljudem pomagati pri zdravljenju na naraven 
način so se v Prelestu, hiši lepote in zdravja v Gerečji 
vasi, odločili za uporabo te naprave. Tako že upora-
bljajo BIOPTRON pri svojem delu. 
Uporabljajo ga za naslednje indikacije:

 – izboljšan pretok krvi v manjših žilah,
 – pospeševanje celjenja ran (razjede na 

nogah diabetikov, kirurške rane, ureznine 
…),

 – zdravljenje ran po operacijah,
 – bolečine v spodnjem delu hrbtenice,
 – revmatoidni artritis,
 – sindrom karpalnega kanala,
 – teniški komolec,
 – poškodbe mehkega tkiva (izvite vezi, nate-

gnjena mišica ali kita),
 – burzitis,
 – kožna obolenja (akne, ekcemi, luskavica),
 – ustna obolenja,
 – vnetje kože (npr. herpes),
 – sezonske razpoloženjske motnje (npr. de-

presija),
 – otroške bolezni,
 – uporaba za splošno dobro počutje.

Obstajajo še mnoge druge možnosti uporabe 
BIOPTRONA.

LIMFOTAPING – TERAPEVTSKA TEHNIKA
Limfotaping pomeni specifično aplikacijo samo-
lepilnega elastičnega traku na kožo, kjer je pri-
sotna oteklina. Trakovi ustvarjajo gube (valove), 
s tem povzdignejo kožo, pospešujejo vensko in 
limfno drenažo, izboljšajo krvni obtok in lajšajo 
bolečine. Gre za tehniko, ki se uporablja v tera-
pevtske namene. Trak je lahko apliciran več dni in 
se lahko uporablja pri otrocih, odraslih, starejših 
osebah.
Limfotaping je primeren za naslednja stanja: po 
odstranitvi bezgavk zaradi rakastega stanja (npr. 
mastektomija), pri ljudeh, ki veliko sedijo ali ležijo 
zaradi nezmožnosti gibanja in jim zatekajo noge 
in roke, po estetskih operacijah, po poškodbah ali 
operacijah lokomotornega sistema.

Prelest – hiša lepote in zdravja
Gerečja vas 37g

2288 Hajdina
++386 31 876 950

www.prelest.si
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Zanimalo nas je, kako se začetkov spo-
minja lastnik ambulante za živali Dami-
jan Peklar. Za Hajdinčana je med drugim 
obudil nekaj prijetnih spominov: »Moja 
vizija se je uresničila in po osmih letih lahko v 
ambulanti nudimo strokovno in kakovostno 
veterinarsko storitev po dostopnih cenah za 
vsakega lastnika živali, kajti zavedam se, da je 
kupna moč na našem območju drugačna od 
tiste v Ljubljani ali Mariboru. Začetki so bili za-
nimivi in polni izzivov. Bilo mi je nekoliko lažje, 
saj sem na samostojno pot stopil že z dvanaj-
stletnimi izkušnjami.« 

Kako je v ambulanti danes, ko delate z 
razširjeno ekipo? Katere so novosti, ki ste 
jih v ambulanti uvedli v zadnjem obdo-
bju?
Damijan Peklar: »V naši ambulanti za zdrav-
je živali skrbijo še veterinarji: Nataša Šuta, dr. 
vet. med., mag. Dušan Pernek, dr. vet. med., 
David Černec, dr. vet. med., in veterinarski teh-
nik Karin Veingerl. To je celotna ekipa, na kate-
ro sem ponosen in s katero v zadnjem obdobju 
uvajamo tudi nekatere novosti v ambulanti. 
Kot verjetno mnogi že veste, nismo več am-
bulanta za male živali, ampak ambulanta za 
živali, to pa zato, ker se kolegica Nataša Šuta 

ukvarja tudi z zdravljenjem in osemenjeva-
njem »velikih« živali (govedo, svinje, konji …). 
Naslednja novost, ki smo jo uvedli za lastnike 
psov in mačk, je storitev, ki sem jo poimenoval 
»če ne morete vi k nam, pridemo mi k vam«. 
Kot je že iz imena razvidno, gre za storitev, ki 
jo opravimo na domu, če lastnik živali ne more 
pripeljati k nam v ambulanto, če se žival na 
primer noče voziti, je agresivna ... Naj ob tem 
dodam, da vseh posegov doma žal ne mo-
remo opraviti, lahko pa opravimo preproste 
posege in cepljenja. Storitev je pri strankah 
zelo dobro sprejeta in odziv je odličen, zlasti 
glede cepljenj zoper steklino. Koordinator tega 
projekta je mag. Dušan Pernek. Naj ob tem 
povem, da na območju občine Hajdina za to 
storitev ne zaračunavamo potnih stroškov. 
Večina drugih novosti je vezana na posodo-
bitev diagnostičnih aparatov, ki smo jih v za-
dnjem času nabavili, tudi s pomočjo razpisa 
za spodbujanje gospodarstva mikropodjetij 
občine Hajdina. Ta ukrep bi pohvalil in upam, 
da bo odprt tudi v prihodnje. Med vidnejši-
mi in pomembnejšimi pridobitvami je nov, 
sodoben, vrhunski digitalni rentgenski apa-
rat, ki omogoča še bolj natančno postavitev 
diagnoze pri živali. Za preglede krvi smo se 
opremili z laserskim hematološkim aparatom, 
tako da dobimo zelo natančne analize krvi. S 
sodobnim ultrazvokom opravljamo preglede 
notranjih organov in preglede živali za brejost. 
Tako lahko uspešno (o)zdravimo živali. Druge 
storitve, ki jih opravljamo, so različni kirurški 
posegi (operacije tumorjev, sterilizacije, kastra-
cije, carski rezi …), stomatološki posegi, der-
matološki pregledi kože in zdravljenje alergij, 
preventivna cepljenja zoper različne bolezni in 
steklino.«

Kaj ob tem še nudite strankam, katere pri-
pravke, poleg koristih nasvetov seveda?
Damijan Peklar: »V ambulanti ponujamo 
tudi kakovostna sredstva proti klopom in 
bolham, ki so v tem času zelo aktualna, tudi 

pripravke zoper trakulje in gliste. V določenih 
kompleksnejših obolenjih, ki potrebujejo kon-
zultacijo, pa sodelujemo tudi z drugimi zelo 
priznanimi ustanovami: Univerzo v Ljubljani, 
Kliniko za kirurgijo in male živali, Veterinarsko 
bolnico Toplica, kjer zelo dobro sodelujemo z 
Milanom Matkom, dr. vet. med., omenil bi tudi 
Laboklin GmbH iz Nemčije. Tako lahko našim 
strankam z znanjem, sodobno diagnostiko in 
konziliarnimi mnenji res ponudimo največ.«

Gospod Peklar, ob tej priložnosti bi bil za 
naše bralce dobrodošel tudi kak dober 
nasvet za vroče, poletne dni. Kako poskr-
beti za živali in na kaj moramo biti pose-
bej pozorni?
Damijan Peklar: »Z veseljem svetujem. Vaša 
žival naj ima vedno na razpolago svežo pitno 
vodo in dovolj sence. Gibanje po vročini tudi 
živalim ne ustreza, saj lahko doživijo toplotni 
udar. Redno uporabljajte sredstva zoper bol-
he in klope, saj s tem preprečite marsikatero 
nevšečnost, redno je treba razčesavati kožuh 
živali, kar je zelo koristno, tedensko preverite 
ušesa, seveda pa se veliko družite.«
»Ob tej priložnosti se vsem strankam za-
hvaljujem za izkazano zaupanje in želim 
bralcem Hajdinčana prijetno poletje z nji-
hovimi hišnimi ljubljenci,« je kratek intervju 
za Hajdinčana zaključil Slovenjevaščan Dami-
jan Peklar.

TM

Ambulanta za živali Slovenja vas z novostmi

Leta 2008 je občina Hajdina dobila prvo in do danes tudi edino ambulanto za 
živali. Veterinarske storitve je takrat strankam na širšem območju občine in 
bližnje okolice ponudil domačin Damijan Peklar, dr. vet. med., in po skoraj de-
setletju je znano, da je bila to dobra odločitev. Ambulanta je z leti dobila svoje 
stalne stranke, posodobili so diagnostično opremo, postali ambulanta za živali 
in z veterinarskimi storitvami na visokem nivoju še pridobiva pomembnost.

V Ambulanti za živali v Slovenji vasi imajo sodoben, 
vrhunski digitalni rentgenski aparat, ki omogoča še 
bolj natančno postavitev diagnoze pri živali.
Foto: arhiv Peklar
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Zahvala vrtnarju Danilu Lipavšku

V aprilski številki Hajdinčana smo napisali, da je VO Slovenja vas poskrbel za 
ureditev in ozelenitev vaškega središča v neposredni bližini gasilskega doma 
in športnega objekta. Žal se je zgodila tudi manjša napaka, ki jo želimo po-
praviti in se hkrati opravičiti vrtnarju gospodu Danilu Lipavšku iz Hajdoš, ki je 
dejansko pomagal pri načrtovanju, izvedbi in končni ureditvi vaškega središča. 
Informacija je do uredništva namreč prišla prepozno.

Vrtnar Lipavšek je Slovenjevašča-
nom podaril tudi grmovnice in ves 
dodatni material za sajenje, je pove-
dala predsednica VO Slovenja vas Ja-
njo Bračko. Z nasveti je pomagal, da 
ima vaško središče zdaj lep in okolju 
prijazen videz, v vasi pa so mu zelo 
hvaležni za pomoč in vse koristne 
nasvete.

TMLepo urejen prostor v slovenjevaškem rondoju
Foto: TM

HARMONIKE PLOHL

DAMJAN PLOHL, s. p.
Lovrenc na Dravskem polju 81a
2324 Lovrenc na Dr. polju 
GSM: 051 425 128

Vabilo glasbenikom 
Odločili smo se, da skupaj ustanovimo 
novo Društvo harmonikarjev Veseljak. 
Zato vabimo vse glasbenike, ki igrate kla-
virsko ali diatonično harmoniko, bariton, 
klarinet ali kitaro, da se nam pridružite. 
Namen tega društva bo nastopanje na 
prireditvah v Občini Hajdina in tudi drugje 
po Sloveniji.
Če ste zainteresirani za igranje v orkestru, 
lahko pokličete na 051 425 128 (Damjan 
Plohl) ali 070 755 499 (Tadej Korže).

Vljudno vabljeni!

Čestitamo Romanu Glažarju, direktorju podjetja Glažar – Prehrana živali iz Hajdoš, in celotnemu kolektivu ob praznovanju 
20-letnice.

Dolgoletno doživljanje uspehov, navdušenje v očeh 
naših strank in celotne ekipe so prednosti, ki nas vsak 
dan spodbudijo k ustvarjanju našega maksimuma. 
Naša prednost so naši zaposleni, motivirani in ustvar-
jalni, predani podjetju in načrtovani viziji. Skupaj 
iščemo nove poti in izzive z veliko željo, da zadovo-
ljimo naše zveste stranke in pridobimo nove poslov-
ne partnerje. S strankami se počutimo zelo povezani, 
prav to pa nam daje vsakdanjo moč in nam pomaga 
pri uspešnem reševanju prihodnjih izzivov v podjetju 
Glažar – Prehrana živali. 

Tudi v prihodnje želimo delati dobre zgodbe in se na 
trgu predstavljati kot strokovno, učinkovito in odpr-
to podjetje, ki mu je mar za naravo in naše slovensko 
kmetijstvo. Povabimo vas, da skupaj z nami gradite 
razvoj podjetja Glažar – Prehrana živali in se v novo 
»desetko« podamo z realnimi cilji ter najboljšimi na-
meni. 

20že

... z vami in za vas

prehrana živali
GLAŽARGLAŽAR

prehrana živali
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Nagradna križanka
Spoštovani bralke in bralci Hajdinčana!
Geslo nagradne križanke lahko pošljete na e-naslov: krajnc.bojan@triera.net do 13. julija 2016. 
Podelili bomo 10 lepih nagrad.

Uredništvo



Po uspešno izvedeni okrogli mizi na temo 
zaposlovanja mladih, ki je bila na pobudo 
Komisije za mlade Občine Hajdina in nje-
nega predsednika Uroša Gojkoviča ter ob 
podpori Občine Hajdina izvedena v letu 
2015, so se isti organizatorji v letu 2016 od-

ločili spregovoriti o izzivih mladih 
pri osamosvajanju in reševanju 
stanovanjskih problemov. V ta 
namen so na Hajdino povabili  dr. 
Uroša Grilca, vodja Urada za mla-
dino Mestne občine Ljubljana, ki 
je s svojimi aktivnostmi zagotovo 
primer dobre prakse pri vzposta-
vljanju dolgoročnih ukrepov za 
mlade, Andreja Čuša, poslanca 
Državnega zbora RS, in Nuško 
Gajšek, podsekretarko Poslanske 
skupine SD v Državnem zboru RS, 
ki med politiki in poslanci na naci-
onalnem nivoju še posebej izpo-
stavljata in zagovarjata mlade, ter 
Alena Hliša, predsednika Kluba 
ptujskih študentov, ki zagotovo 
iz prve roke najbolje pozna pro-

bleme mladih v našem okolju. Udeležence 
okrogle mize in goste sta uvodoma pozdra-
vila mag. Stanislav Glažar, župan Občine 
Hajdina, in Uroš Gojkovič, predsednik Ko-
misije za mlade Občine Hajdina. Okroglo 
mizo je povezovala Petra Kurnik.

Stanovanjska problematika mladih je zago-
tovo pereč problem, tesno povezan s pro-
blemom zaposlovanja mladih. Ta se med 
drugim kaže tudi v tem, da je povprečna 
starost mladih, ko se odselijo od doma, za 
kar 5,5 leta višja od evropskega povprečja 
– mladi v Sloveniji se povprečno stanovanj-
sko osamosvojijo pri 30,5 leta, v Evropi pri 
25 letih. 
Beseda med gosti je tekla na temo aktual-
nih bivanjskih razmer mladih, ki tudi v naši 
regiji niso idealne, pri čemer so mladi veli-
kokrat pogosto odvisni od svojih staršev ter 
lastne iznajdljivosti in angažiranosti. Veliko 
je bilo rečenega o Nacionalnem stanovanj-
skem programu, ki ga je Državni zbor RS 
sprejel v letu 2015, ter njegovi ustreznosti 
za reševanje stanovanjske problematike 
mladih. Gostje so si bili pri tem edini, da 
omenjeni dokument sicer daje določena 
izhodišča, vendar je do implementacije 
in dejanskih rešitev v praksi še dolga pot, 
ki zahteva dodatna sredstva, oblikovanje 
ustreznih konkretnih ukrepov v lokalnih 
skupnostih in veliko angažiranost odloče-
valcev na lokalni ravni. 
Spregovorili so tudi o primerih dobre pra-
kse, pri čemer je aktualne ukrepe (npr. 
pravilnik o dodeljevanju namenskih nepro-
fitnih stanovanj, ki jih za reševanje stano-
vanjskega problema mladih izvaja Mestna 
občina Ljubljana) predstavil dr. Uroš Grilc, 
Andrej Čuš in Nuška Gajšek pa sta sprego-
vorila o možnih ukrepih za manjše občine, 
kot je Hajdina, na primer o izkoriščanju sta-
novanjskih hiš, v katerih sami bivajo starejši, 
primerni pa bi bili za sobivanje starejših z 
mladimi v zameno za pomoč pri oskrbi in 
vzdrževanju, ter tudi o možnih finančnih 
spodbudah in skladih, ki bi olajšali reševa-
nje stanovanjske problematike. 
Udeleženci so se ob koncu strinjali, da so 
rešitve vendarle mogoče in realne, in poz-
dravili pripravljenost Občine Hajdina, da s 
tovrstno debato o problemih konstruktiv-
no pristopa k iskanju rešitev tudi za mlade. 
Občina Hajdina s Strategijo za mlade, ki jo 
je sprejela med prvimi v našem okolju, na-
gradami za mlade in okroglimi mizami, s 
katerimi odgovarja na izzive mladih, zago-
tovo predstavlja vzor drugim primerljivim 
občinam v slovenskem okolju. 

Besedilo in foto: Maja Gojkovič
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V sredo, 1. junija 2016, sta Občina Hajdina in Komisija za mlade Občine Hajdi-
na organizirali zanimivo okroglo mizo z naslovom Stanovanjska problematika 
mladih – izziv za lokalno okolje. Občina Hajdina s Komisijo za mlade postaja 
z odločnim in pogumnim naslavljanjem problemov za mlade vedno bolj pri-
vlačna za eno izmed najbolj ranljivih skupin naše družbe in predstavlja vzor 
marsikateri lokalni skupnosti pri nas. 

Hajdina pogumno odgovarja 
na izzive mladih

Gostje na okrogli mizi (z leve): dr. Uroš Grilc, Nuška Gajšek, Andrej Čuš in Alen Hliš. Okroglo mizo je pove-
zovala Petra Kurnik. 

Dr. Uroša Grilca in Katarino Gorenc z Urada za mladino Mestne 
občine Ljubljana sta v prostorih Občine Hajdine pozdravila žu-
pan mag. Stanislav Glažar in predsednik Komisije za mlade Ob-
čine Hajdina Uroš Gojkovič.



Bil je čudovit, sončen četrtkov popoldan, 23. junija, ko je osrednji občinski trg 
na Hajdini oživel. Občina Hajdina, OŠ Hajdina in ZKD Hajdina so tokrat skupaj 
pripravile osrednjo slovesnost, posvečeno dnevu državnosti, 25-letnici samo-
stojne države in zaključku šolskega leta. 

Na odru sta bili ves čas prisotni mladostna 
energija in otroška sproščenost, v publiki pa 
bi si želeli več občank in občanov, kajti prav 
njim je bila posvečena praznična prireditev. 
Zares enkratno je bilo slišati toliko lepih 
slovenskih pesmi, toliko lepih besed o naši 
državi in seveda o naših najmlajših, učencih 
hajdinske šole, ki so se s prireditvijo poslo-
vili od še enega šolskega leta in se podali na 
brezskrbne poletne počitnice. Tistim naj-
bolj uspešnim v minulem šolskem letu je 
ravnateljica Vesna Mesarič Lorber posebej 
čestitala, ob tem pa je prevzela še posebno 
darilo občine in župana mag. Stanislava 
Glažarja za vse učence na OŠ Hajdina.
Slavnostni govornik na proslavi je bil župan 
mag. Stanislav Glažar. V nagovoru se je 
dotaknil nekaterih mejnikov osamosvajanja 

Slovenije, zgodovinske priložnosti, ki je do-
zorela leta 1991, ko smo Slovenci pokazali 
vso moč, ki jo premore tudi tako majhen 
narod, kot smo Slovenci, če je v svojih željah 
in hotenjih enoten. 
»Prav je, da na današnji dan, ko praznuje 
naša relativno mlada država, s ponosom 
povemo, da nam je v tem obdobju uspelo 
doseči zavidljive rezultate na številnih po-
dročjih življenja in dela. Hkrati pa si moramo 
priznati in se zavedati vseh pomanjkljivosti, ki 
jih moramo v prihodnjih letih še popraviti, da 
bo življenje naših državljank in državljanov še 
lepše. Izzivi časa so drugačni kot tisti pred pet-
indvajsetimi leti, toda niso nič manjši in nič 
manj pomembni kot tedaj. Prepričan sem, da 
jih bomo zmogli. Srečno Slovenija!«

Besedilo in foto: TM

Občinski trg v siju 
praznovanja dneva državnosti


